


ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ ចុះអ្នកវិញ?

 សូមអរគុណបងប្រុស។ សូមយើងឈរមួយភ្លែតសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ ឥឡូវនេះ ដោយក្បាលរបស់យើងខិនចុះ តើមានពាក្យសុំអ្វីត្រូវនិយាយ ឬ បង្ហាញដោយគ្រាន់តែលើកដៃរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែលើកដៃឡើង មិនអី ទេ គ្រាន់តែកាន់សំណើរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។

2 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងកំពុងចូលទៅជិតទ្រង់ម្តងទៀត សម្រាប់សំណើ ទាំងនេះ...ពួកគេលើកដៃឡើងលើ។ ហើយពួកគេខ្វះខាតនៅព្រឹកនេះ ព្រះអម្ចាស់ អើយ នៃរឿងជាច្រើន។ ទ្រង់ដឹងពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងគិតនៅក្នុងចិត្ត ពីព្រោះទ្រង់ គឺជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិតនិងចេតនានៃចិត្ត។ ទូលបង្គំសូមអង្វរទ្រង់ ព្រះដ៏មានព្រះគុណបំផុត ដែលទ្រង់នឹងឆ្លើយតបពួកគេ ម្នាក់ៗតាមតម្រូវការរបស់ពួកគេ ដោយដឹងការនេះ ទ្រង់នឹងធ្វើតាមជំនឿរបស់ ពួកគេ។ សូមប្រទានឲ្យយើងនូវជំនឿ នៅពេលយើងនិយាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដូច្នេះព្រះអម្ចាស់អើយ សូមឲ្យវានាំសេចក្តីជំនឿដល់ពួកគេ។ ជួយទូលបង្គំឱ្យ និយាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់គឺជាសេចក្តីពិត ដែលអាច នាំមកនូវសេចក្តីជំនឿដើម្បីផ្តល់ចម្លើយចំពោះសំណើទាំងនេះ។ ហើយបន្ទាប់មក ប្រហែលជាមានអ្នកខ្លះនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់ ដែលបានរង្វេងចេញពីផ្លូវតូចចង្អៀត នោះ នោះមិនមែនដើរក្នុងសេចក្តីពិតនៃផ្លូវទេ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាថា នឹងមានអ្វីមួយបានសម្រេចនៅថ្ងៃនេះ ហើយបានប្រកាសថា ពួកគេនឹងត្រលប់ មកផ្លូវនៃការប្រកបម្តងទៀតជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។ ថ្ងៃកាន់តែយឺតយ៉ាវ អំពើអាក្រក់ គឺនៅលើដៃទាំងអស់ មានការដួលរលំដ៏ធំ។ ហើយយើងអធិស្ឋានឱព្រះវរបិតា ដែលទ្រង់នឹងបង្ហាញអង្គទ្រង់ឲ្យយើងស្គាល់នៅថ្ងៃនេះ ដោយប្រោសអ្នកដ៏ជំនាន់ កណ្តាលយើង ធ្វើការអស្ចារ្យ។ មិនមែនថាទ្រង់ត្រូវតែធ្វើវាទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដើម្បីឲ្យយើងដឹងថាទ្រង់ជាព្រះ ប៉ុន្តែដោយសារតែទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើវា។ ហើយយើងដឹងថាទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវការសន្យារបស់ទ្រង់ប្រសិនបើយើង គ្រាន់តែជឿពួកគេហើយដឹងថាវាជាការពិត។ យើងសូមការអនុគ្រោះនេះនៅក្នុង

ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

3 អាចអង្គុយបាន។ ខ្ញុំគ្រាន់តែចំណាយពេលបន្តិចដើម្បីអានសំណើមួយចំនួនដែលដាក់នៅទីនេះ មានពីរបី មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាសំណើសម្រាប់ការអធិស្ឋាន។ ពិតណាស់ មានកន្លែងដែលជាច្រើនដាក់នៅទីនេះ ដែលយើងរីករាយ—ដើម្បីអធិស្ឋានលើពួកគេបន្តិចទៀត នៅពេលដែលយើងមានអារម្មណ៍ថាវត្តមានរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺ—គឺនៅកំពូលរបស់វា។ នោះហើយជាពេលដែលខ្ញុំព្យាយាមអធិស្ឋានលើរឿងនេះ នៅពេលដែលក្រុមជំនុំទាំងអស់ត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងជាមួយនឹងវត្តមានរបស់ទ្រង់។

4 យើងពិតជាសោកស្តាយណាស់ដែល—វំខាន មានមនុស្សជាច្រើនឈរហើយមិនមានកន្លែងសម្រាប់ពួកគេអង្គុយ។ ហើយ—ហើយនេះគឺជាថ្ងៃនៃអាកាសធាតុក្តៅនៅកំពូលនៃកំដៅរបស់វា យើងមានសំណើមប្រហែលមួយរយភាគរយ និងប្រហែលមួយរយដឺក្រេ ដូច្នេះវាស្ថិតនិងក្តៅណាស់។

5 ហើយខ្ញុំបានចេញនៅព្រឹកនេះសម្រាប់កម្មវិធីព្យាបាលបួអត់...ហេតុផលដែលខ្ញុំធ្វើកម្មវិធី “ព្យាបាល” ព្រោះខ្ញុំដាក់ជំនឿលើអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយថាទ្រង់នឹងធ្វើវាបានទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿបន្ទាប់ពីបានឮព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយផ្អែកលើជំនឿរបស់យើងលើអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យាបន្ទាប់មកយើងមានសិទ្ធិទាមទារការសន្យានៃការព្យាបាលរបស់ទ្រង់ ដូចដែលយើងធ្វើការសន្យានៃសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់។

6 ប្តីប្រពន្ធទាំងនេះស្នើសុំ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើមានអ្នកចិតសំឡេងសម្រាប់រឿងនេះឬអត់ទេ។ វាប្រហែលជាល្អ។ មែនហើយ ខ្ញុំគិតថាវាមិនអីទេសម្រាប់អ្នកខាងក្រៅ សាធារណជនដែលបានឮរឿងនេះ វាជាការស្នើសុំ។

តើអ្នកបានទាយថានឹងមាន—នីហ្គ្រោរាប់លាននាក់ត្រូវបានសម្លាប់...ឬអ្នកគ្រាន់តែតែប្រកាស ថានៅទីនោះ—នឹងមានរឿងនេះកើតឡើង?

7 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ខ្ញុំតែងតែសុំឱ្យអ្នកប្រយ័ត្ននូវអ្វីដែលអ្នកកំពុងស្តាប់។ ឃើញទេ? មានច្រើនណាស់ដែលវាគ្រាន់តែជាផ្នែកខាងមនុស្ស។ ប៉ុន្តែជានិច្ចកាលបើមានអ្វីមួយចេញមក វានឹងនិយាយវា “នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់” សូម្បីតែនិមិត្តប្តីអ្វីក៏ដោយ។ និមិត្តនៅលើវេទិកា នៅក្នុងទស្សនិកជន អ្នកកំពុងធ្វើ

វាដោយខ្លួនឯង វាមិនមែនជាព្រះទេ វាក៏ជាអ្នក។ ឃើញទេ? ព្រះមិនបង្កើតនិមិត្តនោះទេ អ្នកធ្វើវាដោយខ្លួនឯង ដោយជំនឿរបស់អ្នកលើអំណោយទានដ៏ទេវភាព។

8 ដូចជាស្ត្រីបានពាល់សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ទ្រង់មិនដឹងថានាងជានរណា ឬមានបញ្ហាអ្វីជាមួយនាងទេ ប៉ុន្តែនាងបានធ្វើវាដោយខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ។ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលត្រឡប់ក្រោយហើយ បានប្រាប់នាងថាជំនឿរបស់នាងបានសង្គ្រោះនាង។ ប៉ុន្តែ ឃើញទេ អ្នកត្រូវតែមើល។

9 ទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយអំពីម៉ាទីនលូធើយើង លើគ្រោះមហន្តរាយដ៏ធំនេះដែលពួកគេកំពុងមាននៅភាគខាងត្បូង ជាមួយ—មនុស្សស្បែកពណ៌។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើមនុស្សទាំងនោះជាទាសករ ខ្ញុំនឹងយកព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំហើយទៅភាគខាងត្បូងដើម្បីជួយពួកគេឱ្យរួចផុតពីទាសភាព។” ខ្ញុំប្រាកដណាស់ ព្រោះមនុស្សធ្វើទាសករ មិនមែនព្រះទេ។ យើងទាំងអស់គ្នាជាឈាមតែមួយ។ យើងទាំងអស់គ្នាមកពីដើមឈើតែមួយ ហើយនោះមកពីអំជាម។ ព្រះ ដោយឈាមតែមួយ បានបង្កើតប្រជាជាតិទាំងអស់។ ហើយមិនថាយើង ពណ៌របស់យើងមានពណ៌ត្នោត ឬខ្មៅ ឬលឿង ឬក្រហម ឬអ្វីក៏ដោយ យើងទាំងអស់គ្នាជាសត្វនៃព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ឃើញទេ ហើយមិនគួរមានភាពខុសគ្នាណាមួយនៅក្នុងយើងទេ។

10 សំណួរនៅទីនោះគឺ “ការបែងចែកសាលារៀន។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនៅទីនោះនៅពេលមានការបះបោរដំបូង ហើយខ្ញុំបានឮវា ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ មនុស្សស្បែកពណ៌មានសាលាល្អ ពេលខ្លះល្អជាងសាលាផ្សេងទៀត។ ហើយ ឧទាហរណ៍ នៅស្រីរីផែត ពួកគេមានសាលាល្អជាងសាលាអ្នកពណ៌ស។ ប៉ុន្តែវាជាកំនិតរបស់នរណាម្នាក់ដែលបំផុសគំនិតពួកគេថាពួកគេគួរតែទៅលាយបញ្ចូលគ្នា។ ដែលខ្ញុំគិតថាវាមិនអីទេ ប៉ុន្តែដរាបណាប្រជាជនកំពុងតវ៉ាវា ប្រជាជនភាគខាងត្បូងទាំងនោះ ដូច្នេះតើវាខុសគ្នាយ៉ាងណា?

11 ហើយខ្ញុំគិតថាម៉ាទីនលូធើយើងគឺជាការបំផុសគំនិតកុម្មុយនិស្ត ដែលនឹងនាំមនុស្សប្រហែលមួយលាននាក់ទៅកាន់អន្ទាក់ស្លាប់។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិននិយាយថាព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំបែបនោះទេ។ “ខ្ញុំ” ជឿ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំជឿថាវាមិនគួរធ្វើទេ។ ខ្ញុំគិតថាមនុស្សគួរតែជាគ្រីស្ទាន ហើយទទួលស្គាល់គ្នាទៅវិញទៅមកជា

បងប្អូន។ ហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាដោយសារតែ...

12 សហរដ្ឋអាមេរិកនេះ រដ្ឋាភិបាលនេះឥឡូវនេះប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំមិនអាចសូម្បីតែ ចុះបាតុលេខាលើមូលប្បទានបំត្រ នោះ—នោះជា...ផ្តល់ឱ្យខ្ញុំផ្ទាល់។ ឃើញទេ? នោះជាសិទ្ធិរដ្ឋធម្មនុញ្ញដែលយកពីខ្ញុំ ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានអំពីវា? គ្រាន់តែ ទៅមុខ នោះជាអ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? ហើយវាត្រូវឆ្លងកាត់ប្រព័ន្ធមួយផ្សេងទៀត មុនពេលដែលខ្ញុំជាពលរដ្ឋនៃសហរដ្ឋអាមេរិកអាចដកមូលប្បទានបំត្របាន ត្រូវតែ មកតាមរយៈព្រះវិហារនេះ ខ្ញុំមិនអាចរកលុយបានទេ។ ឃើញទេ? ហើយនោះមិន ត្រឹមត្រូវទេ។ នោះមិនស្របតាមរដ្ឋធម្មនុញ្ញ។ ប៉ុន្តែតើ—តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបានអំពីវា? គ្មានអ្វីទេ។ អ្នកប្រមូលពន្ធនៅទីនេះគឺជាម្នាក់បានប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ ដូច្នេះ មែនហើយ វានៅទីនោះ។ បើអញ្ចឹង តើវាយ៉ាងម៉េច? ដូច្នេះគ្រាន់តែអនុញ្ញាត ឱ្យវាទៅ។

13 ខ្ញុំគិតថាវាគួរតែជារឿងដូចគ្នា...ដែលបងប្អូនប្រុសស្រីស្បែកខ្មៅរបស់ខ្ញុំ នៅ ភាគខាងត្បូងមិនគួរក្រោកឡើងដើម្បីប្រឆាំងនឹងបងប្អូនរបស់ពួកគេនិងរឿង តូចតាចដូចនោះទេ។ ខ្ញុំអើយ តើវាខុសគ្នាយ៉ាងណាបើអ្នកទៅសាលារៀន នៅកន្លែងណាមួយ? ខ្ញុំបានឃើញស្រ្តីស្បែកពណ៌ល្អម្នាក់នៅព្រឹកនោះនៅពេល ដែលពួកគេ...ពួកគេមានការបះបោរនៅទីនោះនៅស្រីវែត ហើយវាជាជួរមន្ត្រី ស្បែកខ្មៅចាស់ម្នាក់ដែលបន្តប្រាប់កងជីវិត គាត់បាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យ ខ្ញុំនិយាយជាមួយពួកគេ។” ដូច្នេះគាត់ជាមនុស្សចាស់ដែលកោតខ្លាចព្រះ ហើយ គាត់បានក្រោកឈរនៅទីនោះ ហើយគាត់និយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលខ្មាស់នឹង ពណ៌របស់ខ្ញុំទេ។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកបង្កើតរបស់ខ្ញុំបានធ្វើឱ្យខ្ញុំក្លាយជា អ្វី ហើយខ្ញុំមិនដែលខ្មាស់នឹងវាទេ ប៉ុន្តែរហូតដល់ព្រឹកនេះ។” ប៉ុន្តែបាននិយាយ ថា “នៅពេលដែលខ្ញុំឃើញអ្នក ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំធ្វើបែបនេះ” បាននិយាយថា “បន្ទាប់មកខ្ញុំខ្មាស់រៀនក្នុងការធ្វើជាមនុស្សស្បែកពណ៌។” មានកងជីវិតបាន ហៅមក ស្រែកដាក់គាត់។

14 ដូច្នេះស្រ្តីស្បែកពណ៌ល្អ មានការអប់រំ មានរូបរាងស្អាតខ្លះ បានក្រោកឈរ ឡើង ដោយភាពងឺឆោត ខ្ញុំអើយ កំពូល។ នាងបាននិយាយថា “រឿងដំបូង ខ្ញុំមិន ចង់ឱ្យកូនរបស់ខ្ញុំបង្រៀនដោយស្រ្តីស្បែកសទេ។”

បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី?”

15 បាននិយាយថា “ដោយសារតែនាងនឹងមិនយកចំណាប់អាមេណ៍របស់កូនខ្ញុំ ដែល...ត្រូវស្បែកពណ៌នឹងធ្វើ។” ហើយបាននិយាយថា “មើលសាលារបស់យើង នៅទីនេះ។ តើអ្នកកំពុងស្រែកអំពីអ្វី?” បាននិយាយថា “យើងមានអាងហែលទឹក និងអ្វីៗទាំងអស់នៅក្នុងសាលារបស់យើង ហើយពួកគេមិនមានវានៅទីនោះទេ។” បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ តើអ្នកកំពុងស្រែកអំពីអ្វី?” ហើយពួកគេបានអង្រួននាង ចុះ ឃើញទេ។

16 វាត្រូវបានបំផុសគំនិតពីរឿងខុស អ្នកឃើញទេ ឃើញទេ ពួកគេ ពួកគេ ទាំងនោះ។ ហើយនោះជាមូលហេតុដែលខ្ញុំនិយាយបែបនោះ មិនមែនថាមាន —ទំនាយណាមួយទាក់ទងនឹងវាទេ។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីពីព្រះអម្ចាស់ទេ។ ហើយសូម ប្រាកដថាឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយអ្វីពីព្រះអម្ចាស់ដូចនោះ ដើម្បីប្រាប់អ្នក វាតែងតែ...ខ្ញុំកំពុងនិយាយឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូល ខ្ញុំ និយាយថា “មិនមែនជាខ្ញុំទេ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហើយខ្ញុំមិនអាច និយាយវាបានទេរហូតដល់ទ្រង់មានបន្ទូលប្រាប់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំអាចខុសទាំងស្រុងនៅក្នុង គំនិតរបស់ខ្ញុំអំពីម៉ាទីនលូធើយើង។ ខ្ញុំមិនដឹង ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ។ នោះ គ្រាន់តែជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ។ អ្វីក៏ដោយដែលកើតឡើងជាបញ្ហា នោះហើយជាអ្វីដែល សន្មតថានឹងមាននៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ហើយវាទាំងអស់ត្រូវបានបំផុសគំនិតពីសា តាំង ដើម្បីបំបែកទ្រព្យសម្បត្តិរបស់យើងនិងអ្វីដែលយើងមាន អ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលកើនឡើងដូចនោះ។ ដូច្នេះខ្ញុំសម្រាប់មនុស្សទាំងនោះនៅទីនោះ តើអ្នក មិនដែលគិតថាខ្ញុំមិនមែនទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសម្រាប់សេរីភាពនិងសម្រាប់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែមនុស្សមិនមានស្ថានភាពដូចនោះទេឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលវានឹងធ្វើ ខ្ញុំជឿថា វានឹងចាប់ផ្តើមបដិវត្តន៍មួយទៀតប្រសិនបើនរណាម្នាក់មិនបញ្ឈប់វា។ ឃើញទេ វា ជាកុម្មុយនិស្តធ្វើការក្នុងចំណោមមនុស្សទាំងនោះ។

17 ខ្ញុំនៅអាហ្វ្រិកនៅពេលដែលពួកគេធ្វើដូចគ្នា។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំដឹងថា មានពួកកុម្មុយនិស្តចូលមកប្រាប់មនុស្សស្បែកខ្មៅទាំងនោះ “អូ អ្នកគឺនេះ នោះ ឬរដូវរងទៀត។ អ្នកគឺនេះ នោះ ឬរដូវរងទៀត។” ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង វាបណ្តាលឱ្យពួកគេរាប់ពាន់នាក់ត្រូវបានសម្លាប់។ ហើយតើពួកគេទទួលបាន នៅឯណា? គ្មានកន្លែងណា ឃើញទេ គ្មានកន្លែងណាទេ។

18 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់ជីវិតមនុស្ស។ ចូរយើងបម្រើព្រះអម្ចាស់។ នគរបស់

យើងគឺនៅខាងលើ គ្មានអ្វីអំពីរឿងនេះនៅទីនេះទេ។ ដរាបណាយើងញាំ ផឹក និង អាចមាន តើអ្នកចង់បានអ្វីទៀត? ឃើញទេ? ដូច្នេះខ្ញុំដឹងថាវានឹងជាអ្វី។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹង ថាវាគ្រាន់តែបង្កបញ្ហា។

ឥឡូវនេះ សំណួរមួយទៀតគឺនៅទីនេះ។

យ៉ូហានបាទីស្ទ ពេលជួបព្រះយេស៊ូវ ឃើញទេ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ដ្បិតគួរឲ្យយើងធ្វើសំរេចតាមគ្រប់ទាំងសេចក្តីសុចរិតយ៉ាងដូច្នោះ?” តើវាមានន័យយ៉ាងណា?

19 មែនហើយ ខ្ញុំចាំថាលោក រ៉ែយ ដារីស ជា—ជា—មិត្តផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ ដែលបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យខ្ញុំជាពេលតែមួយគត់ដែលខ្ញុំបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក។ ហើយគាត់បាននិយាយថាច្រើនមានន័យ ខ្ញុំចាំរឿងនេះនៅក្នុងសាលា របស់ពួកគេ គាត់បាននិយាយថា “យ៉ូហានដឹងថាគាត់មិនដែលបានទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹកទេ ដូច្នោះគាត់...ព្រះយេស៊ូវ។ យ៉ូហានបានឲ្យព្រះយេស៊ូវធ្វើពិធី ជ្រមុជទឹកឲ្យគាត់។” មែនហើយ នោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំខុសគ្នាជាមួយ—វេជ្ជបណ្ឌិតដ៏អស្ចារ្យ នៅទីនោះ។

20 មិនមែនសម្រាប់រឿងចម្រូងចម្រាសទេ ប៉ុន្តែសម្រាប់ជាប្រយោជន៍នៃសេចក្តី ពិត ខ្ញុំអាចនិយាយរឿងនេះ។ ទេ មានមនុស្សពីរនាក់ មេដឹកនាំទាំងពីរនៃ សម័យកាល ព្រះមេស៊ីនិងហោរារបស់ទ្រង់បានជួបគ្នានៅក្នុងទឹក។ ឥឡូវនេះ សូមចាំថា យ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកមិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបទេ ប៉ុន្តែ សម្រាប់ការប្រែចិត្ត។ មិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបទេ ព្រោះតង្វាយមិនទាន់បាន ធ្វើនៅឡើយ ឃើញទេ មិនមានដង្វាយទេ។ ហើយដង្វាយមករកគាត់នៅក្នុងទឹក។ ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ យ៉ូហានក្រឡេកមើលទៅឃើញព្រះយេស៊ូវ គាត់បាន និយាយថា “ទូលបង្គំត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពីទ្រង់។ ហើយហេតុអ្វីបានជា ទ្រង់មករកទូលបង្គំវិញ?”

21 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “កុំបង្អង់ដូច្នោះ” ដែលជាវា។ “ចូរធ្វើម្តងនេះចុះ ដ្បិតគួរឲ្យកើតឡើងចំពោះយើង ឬវាក្លាយជាសម្រាប់យើង ដើម្បីសំរេចតាម គ្រប់ទាំងសេចក្តីសុចរិត។” បន្ទាប់មកយ៉ូហានជាហោរាម្នាក់ដែលមានព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់ មានតែហោរាប៉ុណ្ណោះ។ យ៉ូហាន ជាហោរា យល់ថានោះជា យញ្ញបូជា។ ហើយតាមច្បាប់ ថាយញ្ញបូជាត្រូវលាងសម្អាតមុនពេលថ្វាយ ហើយ

នោះជាមូលហេតុដែលគាត់បានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ទ្រង់។ ឃើញទេ? ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូច្នេះវាបានសម្រេចគ្រប់ទាំងសេចក្តីសុចរិត។” យញ្ញបូជាដែលទ្រង់គង់នៅ ត្រូវតែលាងក្នុងបានមុនពេលថ្វាយយញ្ញបូជា។ ហើយព្រះយេស៊ូវគឺជាដង្វាយ ហើយលោកយ៉ូហានបានដឹង ហើយគាត់ដឹងថាទ្រង់ត្រូវតែលាងសម្អាតមុនពេលថ្វាយ។ ហើយបន្ទាប់មកភ្លាមៗនោះ ទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញជាសាធារណៈសម្រាប់ការជំនុំជម្រះ ហើយជាយញ្ញបូជា សម្រាប់ជីវិតមនុស្សទាំងអស់។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។

22 ឥឡូវនេះយើងនឹងមានសារខ្លីបន្តិច ហើយការទុកចិត្តលើព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានពរដល់យើង។ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាប្រសិនបើខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ...ខ្ញុំនឹងចាកចេញនៅសប្តាហ៍ក្រោយដើម្បីយកកេងទេវវិស្សមកាលតូចនៅលើភ្នំ។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំត្រលប់មកវិញ យើងចង់និយាយនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ ប្រសិនបើវាអនុញ្ញាតចំពោះព្រះនិងគ្រូគង្វាលនៅទីនេះ។ យើងនឹងប្រាប់អ្នកនៅសប្តាហ៍នេះ អ្នកដែលនៅក្រៅទីក្រុង តាមសំបុត្រ។ ខ្ញុំចង់និយាយលើប្រធានបទយ៉ាងច្បាស់ពីមូលហេតុដែលយើងជឿរឿងដែលយើងជឿលើព្រះគ្រីស្ទ ហេតុអ្វីបានជាវាត្រូវតែជាវិធីនេះ ហើយមិនអាចជាវិធីផ្សេងទៀតបានទេ។ ឃើញទេ? ហើយបញ្ជាក់វាដោយបទគម្ពីរ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើទេ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមជួបអ្នកនៅរដូវរងានេះឬរដូវក្តៅក្រោយ នៅពេលដែលយើងត្រឡប់មកវិញ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់រង់ចាំ។ ឥឡូវនេះយើងនឹងត្រលប់ទៅផ្ទះវិញនៅអាហ្សូណា ដូច្នេះយើងអាចយកកូនទៅសាលារៀន។

23 ឥឡូវនេះ ព្រឹកនេះ មុនការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ យើងនឹងអានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះខ្លះ។ ដែលយើងដឹងថាបើគ្មានព្រះបន្ទូលនេះ វាមិនអាចទៅរួចទេ គ្មានអ្វីអាចធ្វើបានទេ។ ហើយមានតែព្រះបន្ទូលទេដែលអាចបង្កើតពរជ័យទាំងនេះដែលយើងកំពុងសុំសម្រាប់អ្នកជំងឺនិងអ្នកខ្វះខាត។ ហើយខ្ញុំចង់អានខ្លះពីពេត្រុសទី១ ជំពូកទី៥ ដោយចាប់ផ្តើមពីខទី១។ ហើយបន្ទាប់មកពីសៀវភៅហេព្រើរ ខ្ញុំចង់អានហេព្រើរ ២:២-៤។

ឯពួកចាស់ទុំក្នុងពួកអ្នករាល់គ្នា នោះខ្ញុំ ដែលជាអ្នកចាស់ទុំដែរ ហើយជាស្រ្តីបន្ទាល់ពីការងារទុក្ខរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាអ្នកមានចំណែកក្នុងសិរីវៃ

ដែលត្រូវលេចមក ខ្ញុំសូមទូន្មាន:

ចូរហ្វាលហ្វូងចៀមរបស់ព្រះ ដែលនៅជាមួយនឹងអ្នករាល់គ្នាចុះ ទាំងគ្រប់គ្រងដោយស្ម័គ្រពីចិត្ត មិនមែនដោយបង្ខំទេ ក៏មិនមែន ដោយចង់បានកំរែដែរ គឺដោយគាប់ចិត្តវិញ

មិនមែនបែបដូចជាមានអំណាចលើរបស់ទ្រព្យទេ គឺដើម្បីឲ្យបាន ធ្វើជាគំរូដល់ហ្វូងចៀមវិញប៉ុណ្ណោះ។

រួចកាលណាមេពួកអ្នកគង្វាលបានលេចមកនោះនឹងទទួលក្នុងជ័យ ដែលមិនចេះស្រពោនឡើយ។

ឯអ្នករាល់គ្នាដែលនៅក្មេង នោះត្រូវចុះចូលនឹងពួកចាស់ទុំដែរ។ ហើយ ត្រូវឲ្យគ្រប់គ្នាមានចិត្តសុភាព ដល់គ្នា...ទៅវិញទៅមក: ពីព្រោះ ទ្រង់តែងតតាំងនឹងមនុស្សអួតអាង តែផ្តល់ព្រះគុណដល់ពួករាបសា វិញ។

ដូច្នោះ ចូរឲ្យអ្នករាល់គ្នាបន្ទាបខ្លួន នៅក្រោមព្រះហស្តដ៏ពូកែរបស់ព្រះ ចុះ ដើម្បីឲ្យទ្រង់បានដំកើងអ្នករាល់គ្នាឡើង នៅវេលាកំណត់:

ហើយចូរផ្ទៀមគ្រប់ទាំងសេចក្តីទុក្ខព្រួយរបស់អ្នករាល់គ្នាទៅលើទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់តែងយកព្រះទ័យទុកដាក់នឹងអ្នករាល់គ្នា។

24 ហើយនៅក្នុងហេព្រើរ ជំពូកទី២ យើងអានពាក្យទាំងនេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំកំពុង ទាញការផ្តល់ឱ្យសម្រាប់អត្ថបទមួយ “ការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នក។” ខ្ញុំ... អត្ថបទរបស់ខ្ញុំគឺ: ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ចុះអ្នកវិញ? ចង់អានផ្នែកនេះ ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលអ្នកកំពុងងាកទៅហេព្រើរ២ ដែលអ្នកអាចឃើញ —អត្ថន័យពិតនៃពាក្យទាំងនេះ តើពួកគេ អត្ថន័យនៃអត្ថបទនេះ។

ដោយហេតុនោះ បានជាគួរឲ្យយើងរាល់គ្នាប្រុងប្រយ័ត្ន លើសទៅទៀត ចំពោះសេចក្តីដែលយើងរាល់គ្នាបានឮ ក្រែងយើង រសាត់ចេញពីសេចក្តីទាំងនោះ។

ដ្បិតបើសិនជាគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល ដែលពួកទេវតាបាន—ពោល នោះ បានឃើញថាពិតមែន ហើយគ្រប់ទាំងអំពើលែង និងសេចក្តីរឹងចចេស ក៏ត្រូវវាទាសចំពោះ។

នោះធ្វើដូចម្តេចឲ្យយើងរួចបាន បើយើងធ្វេសនឹងសេចក្តីសង្គ្រោះដ៏ធំ
ម៉្លេះ ដែលព្រះអម្ចាស់បានចាប់ផ្តើមផ្សាយមក រួចពួកអ្នកដែលឮ ក៏បាន
បញ្ជាក់មកយើងរាល់គ្នាដែរ

ទាំងមានព្រះធ្វើ...បន្ទាល់ជាមួយ...ផង ដោយទីសំគាល់ ការអស្ចារ្យ
និង...ការបូជិទារមីជាច្រើនយ៉ាង ទាំងចែកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកតាម
ព្រះហឫទ័យទ្រង់ផង?

25 ខ្ញុំចង់ប្រើប្រាស់បទនៅទីនេះ នៃ “ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។” ហើយ “ចុះ
អ្នកវិញ?” នៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅលើផែនដី ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់
ចំពោះមនុស្ស។ គំនិតវាផុសឡើងក្នុងគំនិតខ្ញុំមុនពេលនិយាយឬអធិស្ឋានសម្រាប់
អ្នកដ៏ដ៏ មិនដឹងថាជាប្រភេទអ្វី—នៃបន្ទាត់អធិស្ឋានដែលយើងនឹងមាន។

26 ខ្ញុំ ខ្ញុំ...ដំបូង ហើយដើម្បីចូលទៅជិតនេះ ទស្សនិកជនត្រូវតែត្រូវបានចាក់
ប្រុងតាំងដោយសេចក្តីជំនឿ។ អ្នក—អ្នក ប្រសិនបើអ្នកមិនមានជំនឿ នោះមាន
—មិនចាំបាច់សូម្បីតែមកអធិស្ឋានសម្រាប់ ពីព្រោះវានឹងយកជំនឿរបស់អ្នកនិង
ជំនឿរបស់ខ្ញុំមកគ្នា ជំនឿរបស់ខ្ញុំដើម្បីជឿទ្រង់ ជំនឿរបស់អ្នកដើម្បីជឿទ្រង់។ ដូច្នេះ
យើងកុំភ្លេចរឿងនេះឥឡូវនេះនៅពេលខ្ញុំទៅជាមួយ។ យើងត្រូវតែមានអ្វីមួយ
ជាក់ស្តែង ជាមួយនឹងភស្តុតាង ខ្ញុំចង់មានន័យថា យើងអាចផ្អែកលើជំនឿរបស់
យើងលើអ្វីដែលយើងកំពុងព្យាយាមធ្វើ។ ព្រោះប្រសិនបើបុរសម្នាក់ចូលទៅជិតអ្វី
ដែលគាត់ចង់ធ្វើ ដោយគ្មានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ គាត់នឹងត្រូវបរាជ័យ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ
គាត់អាចចូលទៅជិតវាដោយជំនឿគ្រប់គ្រាន់ បន្ទាប់មកគាត់នឹងទទួលជោគជ័យ
ប្រសិនបើវាស្របតាមឆន្ទៈនិងគោលបំណងរបស់ព្រះក្នុងការធ្វើវា។

27 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានគិតអំពីការយកចិត្តទុកដាក់របស់ទ្រង់។ កាលពីល្ងាចមិញ
ចម្លែកណាស់ ខ្ញុំត្រូវបានដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ៖ នៅពេលដែលខ្ញុំ
កំពុងរង់ចាំមិត្តខ្លះមកជួយបងប្រុសរូដ ដើម្បីដាក់—រឺម៉ែកដែលគាត់បានសាងសង់
នៅខាងក្រោយឡានរបស់គាត់ ខ្ញុំមិនដឹងថាហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំព្យាយាមស្វែងរក
មិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ គឺបងប្រុសអ៊ីវ៉ាន ហើយខ្ញុំបានទៅ ចាប់ផ្តើមឡើងលើផ្លូវហាយវេ
ដែលប្រពន្ធខ្ញុំនិងគ្រួសារដែលអង្គុយនៅទីនេះដឹងថាវាជាការពិត ហើយដោយ
របៀបណា ចម្លែក ខ្ញុំបានងាកហើយត្រឡប់ទៅកន្លែងមួយ ផ្ទះសំណាក់។

28 ហើយ អូ វាធ្វើឲ្យចិត្តខ្ញុំរំភើបចិត្តពេលឃើញមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំជាច្រើនបាន

ប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនោះក្នុងរយៈពេលប្រហែលពីរនាទី ហេតុដល់វាស្ទុះផ្លូវ រថយន្តមិនអាចឆ្លងកាត់បានទៀតទេ គ្រាន់តែជាមិត្តភក្តិពិតប្រាកដ បើកបររាប់រយម៉ាយពីហ្សកហ្សីនិងថេនណេស៊ីនិងអាឡាបាម៉ា និងនៅជុំវិញ គ្រាន់តែដើម្បី—ដើម្បីស្តាប់កម្មវិធីមួយ។ បន្ទាប់មកគំនិតនោះបានចូលមកក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ “ដូច្នេះតើខ្ញុំគួរនិយាយអ្វីទៅកាន់មនុស្សទាំងនោះ ដោយដឹងថានៅថ្ងៃជំនុំជំរះខ្ញុំនឹងត្រូវឆ្លើយចំពោះអ្វីដែលខ្ញុំប្រាប់ពួកគេ?” ហើយខ្ញុំក៏—ជាអ្នកស្រឡាញ់ជីវិតដ៏អស្ចារ្យនេះដែលនឹងមកដល់ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់នៅទីនោះ។

29 ហើយបន្ទាប់មកចម្លែកណាស់ខ្ញុំបានទៅកន្លែងមួយដែលខ្ញុំបានធ្វើវេន។ ជំនួសឱ្យការងារទៅទីនោះ ខ្ញុំបានឡើងទៅវេនខ្ញុំ។ ពន្លឺភ្លឺនៅលើគូស្វាមីករិយាគួរឱ្យស្រឡាញ់នៅខាងក្រៅ ស្រ្តីវ័យក្មេងពីរនាក់ដែលខ្ញុំទើបតែរៀបការជាមួយអ្នកបម្រើវ័យក្មេងពីរនាក់។ ហើយសាតាំង បន្ទាប់ពីវាបានឃើញ—អ្នកបម្រើ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ពន្លឺកិច្ចរបស់វាត្រូវបានកំណត់ ហើយវាបានយក មួយ—ដៃគូជីវិតនៅទីនេះ អាសនៈនេះ។ ពួកគេបានទៅឆ្ងាយដោយរីករាយពេលក្របទឹកឃ្មុំរបស់ពួកគេ ហើយ—ហើយសត្រូវក៏លោតមកលើយុវជននេះ។ ហើយខ្ញុំកំពុងនិយាយនេះដើម្បីបង្ហាញពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ “តើទ្រង់ខ្វល់ទេ?” ដោយសេចក្តីជំនឿដែលនឹងមិនទទួលយក “ទេ” ពួកគេបានងាកត្រឡប់មកទីនេះវិញដឹងបន្ទាប់ពីពួកគេនៅតាមផ្លូវទាំងអស់ (ផ្លូវនៅខាងកើត) នៅទីនេះកន្លែងក្របទឹកឃ្មុំរបស់ពួកគេ បានត្រឡប់មកវិញហើយកំពុងអង្គុយរង់ចាំ។ ហើយខ្ញុំបានដើរចូលទៅ បុរសសង្ហាម្នាក់ ប្រពន្ធរបស់គាត់អង្គុយនៅខាងក្រៅយំ នាងនិងដៃគូតូចរបស់ពួកគេ។ ហើយបុរសផ្សេងទៀតនិងបងប្រុសម្នាក់ទៀតកំពុងរត់ ដែលជាមិត្តរបស់យុវជននេះ និយាយថា “អូ បងប្រុសប្រាណហាំ រឿងបែបនេះនិងបែបនេះបានកើតឡើង។”

30 បានទៅទីនោះហើយឃើញបុរសសង្ហាម្នាក់នេះអង្គុយនៅទីនោះ គ្រាន់តែនៅក្នុងកំពូលនៃជីវិតរបស់គាត់ អ្នកដឹកនាំយុវជនម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ ហើយសាតាំងបានចងគាត់។ គាត់មិនដែលកត់សម្គាល់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានយកដៃ (ឆ្វេង) ខ្ញុំចាប់ដៃជាមួយដៃរបស់គាត់ខាង (ស្តាំ) ដើម្បីមើលថាតើដំដុំខ្លះបានញាំញីគាត់។ ប៉ុន្តែគ្មានសញ្ញានៃការញ័រទេ។ ចេញពីបន្ទប់ពីការអធិស្ឋាន និងតមអាហារ ហើយរង់ចាំព្រះអម្ចាស់ ការចាក់ប្រេងតាំងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនោះ ហើយ

នោះហើយជាមូលហេតុដែលវាដឹកនាំយើង ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកឃើញ ស្រមោលនៃភាពងងឹតលើគាត់ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយថាខ្ញុំកំពុងធ្វើអ្វីទេ ប៉ុន្តែមិនដល់ ប៉ុន្មាននាទីផង វាបាត់អស់ ភាពត្រជាក់នៃដៃរបស់គាត់បានចាកចេញ គាត់កំពុង ស្រែកនិងសរសើរតឡើងព្រះជាម្ចាស់ ពីរបីនាទីដើម្បីរកឃើញខ្លួនឯង។ ហើយនៅ ទីនេះពួកគេអង្គុយនៅទីនេះព្រឹកនេះ អង្គុយនៅក្នុងទស្សនិកជន។ សូមមើលពី របៀបដែលសាតាំងកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យយុវជននោះមិនសប្បាយចិត្ត ដោយសំដៅ ទៅគាត់អំពីស្មុគស្មាញមួយចំនួនដែលត្រូវសាងសង់ឡើងវិញ ដែលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានដឹង ហើយខ្ញុំបានឃើញវាដោយការនិមិត្តរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែព្រះ បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះបុរសនោះ។ ព្រះបានថែរក្សាក្មេងប្រុសនោះ។

31 ទើបតែមកដល់ប៉ុន្មាននាទីមុននេះ—ស្ត្រីម្នាក់ ខ្ញុំឃើញនាងអង្គុយនៅទីនេះ នៅច្រកផ្លូវ ដោយគ្មាន គ្រាន់តែឲ្យនាងអង្គុយនៅកន្លែងខ្លះ ហើយអង្គុយចុះ។ នាងបាននិយាយថា “ប្រាំបួនឆ្នាំហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានព្យាយាមចាប់ អ្នក។” ហើយនាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំអស់សង្ឃឹមណាស់! ខ្ញុំនៅទីនេះយឺត ហើយ មិនអាចសូម្បីតែទទួលបានកាតអធិស្ឋានដើម្បីនៅក្នុងផ្ទះ។”

32 ប៊ីលី ពិតណាស់ វាជាបញ្ហារបស់គាត់ដែលឃើញថាខ្ញុំមិនខានទេ យកខ្ញុំ ចូលនិងចេញ។ កុំមានអារម្មណ៍ពិបាកនៅប៊ីលី គាត់ត្រូវបានបញ្ជាដោយក្រុម អ្នកចាត់ការទូទៅឱ្យធ្វើបែបនោះ។ ហើយប្រសិនបើគាត់មិនធ្វើទេ ខ្ញុំមិនអាចចូល បន្ទាត់អធិស្ឋានបានទេ ចូលមកទីនេះ។ អ្នកដឹងហើយ។ ឃើញទេ ត្រូវតែមាន ប្រព័ន្ធមួយចំពោះអ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើ។ យើង—យើងត្រូវតែមានវា ឃើញទេ? ប៉ុន្តែគាត់និយាយថា “មក ប៉ា ប្រញាប់ឡើង” នេះ។

33 ស្ត្រីនោះបានរឿតទ្រង់មកវិញ។ ហើយនាងបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រា ណហាំ គ្រាន់តែនិយាយជាមួយអ្នក។” ឈរនៅទីនោះ និមិត្តមួយបានទម្លុះស្ត្រី វ័យក្មេងដែលមានរូបរាងស្អាតនេះ ហើយឃើញថាបេះដូងរបស់នាងមានបន្ទុក។ ហើយនាងព្យាយាមធ្វើការដើម្បីចិញ្ចឹមជីវិត។ ហើយ—រឿងដ៏អស្ចារ្យមួយបាន កើតឡើង ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងសម័យឪពុកម្តាយរបស់នាង ដែលបណ្តាលឱ្យ មានរឿងដ៏អស្ចារ្យនេះកើតឡើងចំពោះនាង ហើយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវបានបើក សម្តែងវា ហើយបង្ហាញថាវាជាអ្វី។ ហើយនៅទីនោះ ក្នុងពេលមួយភ្លែត បាន យកវាពីស្ត្រីនោះ។ នាងបានដើរជុំវិញដោយរីករាយ។ ហើយឥឡូវនេះអង្គុយនៅ

ទីនេះជាមួយយើងឥឡូវនេះ ដោយរីករាយ ដោយទឹកភ្នែក ដូចជានាងកំពុងជូតភ្នែករបស់នាងឥឡូវនេះ ដោយដឹងថាសេចក្តីពិតនៃរឿងនោះត្រូវបានដឹង។ ហើយនោះ អ្វីទៅ ស្ត្រីដែលមានជំងឺសរសៃប្រសាទដ៏កំសត់ម្នាក់នោះ ភ័យខ្លាំងណាស់នាងមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីជាមួយខ្លួនឯង ហើយគិតថានាងបានទៅ ហើយគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ហើយនេះគឺជាថ្ងៃចុងក្រោយរបស់នាង។ នាងបានព្យាយាមអស់រយៈពេលប្រាំបួនឆ្នាំ ហើយនាងជិតដល់ទីបញ្ចប់នៃភាពអស់សង្ឃឹម ព្រះបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះស្ត្រីតូចនោះដែលគ្មាននរណាយកចិត្តទុកដាក់។ ឃើញទេ? ដល់ពេលហើយ! ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។

34 នៅពេលដែលទ្រង់គង់នៅលើផែនដី ដូចដែលខ្ញុំនិយាយ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ដល់មនុស្សរហូតដល់ទ្រង់បានព្យាបាលអ្នកជំងឺរបស់ពួកគេ បានល្អលោមចិត្តរបស់ពួកគេ ប្រាប់ពួកគេអំពី—កន្លែងដែលទ្រង់នឹងទៅ ហើយរៀបចំសម្រាប់ពួកគេ ហើយនឹងមកម្តងទៀតដើម្បីទទួលពួកគេទៅកាន់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះពួកគេ។ ហើយសូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់យ៉ាងខ្លាំងរហូតដល់ពេលដែលទ្រង់ដឹងថាទ្រង់ត្រូវតែចាកចេញដើម្បីនាំយករឿងដ៏អស្ចារ្យនេះមកយើង ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងមិនទុកឱ្យអ្នកគ្មានការល្អលោមទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយទ្រង់នឹងបន្តការយកចិត្តទុកដាក់របស់ខ្ញុំសម្រាប់អ្នក” រហូតដល់ទ្រង់ត្រឡប់មកវិញ។ គ្មានអ្នកណាយកព្រះទ័យទុកដាក់ដូចព្រះយេស៊ូវឡើយ។ ដោយដឹងថារូបកាយរបស់ទ្រង់ ជាសម្តេចសង្ឃ នៅក្នុងការងារសម្របសម្រួលដែលទ្រង់កំពុងធ្វើឥឡូវនេះ រូបកាយនោះត្រូវតែនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះគ្រប់ពេលវេលា សម្រាប់ការអង្វរដែលព្រះមិនអាចមើលឃើញអំពីបាបរបស់មនុស្សមានបាប ទ្រង់ឃើញតែព្រះលោហិតរបស់ព្រះរាជបុត្រាទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយដោយដឹងថា ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកវិញ ដើម្បីបន្តល្អលោមប្រជាជនរបស់ទ្រង់។ តើទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ទេ? ប្រាកដណាស់ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់ត្រូវបន្តថែរក្សាប្រជាជន ប្រជាជនរបស់ទ្រង់នៅលើផែនដី តាមរបៀបដូចគ្នាដែលទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះពួកគេនៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះ។ ពីព្រោះទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងគម្ពីរយ៉ូហាន ជំពូកទី១៥ ប្រសិនបើអ្នកចង់ធ្វើ... ខ្ញុំមានកំណត់ចំណាំនៅទីនេះ ជាមួយនឹងបទគម្ពីរទាំងនេះដែលខ្ញុំកំពុងសំដៅ

ទៅលើ យ៉ូហាន ១៥:២៦ និង ២៧។

35 ខ្ញុំឃើញអ្នកទាំងអស់គ្នាសរសេរបទគម្ពីរចុះ។ ដូច្នេះខ្ញុំអាចយោងទៅលើ រឿងនេះ ប្រសិនបើអ្នកមិនដឹងវាច្រើនដងចំពោះបទគម្ពីរ។ ខ្ញុំសរសេរបទគម្ពីរចុះ បន្ទាប់មកខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយពីទីនេះ ព្រោះវាតែងតែនៅក្នុងព្រះបន្ទូល របស់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ?

36 ទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមក ព្រះវរបិតានឹងចាត់ឲ្យមកក្នុងព្រះនាមទ្រង់ ទ្រង់នឹងថ្លែងទីបន្ទាល់អំពីទ្រង់។ នៅក្នុង ពាក្យផ្សេងទៀត ទ្រង់នឹងធ្វើដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើការ តាមរយៈរោងឧបោសថដែលទ្រង់បានព្រែកជាបរិសុទ្ធ នឹងធ្វើដូចគ្នាដែលទ្រង់បាន ធ្វើ។ ឥឡូវនេះ តើគួរធ្វើអ្វីសម្រាប់យើង! បន្ទាប់មកយើងដឹងថានៅក្នុងចំណោម យើងសព្វថ្ងៃនេះ យើងមានការល្អលោមដូចគ្នាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៅក្នុងទម្រង់ នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការងារមួយទៀតដែលព្រះផ្ទាល់កំពុងធ្វើការ។

37 ទ្រង់គឺជាការល្អលោមដល់អ៊ីស្រាអែល នៅពេលដែលពួកគេអាចមើលទៅ ឃើញបង្គោលភ្លើង ហើយពួកហោរានិយាយព្រះបន្ទូលដែលជាការពិត ហើយព្រះ បានបើកសម្តែងវា។ នោះគឺជាការល្អលោមរបស់ពួកគេ។

38 ទ្រង់គឺជាការល្អលោមនៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដីជាមនុស្ស ព្រះបានក្លាយជាសាច់ឈាម។ ព្រះតំណាងអង្គទ្រង់និងបង្ហាញអង្គទ្រង់តាមរយៈ —បុរសម្នាក់ ព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ដែលបានសន្យាថា “កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវ ធ្វើដែរ។ ហើយខ្ញុំនឹងទៅឯព្រះវរបិតា ហើយនឹងបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកវិញ ដែលនឹងក្លាយជាខ្ញុំក្នុងទម្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណ។ ហើយខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក ហើយ រស់នៅក្នុងអ្នក។ ហើយរឿងដូចគ្នាដែលខ្ញុំបានធ្វើនៅទីនេះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹង ធ្វើម្តងទៀតក្នុងនាមខ្ញុំ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក។” ឃើញទេ? នោះហើយជា មូលហេតុដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដើម្បីនិយាយប្រឆាំងនឹងការនោះ” ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីដង្វាយជូនបានធ្វើរួចហើយ គឺជាអំពើបាបដែលមិនអាចអត់ទោសបាន ដើម្បី “ប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

39 ហើយទ្រង់នឹងធ្វើវាតាមរបៀបដូចគ្នា ដូច្នេះយើងនឹងដឹងថាតើវាជាការ ល្អលោមពីទស្សនៈខ្លះនៅលើផែនដី ថាតើយើងដឹងថាវាជាការល្អលោមពី មនុស្សចាស់ខ្លះដែលអាចដាក់ដៃនៅជុំវិញយើង ហើយឱបយើងបន្តិចហើយ

ធ្វើឱ្យយើងមានអារម្មណ៍ល្អ ឬ—ឬពាក្យទ្រឹស្តីខ្លះនៃនិកាយដែលនឹងនិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើង ហើយយើងទទួលបានវា ហើយមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ្នកផ្សេងទៀតទេ ព្រោះពួកគេមិនមាន។”

40 ទ្រង់បានធ្វើឱ្យប្រាកដដោយផ្ទាល់ ឃើញទេ “ទ្រង់នឹងនិយាយក្នុងនាមខ្ញុំ។ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ នៅពេលដែលទ្រង់នៅលើអ្នក។” ឃើញទេ ទ្រង់នឹងសម្រាលទុក្ខតាមរបៀបដូចគ្នា ដោយការអត់ទោសបាបរបស់យើងទាំងអស់ ព្យាបាលជំងឺទាំងអស់របស់យើង ហើយនិយាយមកកាន់យើងពីការល្អលោមនៃនគរដែលនឹងមកដល់។ ឃើញទេ បង្ហាញអង្គទ្រង់ក្នុងចំណោមយើង ដូចជាព្រះបានបង្ហាញអង្គទ្រង់ក្នុងចំណោមយើងដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយនៅក្នុង—នៅក្នុងធីម្ល៉េថេទី២...ធីម្ល៉េថេទី១ ៣:១៦ វាត្រូវបានសរសេរតាមរបៀបនេះ ដឹងអំពីព្រះ “ដោយគ្មានភាពចម្រើនចម្រាសយើងដឹងថាដ៏អស្ចារ្យគឺជាអាថ៌កំបាំងនៃភាពជាព្រះ ដ្បិតព្រះបានសម្តែងនៅក្នុងសាច់ឈាម។” យើងបានឃើញព្រះនៅក្នុងសាច់ឈាម។ នោះគឺជាការល្អលោមរបស់ព្រះ ដើម្បីដឹងថាទ្រង់យាងមកច្រើន (ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះយើង) រហូតដល់ទ្រង់ក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមយើង។ ព្រះបានសម្តែងនៅក្នុងសាច់ឈាម។ មិនមែនមានតែមនុស្សម្នាក់ទេ ប៉ុន្តែជាព្រះផ្ទាល់!

41 ហើយឥឡូវនេះដើម្បីធ្វើឱ្យវាកាន់តែខិតជិតមួយជំហានទៀត ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើម្បីថែរក្សាការល្អលោមរបស់យើង ហើយទ្រង់គង់នៅក្នុងយើង។ អូ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់!

42 ឥឡូវនេះយើងត្រូវតែបន្តទៅផ្នែកផ្សេងទៀតនៃបទគម្ពីរនៅទីនេះ ឬគំនិតផ្សេងទៀតដើម្បីបម្រុងទុកនេះ។ មុនពេលខ្ញុំទៅ ខ្ញុំអាចនិយាយបានថា អ្នករាល់គ្នាមិនមានអ្នកល្អលោមនេះទេ។ ពួកគេ ពួកគេមិនមាន ពួកគេមិនមានវាទេ។ ដូច្នេះហេតុផលដែលពួកគេមិនមានវា គឺដោយសារតែពួកគេមិនទទួលយកវា។ វាគឺសម្រាប់ពួកគេ ប៉ុន្តែពួកគេមិនទទួលយកវាទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមានវិញ្ញាណគ្រប់គ្រាន់—ដើម្បីអានអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំកំពុងនិយាយទៅកាន់ក្រុមមនុស្សដែលត្រូវអធិស្ឋានក្នុងរយៈពេលពីរថ្ងៃនាទី។ ហើយយើងមានការល្អលោមនេះនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលត្រូវបានបញ្ជូនសម្រាប់ព្រះដ៏ជាន់ខ្ពស់ ប៉ុន្តែមនុស្សទាំងអស់នឹងមិនទទួលនោះទេ។ ពួកគេមិន

ជឿលើវាទេ? ឃើញទេ? ពួកគេ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ ពួកគេប្រមូលការល្ងង់លោម របស់ពួកគេពីធនធានផ្សេងទៀត មធ្យោបាយផ្សេងទៀត។ ប្រសិនបើពួកគេមិន ទទួលយកអ្នកល្ងង់លោមដែលព្រះបានប្រទានទេ នោះពួកគេត្រូវតែទទួលបាន អ្នកល្ងង់លោមផ្សេងទៀត ឃើញទេ ព្រោះអ្នកមិនអាចរស់នៅដោយគ្មានអ្វីដែល ត្រូវរស់នៅបានទេ។

43 ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នករាល់គ្នាទទួលបានវា ជាពិសេសអ្នកដែលនឹងត្រូវ អធិស្ឋានឱ្យ ដែលមិនស្រួលនៅព្រឹកនេះ ដោយប្រហែលជាមានបញ្ហាដែល គ្រូពេទ្យមិនអាចប៉ះបាន។

44 យើងជឿថាគ្រូពេទ្យជួយមនុស្ស។ ខ្ញុំជឿថាព្រះព្យាបាលដោយថ្នាំ។ ព្រះ ព្យាបាលដោយការរះកាត់។ ព្រះព្យាបាលដោយការយល់ដឹង។ ព្រះព្យាបាលដោយ សេចក្តីស្រឡាញ់។ គ្រាន់តែសេចក្តីស្រឡាញ់តិចតួចទៅឆ្ងាយ។ សូមឱ្យនរណា ម្នាក់មិនសប្បាយចិត្ត ហើយគ្រាន់តែបង្ហាញពួកគេថាអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះ ពួកគេ។ ឃើញទេ? ព្រះព្យាបាលដោយសេចក្តីស្រឡាញ់។ ព្រះព្យាបាលដោយ ការអធិស្ឋាន។ ព្រះព្យាបាលដោយអព្វុតហេតុ។ ព្រះព្យាបាលដោយព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់។ ព្រះព្យាបាល! អ្វីក៏ដោយដែលវាជាប្រភព ព្រះទ្រង់ព្យាបាលដោយ វា។ វាជាព្រះដែលប្រោសឲ្យជា ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “យើងជាព្រះអម្ចាស់ដែល ប្រោសជំងឺទាំងអស់របស់អ្នក។” ដូច្នោះវាទាំងអស់គួរតែធ្វើការជាមួយគ្នា ហើយ បុរសនៅក្នុងក្រសួងផ្សេងៗគ្នាគួរតែធ្វើការជាមួយគ្នាសម្រាប់ការនោះ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែពួកគេមិនធ្វើវាទេ ពីព្រោះពេលខ្លះពួកគេត្រូវបានហាមឃាត់មិនឱ្យ ប្រកាន់ជំហរជាក់លាក់លើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដោយសារតែនិកាយជាក់លាក់ របស់ពួកគេមិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេធ្វើដូច្នោះទេ។ ប៉ុន្តែនោះមិនបញ្ឈប់សេចក្តីពិតទេ គ្រាន់តែដូចគ្នា ព្រះបន្តព្យាបាលដូចគ្នា។

45 ដូច្នោះពួកគេព្យាយាមទាញយកការល្ងង់លោមពីធនធានផ្សេងទៀត។ ចូរ និយាយអំពីព្រលឹងជាមុនសិន។

46 យើងរកឃើញថាមនុស្សជាច្រើនព្យាយាមស្វែងរកការល្ងង់លោមដោយការ ជីក។ អ្នកដឹងទេ យើងមានពាក្យមួយដែលល្អក្នុងចំណោមយើងសព្វថ្ងៃនេះ នោះ —អ្នកបម្រើព្រះជាច្រើនជីកមុនពេលទៅវេទិកា សូមយក—មួយ—ជាភេសជ្ជៈ ដ៏ច្រើននៃការស្រវឹង។ វាត្រូវបានគេដឹងថាបានឃើញអ្នកបម្រើព្រះនៅលើវេទិកា

ដែលសូម្បីតែគួរឱ្យភ្ញាក់ផ្អើលនៅក្រោមឥទ្ធិពលនៃស្រា។ ហើយនោះ—នោះមិនគួរ
 ទេ។ វាមិនគួរទេ។ គឺដោយសារតែជាច្រើនដងយើងអាចថ្កោលទោសបុរសនោះ
 នៅពេលដែលយើងមិនគួរធ្វើដូច្នោះ យើងគួរតែស្វែងរកអ្វីដែលជាបញ្ហា។ ពួកគេ
 ជាច្រើនបានផ្លាស់ប្តូរពីគ្រឿងស្រវឹង។ ហើយយើងរកឃើញថា ប្រសិនបើពួកគេ
 ស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពនោះ វាជាការអាម៉ាស់ និងការតិះដៀល។ ប៉ុន្តែគ្មានការ
 តិះដៀលជាងការកុហក លួច ឬមានតណ្ហាលើស្ត្រីទេ ឬអ្វីផ្សេងទៀតដែលមាននៅ
 ក្នុងបញ្ញត្តិ។ ឃើញទេ? ហើយប្រហែលជាមនុស្សកើតមកមានចំណង់ខ្ពស់ ហើយ
 គាត់ឃើញសម្លៀកបំពាក់ទំនើបទាំងនេះនៅតាមផ្លូវ ហើយគាត់—គាត់តែងតែមាន
 បញ្ហា។ ឃើញទេ? គាត់ ថា មនុស្សកើតមកបែបនោះ។ ឥឡូវនេះ អ្វីដែលគាត់គួរ
 ធ្វើ អ្នកបម្រើព្រះដែលផឹក...

47 ឬ—ឬស្ត្រីដែលជក់បារី ឬស្លៀកពាក់អសីលធម៌ ព្យាយាមទាក់ទាញការ
 លួងលោមរបស់នាងពីការស្លៀកពាក់យ៉ាងល្អ ថានាងចង់ធ្វើឱ្យបុរសមើលនាង។
 មិនមានហេតុផលផ្សេងទៀតទេ។ នាងឆ្លុតមួយផ្នែក។ ឃើញទេ? គ្មានស្ត្រីណា
 ដែលដឹងខ្លួននឹងដឹងថាខ្លួននាងនៅចំពោះមុខបុរសដែលមានគំនិតត្រឹមត្រូវរបស់
 នាងទេ។ ឃើញទេ? គ្មានហេតុផលសម្រាប់វាទាល់តែសោះ។ ហើយនាង ប៉ុន្តែ
 នាងព្យាយាម ក្មេងស្រីវ័យក្មេងទាំងនេះដែលចេញទៅក្រៅតាមផ្លូវ ពួកគេពិតជា...
 មែនហើយ អ្នកដោះសារការបញ្ចេញមតិ។ ហើយសូមចាំថា ខ្សែអាត់នេះមិន
 ត្រឹមតែសម្រាប់មនុស្សនៅទីនេះប៉ុណ្ណោះទេ វាទៅជុំវិញពិភពលោក។ ឃើញទេ?

48 ហើយ—ស្ត្រីម្នាក់ដែលដោះសម្លៀកបំពាក់ចេញពីនាង ព្រោះនាងដឹងថា
 វាក្តៅជាង។ ដើរចេញទៅក្រៅក្រោមពន្លឺថ្ងៃ អាក្រាត រួចដើរចេញដោយស្លៀក
 សម្លៀកបំពាក់ខ្លះ ហើយមួយណាស្អាតជាងគេ? ជនជាតិឥណ្ឌាចុះនៅទីនោះនៅ
 ប៉ាប៉ាហ្គោសនិងណាវ៉ាតូស ប៉ាប៉ាហ្គោស ជាពិសេស និងការរកកំទុក ស្ត្រីទាំងនោះ
 ចេញមកដោយមានក្មួយអំបោះធំនៅជុំវិញពួកគេ ហើយអង្គុយនៅទីនោះក្រោម
 ព្រះអាទិត្យដើម្បីរក្សាភាពត្រជាក់។ ហេតុអ្វី? ពួកគេបែកញើស ហើយខ្យល់ដែល
 បក់មកបង្កើតម៉ាស៊ីនត្រជាក់ អ្នកឃើញទេ? ហើយស្ត្រីទាំងនេះមិនមានហេតុផល
 ផ្សេងទៀតទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែ...ពួកគេមិនដឹងទេ ពួកគេមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំមិននិយាយថា
 ពួកគេធ្វើទេ។ ពួកគេជាច្រើនជាស្ត្រីល្អ ហើយខ្ញុំមិននិយាយថាវាម៉ឺងម៉ាត់ទេ។ ខ្ញុំ
 កំពុងនិយាយវាទៅ—ដើម្បីព្យាយាម—ដើម្បី—ដើម្បីដាស់ពួកគេ។ ឃើញទេ?

49 វាគ្រាន់តែជាសាតាំងប៉ុណ្ណោះ ឃើញទេ? អ្នកដឹងពីភេទផ្សេងទៀត ភេទបុរស សម្លឹងមើលបែបនេះ ផ្តល់ឥទ្ធិពលបែបនេះដល់ពួកគេរហូតដល់ពួកគេ—ពួកគេ និងច្របាច់សំបកកង់របស់ពួកគេហើយផ្អែកព្រៃ—នេះ—ចចកហូច។ ហើយ—និង —ហើយតើពួកគេធ្វើវាដើម្បីអ្វី? ស្ត្រីធ្វើវាដើម្បីឲ្យបុរសធ្វើបែបនោះ។ ហេតុអ្វីបានជា អ្នកចេញទៅក្រៅក្នុងកំដៅថ្ងៃនិងម៉ោងបួនរសៀល ដើម្បីកាប់ស្មៅនៅពេលដែល មនុស្សចេញពីការងាររបស់ពួកគេហើយរឿងបែបនេះ? វាបង្ហាញថាវាជាវិញ្ញាណ នៃភាពឆ្គួត។ ហើយខ្ញុំដឹងថាពួកគេជាច្រើនអាចមាន អាឌូ ខ្ពស់ជាងខ្ញុំមួយលាន ម៉ាយល៍ ប៉ុន្តែខ្ញុំសាកល្បង អាយឌូ របស់អ្នកជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយមើលកន្លែងដែលវាចេញមក។ ឃើញទេ? នោះជាអាយឌូទំនើប ប៉ុន្តែ ភស្តុតាងនិងផលផ្លែនៃជីវិតបង្ហាញឱ្យឃើញ។ ដូច្នេះពួកគេព្យាយាមស្វែងរកការ ល្អលោមជាមួយរឿងនោះ។

50 ពួកគេជាច្រើននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំមិនធ្វើដូច្នោះទេ។” ប៉ុន្តែអ្នក ស្លៀកពាក់បែបទាក់ទាញរហូតដល់ពួកគេព្យាយាមធ្វើទំនើបជាងស្ត្រី ដែលនឹង អង្គុយក្បែរពួកគេនៅក្នុងព្រះវិហារនៅព្រឹកបន្ទាប់ ពាក់មួកល្អជាងឬសម្លៀកបំពាក់ ល្អជាងបន្តិច ព្រោះអ្នកអាចមានលទ្ធភាពធ្វើវាបាន។ ឃើញទេ? ឃើញទេ អំពើបាបឈានដល់ផ្លូវធ្លាក់ចុះ។ ហើយពួកគេព្យាយាមស្វែងរកការល្អលោម ដោយធ្វើដូច្នោះ។ ហើយពួកគេមាន...

51 វាក្លាយជារឿងបែបនេះរហូតដល់វាវាយប្រហារប្រទេសជាតិទាំងមូល មិន ត្រឹមតែជាតិសាសន៍ប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែពិភពលោកទាំងមូល។ មានរឿងជាច្រើន ដែលខ្ញុំអាចនិយាយនៅទីនេះ ប៉ុន្តែ ដើម្បីសន្សំពេលវេលា កម្មវិធីព្យាបាលនឹង មកដល់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចនិយាយបានច្រើនអំពីរឿងនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិននិយាយទេ។ ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកនឹងយល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់មានន័យ។ នេះវាបានវាយប្រហារពិភព នយោបាយ ជីវិតនយោបាយ ជីវិតសង្គម ជីវិតសីលធម៌របស់ប្រទេសជាតិ របស់ ប្រជាជនជុំវិញពិភពលោក។ វាទៅដល់កន្លែងមួយរហូតដល់មនុស្សចង់ក្លាយជា អ្នកនយោបាយគ្រាន់តែមានឈ្មោះជាអ្នកនយោបាយ។ មានលុយច្រើន អាច ទាញសន្លឹកឆ្នោតនិងជួលម៉ាស៊ីនដើម្បីធ្វើវា ហើយ—ជាដើម គ្រាន់តែសម្រាប់ ឈ្មោះ ហើយមានតម្លៃរាល់លានដុល្លារ ឃើញទេ គ្រាន់តែសម្រាប់ឈ្មោះជា អ្នកនយោបាយដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួន។ គ្រប់គ្រាន់ត្រូវបាននិយាយនៅពេលនោះ

អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។

52 និងជីវិតសង្គម! មនុស្សព្យាយាមប្រមូលផ្តុំគ្នានៅក្នុងជីវិតសង្គមឆ្លុះរះ។ កុំប្រាប់ខ្ញុំថាលោកិយនេះមិនមែនលីលា ហើយធ្វើតាមរបៀបដែលវាកំពុងធ្វើ។ វាប្រាកដណាស់។ ប្រាកដណាស់។ វាជាពិភពលោកស្រស់ស្រាយ។ ហើយដោយព្រះគុណរបស់ព្រះគឺជាវិធីតែមួយគត់ដែលយើងនឹងគេចចេញពីវា។ សូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងជីវិតសង្គមនេះ មនុស្សបានមកដល់កន្លែងមួយដែលពួកគេ—ពួកគេធ្វើសង្គមជាក្រុមតូចៗ ហើយពួកគេចូលទៅក្នុងទីនោះហើយគិតថា “យើងប្រសើរជាងក្រុមបន្ទាប់។” ឃើញទេ? ហើយវា វាត្រូវបានធ្វើតាមរបៀបនោះ។ ហើយវាជាសីលធម៌ វាបានប៉ះពាល់ដល់សីលធម៌របស់មនុស្សរហូតដល់ស្មោះត្រង់ មិត្តភាព ខ្ញុំមិនទាំងជឿទេ (លោកិយ) ពាក្យ “សីលធម៌” ត្រូវបានទទួលស្គាល់ក្នុងចំណោមប្រជាជនកៅសិបភាគរយនៃប្រជាជាតិនេះ។ ពួកគេមិនដឹងថា (លោកិយ) ពាក្យថា “សីលធម៌” មានន័យយ៉ាងណា។ វា—វាបានគេចចេញពីពួកគេ។ ហើយវាបានធ្វើវាជាល្អិចណាស់។

53 សាតាំងគឺគ្លាតណាស់ ឃើញទេ ហើយវាងាយស្រួលណាស់ ដូច្នោះ—ទន់ជ្រាយ ក្មេងជំទង់បន្តិចនៅទីនេះនិងបន្តិចនៅទីនោះ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យវា។ គាត់មានពេលច្រើន ដូច្នោះគាត់គ្រាន់តែរត់បន្តិចនៅទីនេះ ហើយបន្តិចនៅទីនេះ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង មនុស្សត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរបន្តិចម្តងៗចូលទៅក្នុងវា។ តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះស្ត្រីម្នាក់ នៅពេលដែលខ្ញុំនៅក្មេងអាយុដប់ប្រាំមួយឆ្នាំ ប្រសិនបើនាងបានដើរតាមផ្លូវដូចនាងធ្វើសព្វថ្ងៃនេះក្នុងទម្រង់ឆ្លុះរះ? ហេតុអ្វី ពួកគេចាប់នាងដាក់គុក។ មែនហើយ ប្រសិនបើវាខុសនៅពេលនោះ វាខុសឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ សាតាំងទើបតែចាប់ផ្តើមកាត់សំពត់ចេញ ហើយបន្ទាប់ពួកគេចុះ ហើយ—ហើយវានឹងកើតឡើងថាមាននរណាម្នាក់នឹងរចនាវា។ លើសពីមីគីនី ឬលុតប៊ីគីនី ឬអ្វីដែលអ្នកហៅវា ទៅជាស្លឹកល្ងា។ អ្នកចាំទេ! ត្រូវហើយ វានឹងត្រលប់មកវិញភ្លាមៗ។ ហើយវាគឺវានៅទីនោះអនុវត្តឥឡូវនេះ។

54 ហើយឥឡូវនេះយើងរកឃើញ រឿងទាំងអស់នោះគឺដោយសារតែមនុស្សកំពុងព្យាយាមស្វែងរកការល្អលោម។ ពួកគេកំពុងព្យាយាមស្វែងរកអ្វីមួយដែលពួកគេ...ហើយចាំថា ការល្អលោមរបស់អ្នកគឺជាសាសនារបស់អ្នក ហើយ

អ្នកបង្កើតរបស់ទាំងនោះជាសាសនារបស់អ្នក។ ឃើញទេ? គួរឲ្យអាណិតណាស់ ដែលដឹងថាការស្លាប់នៅចំពោះមុខអ្នក។ ឃើញទេ? រហូតមកដល់ពេលនេះ ទាំងអស់នេះបានកើតឡើងរហូតដល់វាហាក់ដូចជាមិនមាន—គ្រឹះដ៏រឹងមាំមួយ។ នៅសល់ក្នុងប្រទេសដើម្បីកសាងអ្វីៗ។

55 គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំសួរអ្នកអ្វីមួយ។ អ្នកមិនអាចជឿអ្វីទាំងអស់ ពិបាក ប៉ុន្តែព្រះគម្ពីរ។ យើងនៅតែមានព្រះគ្រីស្ទ សូមអរគុណដល់ព្រះ។ ឃើញទេ? អ្នក—អ្នកមិនអាចជឿអ្វីទាំងអស់។ អ្នកបន្ត... ឧទាហរណ៍ នៅពេលអ្នកបើកទូរទស្សន៍ របស់អ្នក (អ្នកមានបែបនេះ) ហើយនៅពេលដែលអ្នកបើកទូរទស្សន៍របស់អ្នក ហើយមើល—ការផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម មែនហើយ ប្រសិនបើមនុស្សម្នាក់ព្យាយាម រស់នៅដោយមួយភាគរយនៃការផ្សាយពាណិជ្ជកម្មទាំងនោះ អ្នកនឹងស្លាប់ក្នុង មួយសប្តាហ៍។ ឃើញទេ អ្នកមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ ហើយរឿងដែលក្រុមហ៊ុនខ្លះ នឹងបំបែក ដូចជាផលិតផលមួយ ហើយនិយាយថា “នេះគឺជារឿងនៅទីនេះ ហើយ មិនមានវានៅទីនេះ” ហើយក្រុមហ៊ុនដូចគ្នាដល់ផលិតផលដូចគ្នា។ បន្ទាប់មក ពាណិជ្ជកម្មមួយទៀតនឹងមក យកនេះនៅខាងនេះ មិនមែនបែបនោះទេ ហើយ ក្រុមហ៊ុនដូចគ្នា។ ប្រជាជនអាមេរិកធ្លាក់ចុះសម្រាប់វត្ថុបែបនេះ រហូតដល់រឿង ទាំងមូលក្លាយជាវល្លយ រហូតដល់គ្មានសង្ឃឹមទាល់តែសោះ។ គ្មាននរណា ម្នាក់ដឹងថាត្រូវជឿអ្វីទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកបន្តិចក្រោយមកពីអ្វីដែលត្រូវជឿ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានការល្អដល់ព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ។

56 ប្រជាជន ពួកគេកុហក បោកប្រាស់ លួច រហូតដល់អ្នកស្ទើរតែត្រូវមាន មូលបត្របំណុលដើម្បីខ្ចីប្រាំដុល្លារពីនរណាម្នាក់។ វាជា... អ្នកដឹងទេ ព្រះគម្ពីរ និយាយបែបនោះ ថានឹងមិនមានសេចក្តីស្រឡាញ់នៅថ្ងៃចុងក្រោយទេ ប៉ុន្តែ គ្រាន់តែក្នុងចំណោមមនុស្សដែលជ្រើសរើស។ ហ្នឹងហើយ។ បទគម្ពីរនិយាយអំពី ការនោះ ប្តីនឹងទាស់នឹងប្រពន្ធ ហើយប្រពន្ធទាស់នឹងប្តី កុមារប្រឆាំងនឹងឪពុក ម្តាយ។ ក្នុងចំណោមអ្នកដែលបានជ្រើសរើសរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងមានសេចក្តី ស្រឡាញ់ណាមួយដែលនៅសល់។

57 ក្រុមជំនុំបានចូលទៅក្នុងរឿងដូចគ្នាចេញពីជីវិតសង្គម។ ពួកគេបាននាំវា ចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ ជីវិតសង្គមនិងនយោបាយរបស់ពួកគេ និងរឿងផ្សេងទៀត របស់ពួកគេ រហូតដល់ពួកគេយល់ច្រលំថា មិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី។ ពួកគេបាននាំ

នយោបាយចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ។ ពួកគេបាននាំមកនូវជីវិតសង្គម ជីវិតសង្គម របស់ពួកគេនៅក្នុងព្រះវិហារ សកម្មភាពសង្គមរបស់ពួកគេ បឹងហ្គោ ឬប៊ុនកូ ឬអ្វី ដែលគេហៅវា ហើយអាហារពេលល្ងាចនិងរបាំទាំងនេះ ជាដើម នៅក្នុងដំណាក់ របស់ព្រះអម្ចាស់។ ហេតុអ្វី វាជា—វាជាការអាណិតមួយ។

ពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ឥឡូវនេះ មិនមែនទេ នោះគឺនៅលើឧប សម្ព័ន្ធ។”

58 សូមចាំថា វាជាឧបសម្ព័ន្ធដងដែរដែលព្រះយេស៊ូវបានវាយ—ពួកឈ្មួញ ចេញជាមួយទំនិញរបស់ពួកគេ ហើយនិយាយថា “វាត្រូវបានចែងថា ‘ដំណាក់ របស់ព្រះបិតាខ្ញុំត្រូវបានបង្កើតជាដំណាក់នៃការអធិស្ឋាន’ ហើយអ្នកបានធ្វើ ឱ្យវាក្លាយជាអ្វីរបស់ចោរ។” ឃើញទេ? វាខុស ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវានៅទីណាទេ។ ដរាបណាព្រះវិហារ...ព្រះវិហារមិនមានអគារច្រើនទេ វាគឺជាមនុស្សនៅក្នុង អគារ។ ហើយប្រសិនបើមនុស្សទាំងនោះកំពុងទន្ទឹងរង់ចាំរឿងនេះ ហេតុអ្វី វា ខុស។ ហើយពួកគេបាននាំមកនូវការអនុវត្តនោះ។

59 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថាក្រុមជំនុំក៏តែងតែសន្យាអ្វីមួយ ដូចជាទូរទស្សន៍ ជាដើម ថាពួកគេមិនដែលទៅដល់—អ្វីដែលពួកគេបានសន្យា។ ដូចដែលខ្ញុំបាន និយាយជាញឹកញាប់ សម្រង់ចាស់ “មនុស្សតែងតែសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ចំពោះអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ (ទន្ទឹងរង់ចាំអ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើ) ហើយបន្ទាប់មកមិនអើពើនឹងអ្វីដែលទ្រង់កំពុង ធ្វើ។” ឃើញទេ ពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេបរាជ័យ។ ហើយនោះជារបៀបដែល ពួកគេក្លាយជាប្រវត្តិសាស្ត្របន្ទាប់ពីមួយរយៈ នៃការបំពុល ឃើញទេ ព្រោះពួកគេ មិនទទួលស្គាល់ឥឡូវនេះ! អ្នកអាចនិយាយអំពីការល្អងលោមដែលព្រះគ្រីស្ទ ផ្តល់ឱ្យម្តង ហើយនិយាយថាការល្អងលោមដែលទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យនៅសម័យកាល ខាងមុខ ប៉ុន្តែបដិសេធការល្អងលោមដែលទ្រង់មាននៅទីនេះឥឡូវនេះសម្រាប់ អ្នក។ ឃើញទេ? វាផ្អែកលើមូលដ្ឋានដូចគ្នាដែលយើងរកឃើញ។ មែនហើយ វា បានក្លាយជារឿងដ៏អស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះរកឃើញថាពួកគេ—ពួកគេមក...

60 នោះគឺសូម្បីតែនៅក្នុងពេនទីកុស្ត នៅក្នុងព្រះវិហារ។ វាបានចូលទៅក្នុង អាណាចក្រពេនទីកុស្ត ដែលពួកគេតែងតែសន្យាអ្វីមួយដែលពួកគេមិនបាន ទៅដល់វា។ វាតែងតែបែបនេះមនុស្សម្នាក់ៗមានការយល់ឃើញខុសៗគ្នា ហើយ

—ហើយប៉ុន្តែថាតើវាត្រូវតាមបទគម្ពីរឬអត់ ហើយពួកគេសន្យាអ្វីមួយដែលពួកគេមិនដែលធ្វើ រហូតដល់វាហាក់ដូចជាវាទៅដល់កន្លែងដែលហាក់ដូចជាមិនមានភាពស្មោះត្រង់។ នេះ—មនុស្សមិនចុះទៅរកខីណែលនៃភាពស្មោះត្រង់នោះទេ។ វាបាត់បង់...ពាក្យអង់គ្លេសនៃភាពស្មោះត្រង់បានបាត់បង់—តម្លៃរបស់វាចំពោះប្រជាជន។ ឬដោយរបៀបវាស់នៅរបស់ប្រជាជន—ការរស់នៅ វាបានបាត់បង់ភាពស្មោះត្រង់ចំពោះពួកគេ។ ឥឡូវនេះពួកគេហាក់ដូចជាមិនយល់ទេ។

61 សូម្បីតែការសារភាពរបស់យើង! ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដែលកំពុងមក ឬនៅទីនេះហើយកាន់...ឬនៅលើ—កាសែត ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់ ឥឡូវនេះមួយភ្លែតចំពោះការដកស្រង់នេះ។ វា—វា...

62 លុះត្រាតែអ្នកស្មោះត្រង់! ហើយអ្នកមិនអាចស្មោះត្រង់បានទេរហូតដល់អ្នកយល់វិជ្ជមាន។ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងសន្មត ឬទាយ ឬសង្ឃឹមដូច្នោះ នោះមិនអាចមានជម្រៅនៃភាពស្មោះត្រង់ដែលព្រះទាមទារទេ។ វា ជំនឿ មិនមែនជា “សង្ឃឹមដូច្នោះ” ឬ “វាអាចជាការត្រឹមត្រូវ។” វាត្រូវតែជា “អាមែន!” វាជាចុងក្រោយរបស់អ្នក។ វា—វា—វាជារបស់អ្នក—វាជាដាច់ខាតរបស់អ្នក។ វាជារឿងដែលអ្នកត្រូវបានចងភ្ជាប់។ ឃើញទេ? អ្នកបានមកដល់ទីបញ្ចប់របស់អ្នកហើយ “វាគឺជាសេចក្តីពិតហើយមាន...វាគ្មានអ្វីក្រៅពីការពិតទេ ហើយវាត្រូវតែដូច្នោះ!” ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកដឹងថានៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក បន្ទាប់មកអ្នកត្រូវចូលទៅជិតវាពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក ព្រលឹង រាងកាយ ទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងអ្នកគ្រាន់តែលក់ចេញទាំងស្រុងអ្វីគ្រប់យ៉ាងទៅវា។ ដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានបង្រៀនយើងដោយសប្បុរសនៅក្នុងបុរសដែលទិញកែវមុក្តា ហើយគាត់បានរកឃើញមួយដំមានតម្លៃ ហើយគាត់បានលក់អ្នកផ្សេងទៀតរបស់គាត់ទាំងអស់ដើម្បីបានវា។ សេចក្តីពិតនិងអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់មាន ទោះបីវាជាកែវមុក្តាល្អក៏ដោយ គាត់—គាត់...មួយនេះមានន័យទាំងអស់សម្រាប់គាត់។ ហើយនៅពេលដែលអ្នករកឃើញទីបំផុតរបស់ព្រះ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ការសន្យាលើរឿងជាក់លាក់មួយ អ្នកត្រូវតែដឹងជាមុនថាវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ថាអ្វីដែលអ្នកកំពុងឃើញត្រូវបានធ្វើគឺជាព្រះ។ នៅទីនោះ—គ្មាន—គ្មាន “ប្រហែលជាដូច្នោះ វាអាចជា វាមើលទៅដូចជាវាអាចអញ្ចឹង។” “វាគឺជាព្រះ!” បន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកទៅដល់កន្លែងនោះ នោះគឺជាកែវមុក្តាដែលមានតម្លៃដ៏អស្ចារ្យ អ្នកត្រូវតែចេញឆ្ងាយពីអ្វី

ដែលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតប្រាប់អ្នកផ្ទុយពីវា។ អ្នកមិនត្រូវសម្លឹងមើលអ្វីដែល មនុស្សបានសម្រេចឡើយ។ អ្នកត្រូវតែសម្លឹងមើលអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលនិង អ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា ហើយឃើញទ្រង់ដើម្បីធ្វើវា បន្ទាប់មកនោះជាចុងក្រោយ របស់អ្នកនៅទីនោះ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកមាន អ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលអ្នកមាន អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកសង្ឃឹមថានឹងក្លាយជា ត្រូវតែដាក់នៅលើនេះ ដូចជារាជាការស្លាប់និងជីវិតសម្រាប់អ្នកនៅពេលនោះ។

63 ខ្ញុំគិតថាជឿងមួយដែលរារាំងប្រជាជនរបស់យើងពីការជាសះស្បើយគឺការ ខ្វះការសារភាព គឺកង្វះការសារភាពដោយស្មោះត្រង់។ ឥឡូវនេះ ជាឧទាហរណ៍ វាអាចស្តាប់ទៅដូចជាអាក្រក់បន្តិច ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានន័យថាវាតាមរបៀបនេះទេ។ ប៉ុន្តែ សម្លឹងមើលប្រពន្ធខ្ញុំអង្គុយនៅទីនេះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងចេញទៅទីនេះនៅ ថ្ងៃនេះហើយបោះដៃលើស្រ្តីផ្សេងទៀតហើយ—ហើយស្រឡាញ់នាង ហើយខ្ញុំ ដឹងថាបន្ទាប់ពីខ្ញុំបានធ្វើវា ថាខ្ញុំខុស ខុសណាស់។ ឥឡូវនេះ ពិតណាស់ អ្នក ល្ងង់លោមរបស់ខ្ញុំនឹងរារាំងខ្ញុំមិនឱ្យធ្វើបែបនោះទេ។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់មានន័យថាប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើបែបនោះ ហើយខ្ញុំ...វាបាន កើតឡើងដែលខ្ញុំបានធ្វើវាឬអ្វីស្រដៀងនឹងវា។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំដឹងថាជឿង ដំបូងគឺនិយាយទៅកាន់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ មុនពេលខ្ញុំអាចនិយាយទៅកាន់ព្រះថា “អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ” ព្រោះខ្ញុំបានធ្វើបាបប្រឆាំងនឹងនាង។ ប្រសិនបើអ្នកមកអាសនៈ ហើយចង់ចាំអ្នកគួរតែទៅធ្វើវាជាមុនសិន មុនពេលអ្នកថ្វាយអំណោយរបស់ អ្នក។ ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវទៅកន្លែង។ ខ្ញុំជឿថាការសារភាពក៏ត្រូវបានតម្រង់ឡើងដែរ។ វា មិនមែនជាការសារភាពពិតទេលុះត្រាតែវាជាការពិត។

64 ចុះបើខ្ញុំនិយាយឥឡូវនេះ “ខ្ញុំនឹងសារភាពវាថាខ្ញុំបានធ្វើខុស ទូលបង្គំនិយាយ ថា ព្រះអម្ចាស់អើយ មិត្តរបស់ខ្ញុំអើយ ទ្រង់ជ្រាបថា ទូលបង្គំស្គាល់ទ្រង់យ៉ាង ច្បាស់។ សរសើរព្រះ! ហាលេលូយ៉ា! ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាអ្នកគឺជាមិត្តចាស់ដ៏ល្អ ម្នាក់។ អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។ អ្នកដឹងទេ មិត្ត មិត្តចាស់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមានន័យបែបនោះ ទេ?” ឃើញទេ?

65 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “នោះជាការលះបង់។” ហ្នឹងហើយ។ ដើម្បីសារភាព បែបនេះ វាគឺអញ្ចឹង។

66 ប៉ុន្តែចុះបើខ្ញុំទៅនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើវាតាមរបៀប

បនោះទេ ហើយទ្រង់ជួយខ្ញុំ ហើយខ្ញុំនឹងមិនធ្វើវាម្តងទៀតទេ? ទ្រង់នឹងបដិសេធការលះបង់របស់ខ្ញុំរហូតដល់ខ្ញុំទៅ ហើយធ្វើវាជាមួយប្រពន្ធខ្ញុំ។

67 បើខ្ញុំមករកនាងដោយភាពមិនគោរពដូចគ្នា ហើយនិយាយថា “និយាយថា ក្មេងស្រីចាស់ មិត្តចាស់របស់ខ្ញុំ ម្តាយចាស់របស់កូនខ្ញុំ និងសង្សារចាស់ អ្នកដឹងទេថាយើងជាសង្សារចាស់ជាយូរមកហើយ។ និយាយថា ចុះបើខ្ញុំដាក់ដៃលើស្រ្តីម្នាក់ទៀត? ហើយតើអ្នកនិយាយអ្វីអំពីវា កូនមុន តើអ្នកនឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំទេ?”

68 ខ្ញុំស្រមៃមើលពីរបៀបដែលនាងមើលទៅ។ នាងគិតថា “តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះប្តីរបស់ខ្ញុំ?” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ រឿងដំបូង នាងមិនដឹងថាខ្ញុំនិយាយលេងឬអត់ទេ។

69 ហើយអ្នកមិនទៅតាមផ្លូវនោះដើម្បីសារភាពចំពោះមនុស្សឬព្រះរបស់អ្នកទេ។ អ្នកទៅជាមួយជម្រៅនៃភាពស្មោះត្រង់ ជាមួយនឹងទុក្ខព្រួយរបស់ព្រះនៃអំពើបាបរបស់អ្នក។ ដំបូងអ្នកត្រូវរត់សុំទោស។ ខ្ញុំត្រូវតែប្រាប់នាងថា “អូសសម្លាញ់ មកទីនេះ វាអាចមានន័យថាជីវិតអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់យើងនៅសល់។ ស្រ្តីដែលខ្ញុំរស់នៅជាមួយ នោះជាសង្សាររបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកប៉ុន្មានឆ្នាំមកនេះ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះអ្នកអាចចាកចេញពីខ្ញុំ ចាប់ពីពេលនេះទៅ អ្នកប្រហែលជាមិននៅជាមួយខ្ញុំទេ អ្នកប្រហែលជាមិនទទួលយកខ្ញុំទេ។ ហើយខ្ញុំដឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែដើម្បីធ្វើឲ្យវាត្រឹមត្រូវ ខ្ញុំត្រូវរត់ទៅ។” ខ្ញុំត្រូវប្រាប់នាងដោយជម្រៅនៃចិត្តខ្ញុំ។

70 បន្ទាប់មកខ្ញុំត្រូវប្រាប់ព្រះតាមរបៀបដូចគ្នា។ ហើយប្រាប់ទាំងនាងនិងព្រះដោយភាពស្មោះត្រង់ថាខ្ញុំនឹងមិនធ្វើវាម្តងទៀតដោយព្រះគុណនៃព្រះ។ ឃើញទេ? កុំគ្រាន់តែ...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំប្រហែលជាអាចដាក់វានៅលើនាង ហើយនាង (ឃើញទេ?) នឹងមិនឃើញទេ។ ប្រហែលជាសុន្ទរកថារបស់ខ្ញុំទៅនាង—នឹងបញ្ចុះបញ្ចូលនាង ប៉ុន្តែសុន្ទរកថារបស់ខ្ញុំនឹងមិនបញ្ចុះបញ្ចូលព្រះទេ។ ទ្រង់មើលក្នុងចិត្តខ្ញុំ ហើយទ្រង់ជ្រាប។ ហើយបន្ទាប់ពីបានទាំងអស់ គ្រាន់តែពីរបីឆ្នាំទៀតជាមួយនាងប្រសិនបើព្រះអនុញ្ញាត ហើយយើងនឹងត្រូវបានយកចេញពីលោកិយនេះ។ ប៉ុន្តែជាមួយព្រះ វាជាភាពអស់កល្បជានិច្ច ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវតែស្មោះត្រង់យ៉ាងជ្រាលជ្រៅជាមួយព្រះ។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើខ្ញុំស្មោះត្រង់ ទ្រង់នឹងស្តាប់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំមិនស្មោះត្រង់ទេ មិនចាំបាច់ខ្លះខ្លាយពេលវេលារបស់ព្រះក្នុងការស្តាប់ខ្ញុំទេ។

71 ហើយនោះជាកន្លែងដែលវាបានមកដល់សព្វថ្ងៃនេះ ក្នុងចំណោមមនុស្ស វាហាក់ដូចជាមិនមានជម្រៅនៃភាពស្មោះត្រង់—ដែលពួកគេគួរតែមាន។

72 ហើយខ្ញុំជឿថាបុរសឬស្ត្រីដែលមកដើម្បីអធិស្ឋាន ដំបូងគួរតែសារភាពអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេបានធ្វើ ហើយធ្វើឱ្យអ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ។ ដោយសារតែអ្នកឃើញ អ្នកកត់សម្គាល់ច្រើនដងនៅលើវេទិកា អ្នកកត់សម្គាល់ មើលថាតើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់នៅឆ្ងាយប៉ុណ្ណា។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ប្រជាជននិមិត្តនឹងលេចចេញជារូបរាង ពិតណាស់ ជាមួយនឹងជំនឿរបស់ពួកគេ ព្រះបានសន្យាដោយអំណោយទានមួយ។ ប៉ុន្តែការព្យាបាលគឺជាអ្វីដែលខុសគ្នា ឃើញទេ ព្រះទទួលស្គាល់វា ឃើញទេ។

73 ឥឡូវនេះ យើងកត់សម្គាល់ នោះគឺមនុស្សដែលធ្វើការសារភាពរបស់ពួកគេត្រូវតែមកដោយភាពស្មោះត្រង់ដ៏ជ្រាលជ្រៅ។ ខ្ញុំមាននៅទីនេះ ខ្ញុំមិនមានពេលអានវាទេ ប៉ុន្តែវានៅបឹងហាំតុន ញូវយ៉ក ខ្ញុំជឿ។ ឬខ្ញុំយល់ខុស? បាទ បឹងហាំតុន ខ្ញុំជឿថាវាត្រឹមត្រូវ។ កន្លែងដែលក្រុមហ៊ុនស្បែកជើងអេនឌីខុតនៅទីនោះ។ បឹងហាំតុន ខ្ញុំជឿថាវាត្រូវបានគេហៅថាបឹងហាំតុន បឹងហាំតុន ត្រឹមត្រូវហើយ ញូវយ៉ក។ យើងនៅទីនោះនៅកន្លែងស្បែកជើង អេនឌីកត-ចនសុន សាលប្រជុំធំមួយ ហើយយើងកំពុងមានការប្រជុំនៅទីនោះ។ ហើយនៅព្រឹកមួយ ប៊ីលីប៉ូលនៅក្បែរខ្ញុំ ត្រជាក់ខ្លាំង ខ្យល់បក់មក។ ហើយខ្ញុំបានរកឃើញ ក្នុងចំណោមមនុស្សខ្វះភាពស្មោះត្រង់ ហាក់ដូចជា។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំឆ្ងល់ថាហេតុអ្វី។ នេះគឺជាបុរសម្នាក់ដែលបានជាសះស្បើយ គោលបំណង ឬបុរសម្នាក់នៅក្នុង—ជាពិសេសខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ បុរសនោះមានទុក្ខវេទនាយ៉ាងខ្លាំង ហើយគាត់បានជាសះស្បើយនៅយប់នេះឈរនៅទីនោះ។ ហើយមុនពេលដែលយើងចាកចេញ ប្រាំថ្ងៃ ទុក្ខព្រួយបានត្រលប់មកគាត់ម្តងទៀត។ ឃើញទេ? ដោយសារតែនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ វាបានយកចេញពីគាត់។ ដូចជាវាបានធ្វើស្ត្រីវ័យក្មេងនេះខណៈពេលមុននៅទីនេះនៅក្នុងទីធ្លា យុវជនកាលពីយប់មិញ ឃើញទេ។ ប៉ុន្តែត្រូវតែមានភាពស្មោះត្រង់យ៉ាងជ្រាលជ្រៅដើម្បីដឹងថាព្រះដែលអាចយកវាចេញពីអ្នកឥឡូវនេះ ជាមួយនឹងការចាក់ប្រេងតាំងដូចគ្នាលើអ្នក អាចរក្សាវាឱ្យឆ្ងាយពីអ្នក។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូលមកកាន់ខ្ញុំនៅព្រឹកមួយ អំពីពន្លឺថ្ងៃ ហើយមានបន្ទូលថា “ចូរក្រោកឡើងនៅលើវេទិកា

ប្រកន្លែងណាមួយ ហើយនាំមនុស្សទាំងនេះឡើងនៅទីនោះ ហើយធ្វើឱ្យពួកគេ សារភាពអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេបានធ្វើ មុនពេលអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។” ឃើញទេ? ជម្រៅនៃភាពស្មោះត្រង់!

74 លុះត្រាតែពិភពលោកប្រែចិត្ត វានឹងត្រូវវិនាស។ ឃើញទេ? ហើយការ សារភាពគឺជាអ្វីដែលពិភពលោកត្រូវការសព្វថ្ងៃនេះ គឺជាការសារភាពដោយ ស្មោះត្រង់។

75 វាដូចជាថ្នាំសម្រាប់ជំងឺ។ យើងទាំងអស់គ្នាអាចអាននៅលើដបថាតើវាជាថ្នាំ ប្រភេទណា និងជំងឺអ្វី—វាដើម្បីព្យាបាល។ ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងទេ ការអានការណែនាំ ខ្ញុំនឹងអនុវត្តដូចទៅនឹងព្រះគម្ពីរ សាលានិងសិក្ខាសាលារបស់យើងអាចអាន ព្រះបន្ទូលទាំងអស់។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ គ្រាន់តែអានការណែនាំនិងរបៀបយកវា—វា មិនព្យាបាលជំងឺទេ។ ឃើញទេ? វា—វាមានថ្នាំ ដូច្នេះត្រូវតែលេប! ដូច្នេះបុរស ម្នាក់អាចនិយាយថា “ខ្ញុំជា—អ្នកទេវវិទូ។ ឥឡូវនេះ កុំនិយាយជាមួយខ្ញុំ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ —ខ្ញុំ...អំពីរឿងបែបនេះ-និងបែបនេះ ខ្ញុំស្គាល់បទគម្ពីរ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថាព្រះគម្ពីរ និយាយដូច្នេះ-និងដូច្នេះ នោះ។ អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ” ជាឧទាហរណ៍ យ៉ូហាន ៥:២៤ “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច” ឬយើងជេមដាក់វាអស់កល្បជានិច្ច ដែលជា ភាពអស់កល្បត្រឹមត្រូវ “មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ព្រោះគាត់ជឿ។”

76 មនុស្សជាច្រើននិយាយថាពួកគេជឿ។ ឥឡូវនេះ វាជាការពិត។ នេះ—នេះ —បទគម្ពីរគឺត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងអាន—នេះ—វេជ្ជបញ្ជា ខ្ញុំកំពុងអានអ្វីដែល វេជ្ជបញ្ជានិងថ្នាំប្រឆាំងនឹងអំពើបាបរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចយកវាបានទេ? តើ ខ្ញុំអាចជឿបានទេ? ខ្ញុំអាចនិយាយថា “ខ្ញុំជឿ” ប៉ុន្តែតើខ្ញុំជឿទេ? នោះជារឿង បន្ទាប់។ គ្រាន់តែអានវាហើយដឹងពីការណែនាំ វាមិនព្យាបាលជំងឺទេ។ បញ្ហាគឺថា (ក្នុងករណីរបស់យើង) យើងនឹងមិនយកអ្វីដែលឱសថនិយាយថាធ្វើទេ។ យើង ទទួលបានសំណង ប៉ុន្តែយើងនឹងមិនយកវាទេ។ យើងនិយាយថាយើងធ្វើព្រោះ យើងអាចអានវា ប៉ុន្តែដើម្បីយកវា យើងមិនធ្វើវាទេ។ ឃើញទេ ដំណឹងល្អគឺជា វិធីដូចគ្នា ថ្នាំមួយ ក្នុងករណីនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកជំងឺ...ហើយសំណងត្រូវបាន បង្ហាញថាអាចព្យាបាលអ្នកជំងឺ ហើយអ្នកជំងឺអានទាំងអស់អំពី—ការរកឃើញ នៃថ្នាំនេះ ហើយពួកគេដឹងពីថ្នាំទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងនោះ ពួកគេស្គាល់

ទាំងអស់—ឈ្មោះអ្នកវិទ្យាសាស្ត្រដែលបានរកឃើញថាជាកំលាក់នេះ ដូចជាកំលាក់សំរាប់សាលាជាដើម។ ប្រសិនបើយើង—ប្រសិនបើយើងស្គាល់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់អំពីវា ប៉ុន្តែបដិសេធមិនទទួលយកវា វានឹងមិនជួយយើងទេ។ ឃើញទេ វា—វានឹងមិនជួយយើងទេ។

77 ប៉ុន្តែ ហើយបន្ទាប់មករបៀបដែលយើងនិយាយថា “ប៉ុន្តែយើងបានទទួលវា!” ហើយប្រសិនបើអ្នកនិយាយថាអ្នកបានយកវា ហើយអ្នកដឹងមិនបង្ហាញលទ្ធផលគាត់មិនបានយកវាទេ។ ហ្នឹងហើយ។ តើធ្វើដូចម្តេច ប្រសិនបើនាទ្យិកានៅលើជញ្ជាំងមិនមែនជាអ្នករស់បែបនេះ ឃើញទេ។ ខ្ញុំចង់នៅទីនេះហើយនាំមកនូវភាពរឹងមាំពិតប្រាកដសម្រាប់—ប្រជាជនរបស់យើង ចាប់តាំងពីដំណឹងល្អត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញពីរឿងទាំងនេះ ហើយពួកគេអះអាងថាពួកគេយកវា ហើយពួកគេបង្ហាញថាពួកគេមិនទទួលវាទេ! របៀបដែលមនុស្សម្នាក់អាចអានបទគម្ពីរលើរឿងក្នុងក្រុងដែលខ្ញុំនិយាយ អំពីស្ត្រីដែលមានសក់ខ្លីនិងស្លៀកខ្លី ហើយដូចនោះ តើពួកគេអាចហៅខ្លួនឯងថាជាគ្រីស្ទានដោយរបៀបណា នៅពេលដែលថ្នាំខ្លួនឯង និយាយថាវាខុសគ្នា! ឃើញទេ? យ៉ាងម៉េច? អ្នកនិយាយថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំបានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ខ្ញុំនិយាយភាសាដទៃ។” នោះមិនមានន័យតែមួយទេ។ ជីវិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបញ្ជាក់ថាអ្នកមិនបានយកវាទេ! ឃើញទេ? អ្នកបាននិយាយថាអ្នក—អ្នកបានយកវា ប៉ុន្តែអ្នកមិនបាន! សម្រាប់ អ្នកនៅតែបង្ហាញធាតុសញ្ញាទាំងអស់ដែលថ្នាំត្រូវបានសន្មត់ថាព្យាបាល។ ហើយឱសថ នៅក្នុងបន្ទាត់ដំណឹងល្អ គឺជាការព្យាបាលដែលធានា! វាត្រូវតែអញ្ជឹង។ ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ អ្នកត្រូវតែបង្ហាញលទ្ធផល។

78 អ្នកយកមនុស្សម្នាក់និយាយថាពួកគេគឺ “ខ្ញុំ។ ខ្ញុំជាអ្នកជឿ។ ខ្ញុំជឿ។” សូមឱ្យពន្លឺនៃដំណឹងល្អវាយប្រហារពួកគេ បងប្រុស ពួកគេយកវាឥឡូវនេះ! ហើយពួកគេនឹងបង្ហាញលទ្ធផល។ ប្រាកដណាស់។ អ្នកនឹងមិនឃើញបុរសនោះនៅក្នុងបន្ទប់អាងទៀតទេ អ្នកនឹងមិនឃើញគាត់នៅទីនេះជាមួយបារីនៅក្នុងដែរបស់គាត់ អ្នកនឹងមិនឃើញគាត់ជីកទេ។ អូ ទេ។ អ្នកនឹងមិនឃើញគាត់ចែចង់ជាមួយស្ត្រីផ្សេងទៀតទេ។ ទេ ទេ ទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាគេបោះសាច់ស្រីរបស់ពួកគេនៅចំពោះមុខគាត់ប៉ុន្មានទេ គាត់នឹងបែរក្បាលរបស់គាត់ឆ្ពោះទៅរកមេឃ ហើយមើលទៅព្រះគ្រីស្ទ។ តើជាអ្វី? វាបង្ហាញថាសំណងបានចូលជាធរមាន។

ហើយប្រសិនបើវាមិនមានប្រសិទ្ធិភាព អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំបានយកវា” មែនហើយ តើអ្នកនៅទីណានៅថ្ងៃនេះ? អ្នកកំពុងជិតស្លាប់។ អ្នកបង្ហាញ! ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលអ្នកដូចជាការធ្វើធាតុវិនិច្ឆ័យករណ៍របស់អ្នកដោយ—ដោយព្រះគម្ពីរថាអ្នកនៅតែមានបាប។ ហើយឈ្នួលនៃអំពើបាបគឺជាសេចក្តីស្លាប់។ កុំគិតថាវាត្រូវតែធ្វើឱ្យកាន់តែច្បាស់។ ឃើញទេ សកម្មភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបញ្ជាក់សកម្មភាពផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបញ្ជាក់ថាអ្នកមិនបានយកវាទេ។ អ្នកគិតថាអ្នកបានធ្វើ។ អាម៉ែន។ អ្នក—អ្នកប្រហែលជាស្មោះត្រង់ក្នុងការធ្វើវា ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានធ្វើវាទេ! ដ្បិតបើអ្នកបានធ្វើ នោះព្រះបានសន្យាថាវានឹងមានឥទ្ធិពលមកលើអ្នក។ ហើយអំពើបាបចាស់នៅតែមាន ធម្មជាតិអំជាមចាស់នៅតែនៅទីនោះ ការមិនជឿដើម។ ប៉ុន្តែអ្នកព្យាយាមធ្វើខ្លួនអ្នក នៅចំពោះមុខមិត្តរបស់អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកជឿ។ អូ ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! បាទ ខ្ញុំជាអ្នកជឿ។” ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ វាមិនបានជួយអ្នកទេ។

79 ប្រហែលជាអ្នកជំងឺខ្លួនឯងមិនត្រូវបានតម្កល់ទុកជាមុន—ទៅឱសថ។ ប្រសិនបើវាកើតឡើង វានឹងមិនមានប្រសិទ្ធិភាពទេ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកឃើញទេ?

80 ប៉ុន្តែសូមក្រឡេកមើលស្ត្រីអសីលធម៌តូចនោះនៅពេលដែលពន្លឺបានវាយប្រហារនាង មានអ្វីមួយដាក់នៅទីនោះដើម្បីថែរក្សាស្ថានភាពរបស់នាង។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើយើងជឿនិងសារភាពដោយស្មោះ នោះឱសថនៃផ្លូវរបស់ព្រះនឹងមានប្រសិទ្ធិភាព។ ព្រះមានផ្លូវសម្រាប់រឿងទាំងនេះ។

81 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ មនុស្សនឹងទៅនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំបានចូលរួមព្រះវិហារ។ នោះដោះស្រាយវាជាមួយខ្ញុំ។” នោះមិនមែនជាវិធីដែលព្រះបានប្រទានទេ។

82 ផ្លូវដែលព្រះបានប្រទានគឺការប្រែចិត្ត ការសារភាព និងការបង្ហាញពីលទ្ធផលបង្កើតផលផ្លែសម្រាប់ការប្រែចិត្ត បង្ហាញភាពស្មោះត្រង់។ ប្រសិនបើអ្នកជាមនុស្សនឹងធ្វើនៅព្រឹកនេះ នោះនឹងត្រូវបានអធិស្ឋានសម្រាប់ ហើយអ្នកដែលឮខ្សែអាត់នេះ ទូទាំងពិភពលោក ហើយបន្ទាប់ពីខ្សែអាត់នេះត្រូវបានចាក់ ហើយអ្នកដឹកនាំឬអ្នកដែលចាក់វានៅក្នុងក្រុមជំនុំ ក្រុមនៅក្នុងព្រៃឬកន្លែងណាដែលអ្នកនៅ ដែលកំពុងលេងវា ដំបូងនឹងធ្វើឱ្យការសារភាពរបស់អ្នកច្បាស់លាស់ ហើយបន្ទាប់មកមកដោយគ្មានអ្វីនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកទាល់តែសោះក្រៅពីសេចក្តីជំនឿ ហើយត្រូវ

បានអធិស្ឋានឱ្យ នៅទីនោះ ថ្នាំពេទ្យនឹងកើតឡើង។

83 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ចូរ! ប្រែចិត្តទាំងអស់គ្នា!” ខ្ញុំមានន័យថាពេត្រុស បានធ្វើនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ “ប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប ហើយអ្នកនឹងទទួលបានអំណោយទាន នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” នៅពេលដែលអ្នកប្រែចិត្ត ហើយជឿលើព្រះអម្ចាស់ ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ អ្នកធ្វើឱ្យព្រះជាអ្នក កុហក បើអ្នកមិនទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើ... ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល នេះ បេសកកម្មចុងក្រោយដល់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាម អស់អ្នកដែលជឿ។ បើគេដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ នោះគេនឹងបានជា។” ហើយអ្នក ឃើញទិសម្ចាស់ទាំងនោះតាមអ្នកជឿ ហើយអ្នកឡើងមក ហើយអ្នកជឿដាក់ដៃ លើអ្នក ហើយមានអ្វីមួយមិនកើតឡើង បន្ទាប់មកមានអ្វីខុសជាមួយជំនឿរបស់ អ្នក។ ឃើញទេ? “អ្នកជឿ!” ព្រះបានសន្យាវិធីដែលបានផ្តល់ឱ្យ។

84 យើងព្យាយាមស្វែងរកការល្អដោយនិយាយថា “ខ្ញុំមិនចាំបាច់ស្តាប់ ទេ។” ទេ វាជាការពិត អ្នកមិនចាំបាច់ស្តាប់ទេ។

85 ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានគំរុំទុកជាមុនសម្រាប់ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច អ្នក នឹងស្តាប់វា ហើយអ្នកនឹងរីករាយចំពោះវា។ វាជាការល្អដោយរបស់អ្នក។ វាជា អ្វីដែលអ្នកចង់បានពេញមួយជីវិតរបស់អ្នក។ វាជា—វាគឺជាគុដ នោះ អ្នក—អ្នក ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីបោះបង់ចោលអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ឃើញទេ? អ្នកចង់បានវា ព្រោះអ្នកដឹងថាវាជាការយកចិត្តទុកដាក់របស់ព្រះសម្រាប់អ្នក។ វាជាអ្វីមួយដើម្បី ដោះស្រាយសំណួររបាប ដើម្បីដោះស្រាយការមិនជឿ ដោះស្រាយអ្វីគ្រប់យ៉ាង សម្រាប់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកចង់បាន។ វាគឺជាគាត់ដែលពិតជាឈឺហើយដឹងថាគាត់ ឈឺ ដែលតាមប្រមាញ់ត្រូវពេទ្យ។ ឃើញទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា មិនមែន អ្នកដែលមិនឈឺ មិនត្រូវការម្នាក់ទេ។ ប៉ុន្តែវាគឺជាអ្នកដែលឈឺ។ បើអ្នកអាចដឹងពី ស្ថានភាពរបស់អ្នក នោះអ្នកត្រូវតែធ្វើដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាធ្វើ។ បន្ទាប់មក វាត្រូវតែកើតឡើង ឬព្រះបានប្រាប់អ្វីមួយខុស។ ឃើញទេ?

86 មនុស្សជាច្រើនពេលខ្លះ សេវាព្យាបាល អ្នកមិនចាប់ផ្តើមពីបាតរបស់វាទេ។ អ្នកត្រូវតែសម្អាតជីវិត អ្នកត្រូវតែមានលក្ខខណ្ឌ អ្នកត្រូវតែនិយាយថា “បាទ ខ្ញុំជឿ វា” ហើយនោះត្រូវតែចេញពីចិត្តរបស់អ្នក។ បន្ទាប់មកអ្នក គ្មាននរណាម្នាក់ដាក់

ទារកនៅជុំវិញអ្នកទេ និយាយថា “ឥឡូវនេះ អូ បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ ប្អូនស្រី ជាទីស្រឡាញ់ អ្នកគួរតែធ្វើបែបនេះ អ្នកគួរតែធ្វើវាអញ្ចឹង។” អ្នកគឺជាអ្នកជឿ គ្មានអ្វី អាចយកវាចេញពីអ្នកបានទេ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកផ្សេងនិយាយអ្វី លួងលោមអ្វី អ្នកលួងលោមអ្វី គ្រូពេទ្យអ្វីទេ តើមន្ទីរពេទ្យអ្វី ការធ្វើរោគវិនិច្ឆ័យណាមួយនឹង និយាយ អ្នកនៅតែមិនជឿ។ អ្នកគ្រាន់តែដឹងវា! មិនចាំបាច់និយាយអ្វីផ្សេងទៀត អំពីវា អ្នកដឹងហើយ! ឥឡូវនេះ នោះជារឿងពិត។

87 យើងមានការក្លែងបន្លំច្រើនណាស់នៅក្នុងអ្វីៗទាំងអស់។ វាត្រូវតែជាវិធីនោះ។ កុំមានអារម្មណ៍មិនល្អចំពោះវា។ វាត្រូវតែនៅទីនោះ។ វាតែងតែមានហើយវានឹង មាន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកនៅព្រឹកនេះនូវអ្វីដែលជាការពិតនិងការពិត។ យើង នៅគ្រាចុងក្រោយ។ យើងត្រូវដាក់រឿងនេះនៅក្នុងសេចក្តីពិត ឃើញទេ ហើយឲ្យវា ដឹងថាអ្វីជាសេចក្តីពិត។

88 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថាមនុស្សនឹងមិនយកផ្លូវរបស់ព្រះអំពីវាទេ។ ពួកគេ ចង់បាន ពួកគេ...ព្រះមានវិធីមួយសម្រាប់ការលួងលោមរបស់អ្នក។ ព្រះមានផ្លូវ សម្រាប់អ្វីៗទាំងអស់នេះ។ ប៉ុន្តែមនុស្សមិនចង់បានវាទេ មនុស្សដើរតាមវិធី ផ្សេងទៀត។ ហើយរាល់ពេលដែលពួកគេធ្វើវាតាមវិធីផ្សេងក្រៅពីផ្លូវរបស់ព្រះ ពួកគេនាំសេចក្តីក្រោធរបស់ព្រះមកលើពួកគេរាល់ពេលដែលពួកគេធ្វើវា ត្រូវហើយ។

89 ហើយរឿងទាំងអស់នេះដែលខ្ញុំបាននិយាយ វានាំយើងទៅកាន់រឿងនេះ ពិភពលោក ទាំងអស់នេះនឹងបន្ទាប់ពីសមិទ្ធិផលវិទ្យាសាស្ត្រផ្សេងទៀត បន្ទាប់ពី សមិទ្ធិផលក្រុមជំនុំ ទៅបន្ទាប់ពីរឿងផ្សេងគ្នាបាននាំយើងទៅចុងបញ្ចប់នៃផែនដី។ យើងនៅចុងបញ្ចប់។ គ្មានសង្ឃឹមមួយនៅសល់ទេ។ យើងគ្មានសង្ឃឹមរស់ទេ។ យើងមិនមានសូម្បីតែឱកាសនៃការរស់រានមានជីវិត។ ឥឡូវនេះគ្រាន់តែអនុញ្ញាត ឱ្យខ្ញុំបំបែកវាចុះពីរបីនាទី ហើយគ្រាន់តែបញ្ជាក់វាដល់អ្នក។

90 ហើយអ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ អ្នកទទួលបាន ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកគួរតែ ទទួលបានទិន្នន័យរូបវន្តសាស្ត្រ អ្នកគួរតែយក វីដេឌី ឌីជេស ជាដើម ដែល អ្នកអានសមិទ្ធិផលទាំងនេះ។ ឥឡូវនេះដើម្បីធ្វើឱ្យ...

91 អ្នកដឹកនាំម្នាក់នៅទីនេះកំពុងផ្ញើសារនេះនៅជុំវិញពិភពលោក។ ដើម្បីធ្វើ សេចក្តីថ្លែងការណ៍បែបនោះ ថាយើងគ្មានសង្ឃឹម ថាយើងហួសពីការប្រោស

លោះដែលយើងបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់រវាងការប្រោសលោះនិងការជំនុំជំរះ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំត្រូវតែផ្តល់ឱ្យក្រុមជំនុំនូវហេតុផលមួយចំនួនដើម្បីផ្អែកលើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះ។ ត្រូវតែមានហេតុផលមួយចំនួនដែលបុរសម្នាក់ ប្រសិនបើគាត់មានគំនិត ត្រឹមត្រូវដូចខ្ញុំគិតថាខ្ញុំ នឹងធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍បែបនោះ ដើម្បីប្រាប់ប្រជាជាតិ របស់គាត់ ប្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ដើម្បីប្រាប់មនុស្សពីកន្លែងដែលវានឹងទៅជុំវិញ ពិភពលោកក្នុងសាមសិបបួនសិបប្រទេសផ្សេងគ្នា ប្រហែល ជុំវិញពិភពលោក និងមនុស្សនិងភាសាដែល “យើងនៅគ្រាចុងក្រោយ” វាធ្វើឱ្យយើងផ្តល់សេចក្តី ថ្លែងការណ៍ឬ—ឬ—ឬពន្យល់វាបន្តិចរហូតដល់យើងចុះទៅអត្ថបទសំខាន់របស់ យើងសម្រាប់ពេលព្រឹក។

92 មើល ឥឡូវនេះសូមឱ្យយើងមើលអ្វីដែលវិទ្យាសាស្ត្រនិងការអប់រំបាននាំ យើងទៅ ហើយនោះជារឿងដែលមនុស្សបានទទួលយកជំនួសព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះ ដែលជាការយល់ព្រមតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយវិទ្យាសាស្ត្រតែងតែយក មកវិញនូវអ្វីដែលពួកគេបាននិយាយ។ ខ្ញុំបានអាននៅទីនេះមួយរយៈមុន ដែល អ្នកវិទ្យាសាស្ត្របារាំងម្នាក់បាននិយាយថា ប្រហែលពីររយឆ្នាំមុន ឬបីរយ “រមៀល បាល់ជុំវិញផែនដី” ហើយបាននិយាយថា “ប្រសិនបើបាល់នេះ ក្នុងល្បឿននេះ... ប្រសិនបើពិភពលោកធ្លាប់បង្កើតអ្វីមួយប្រភេទខ្លះ ដែលនឹងធ្វើឱ្យពួកគេធ្វើដំណើរ យ៉ាងហោចណាស់សាមសិបម៉ាយក្នុងមួយម៉ោង អ្វីមួយដូចនោះ ជុំវិញផែនដី” ថាគាត់បង្ហាញវាតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ “ថាវានៅលើទម្ងន់របស់វានឹងត្រូវបានលើក ដោយទំនាញពីផែនដី។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកគិតថាវិទ្យាសាស្ត្រនឹងសំដៅ ទៅលើបុរសនោះឬ? ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ នោះជាអតីតកាលសម្រាប់ ពួកគេ។

93 ឥឡូវនេះ សូមគិតឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាចង់និយាយថា “ខ្ញុំចង់បញ្ជាក់វា តាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ។” នោះហើយជាអ្វីដែលនិកាយជាច្រើននៃអ្នកកាន់សាសនា និយាយនៅថ្ងៃនេះ។ ពួកគេចង់បានភស្តុតាងវិទ្យាសាស្ត្រ។ មែនហើយ ខ្ញុំអាច ត្រលប់មកវិញហើយនិយាយថា “តាមបែបវិទ្យាសាស្ត្របង្ហាញខ្ញុំ ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។ បង្ហាញខ្ញុំពីអ្វីទាំងអស់ តាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រ នោះជា ការពិត។ បញ្ជាក់...”

94 តើអ្វីពិតប្រាកដ? ជីវិត។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកយកវាមកឱ្យខ្ញុំមួយភាគបួនឬ—ឬឱ្យខ្ញុំ

លក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំមាន ដើម្បីទទួលបានផ្នែកនៃជីវិតនោះ។ ហើយតើជីវិតពិត
ទេ? ប្រសិនបើវាមិនមែន តើយើងទាំងអស់គ្នានៅទីនេះដើម្បីអ្វី?

95 ជីវិត ជំនឿ សេចក្តីស្រឡាញ់ អំណរ សន្តិភាព ការអត់ធ្មត់ សុភាព ស្ងួតបូក
ការអត់ធ្មត់ វិទ្យាសាស្ត្រមិនអាចប៉ះវាបានឡើយ។ ហើយនោះជារឿងពិតតែ
មួយគត់ដែលមាន។ គ្រឿងសឹកគ្រីស្ទានទាំងមូលកំពុងសម្លឹងមើលអ្វីដែលមើល
មិនឃើញ។ ប៉ុន្តែញាណមិនប្រកាសរឿងទាំងនោះទេ ប៉ុន្តែពួកគេនៅទីនោះ។
នោះហើយជាមូលហេតុដែលវាត្រូវការជំនឿដើម្បីជឿវា ហើយវាបង្កើតនៅក្នុងអ្នក
នូវអ្វីដែលជំនឿបានប្រកាសនៅទីនោះ។ វានាំវាមកអ្នក ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព
និងរឿង។ ពួកគេមិនអាចបង្ហាញពីអ្វីដែលជាព្រះទេ ប៉ុន្តែពួកគេដឹងថាមានការ
ព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ ខ្ញុំ...ពួកគេមិនអាចបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលបានសង្គ្រោះពីអំពើបាប
ទេ ប៉ុន្តែពួកគេដឹងថាមនុស្សត្រូវបានសង្គ្រោះពីអំពើបាប។ ដូច្នោះវាមិនអាចបង្ហាញ
ឱ្យឃើញតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្រទេ ប៉ុន្តែវាជាវិទ្យាសាស្ត្រនៅក្នុងវិធីរបស់ព្រះក្នុងការ
មើលវា។

96 ឥឡូវនេះ តើវិទ្យាសាស្ត្របាននាំមកនូវអ្វីដែលយើង? ឥឡូវនេះ អ្នកប្រហែលជា
ភ្ញាក់ផ្អើលមួយភ្លែត។ វិទ្យាសាស្ត្របាននាំមកនូវជំងឺ ការស្លាប់ និងជំងឺ។ ឥឡូវនេះ
អ្នកត្រូវបានបង្រៀនតែផ្នែកម្ខាងនៃរូបភាព។ ប៉ុន្តែមានភាគីទាំងពីរ។ អ្នកនិយាយ
ថា “វិទ្យាសាស្ត្របានបង្កើតនេះ នោះ និងផ្សេងទៀត។” មែនហើយ យើងនឹងផ្តល់
ឱ្យអ្នកនូវឯកសិទ្ធិនោះ។ ប៉ុន្តែសូមក្រឡេកមើលផ្នែកម្ខាងទៀត។ វិទ្យាសាស្ត្របាន
នាំយើងឱ្យមានជំងឺ។ វិទ្យាសាស្ត្របាននាំយើងជំងឺ ការស្លាប់។

97 មើល! ការបង្កាត់ពូជបែបវិទ្យាសាស្ត្របាននាំមកនូវការស្លាប់ដល់ជំនាន់
អាហារ និងអ្វីៗ។ វាបានធ្វើឱ្យមនុស្សទន់ជ្រាយដូច្នោះ រហូតដល់—បុរសនិងស្ត្រី
ត្រូវបានបង្កើតឡើងចេញពីបូងមនុស្ស ហើយគ្មាន—គ្មាន—គ្មានរចនាសម្ព័ន្ធ
នៅក្នុងនោះទេ។ វាបានក្លាយជាក្រុមត្រីបាហ្វូយទន់។ ពួកគេមិនអាចរស់នៅដោយ
គ្មានម៉ាស៊ីនត្រជាក់បានទេ ពួកគេបានវិនាស។ ពួកគេមិនអាចលេងប្រេមបេសប
លបានទេ បើម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបានគេវាយនៅកន្លែងណាមួយ វាសម្លាប់
គាត់ នៅក្នុងសង្រៀនប្រដាល់និងអ្វីផ្សេងទៀត។ ហើយវាទន់ណាស់រហូតដល់
បុរសនិងស្ត្រី ល្អ វាបង្ខូចពួកគេ។

98 ហើយពួកគេកំពុងចាក់កូនកាត់នេះទៅក្នុងគោក្របីដែលបានត្រលប់មកជា

មនុស្សវិញ្ញាណឥឡូវនេះ យោងទៅតាមវិទ្យាសាស្ត្រខ្លួនឯង ហើយកំពុងធ្វើឱ្យរង្វង
ចេញពីពួកគេ។ ពីព្រោះ នៅពេលដែល—គោរពកូនកាត់ ឬអាហារណាមួយជា
កូនកាត់ អាហារនោះបង្កើតកោសិកាឈាម ហើយកោសិកាឈាមគឺជាជីវិតរបស់
អ្នក។ ឃើញអ្វីដែលវាត្រូវបានធ្វើ? ហើយបន្ទាប់មកចូលទៅក្នុងសាច់ ពួកគេ
ចាក់ថ្នាំទាំងនេះនៅទីនេះចូលទៅក្នុងសាច់ ហើយឥឡូវនេះវាបានបង្ហាញថាការ
ចាក់ថ្នាំទាំងនេះមានប្រសិទ្ធភាពលើពូជមនុស្ស។ វិទ្យាសាស្ត្រ!

99 ពួកគេបាញ់ថ្នាំជាមួយឌីណីនេន ខ្ញុំបានឃើញថ្ងៃមុន ហើយឥឡូវនេះយើង
មានអ្នកជំងឺប្រាំបីរយនាក់នៅក្នុងសហគមន៍នេះពីការបរិភោគស៊ុត។ តើអ្នកចាំទេ
កាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុននៅពេលដែលខ្ញុំដំបូង នៅពេលដែលយើងមានរចនាសម្ព័ន្ធ
តូចមួយនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំកំពុងទាយ ហើយបាននិយាយថា “វានឹងកើតឡើង
នៅថ្ងៃចុងក្រោយ កុំរស់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំហើយកុំបរិភោគស៊ុត។” ខ្ញុំមានវានៅក្នុង
សៀវភៅរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំគិតថាមានអ្វីមួយអំពីរឿងនោះ ហើយខ្ញុំបានទៅមើលវា។ “កុំ
បរិភោគស៊ុត។” នោះគឺត្រឡប់ទៅនៅឆ្នាំ ១៩៣៣។ ស៊ុតមានអ្វីមួយនៅក្នុងពួកគេ
ឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំឃើញកន្លែងដែលវិទ្យាសាស្ត្រនិយាយ ថាបុរសដែលមានអាយុ
លើសពីហាសិបឆ្នាំមិនគួរបរិភោគស៊ុតទេ ព្រោះវាជារបស់ពិបាកបំផុតសម្រាប់
បេះដូងដែលអាចបរិភោគបាន។ ជំងឺ!

100 ទឹកដោះគោ វាធ្លាប់ជារបបអាហារដែលមានតុល្យភាពបំផុតរបស់យើងគឺ
ទឹកដោះគោ។ គ្រូពេទ្យនឹងប្រាប់អ្នកថា “នៅឱ្យឆ្ងាយពីវា។” វាធ្វើឱ្យរលាកប្រហោង
ឆ្អឹងនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ វាជាមនុស្សដូចគ្នាដែលធ្លាប់ផឹកវាហើយរស់នៅរាប់ឆ្នាំ
ហើយមិនដែលស្គាល់ជំងឺរលាកប្រហោងច្រមុះ ប៉ុន្តែការបង្កាត់ពូជជាដើមបាន
បំបែករចនាសម្ព័ន្ធរបស់មនុស្សរហូតដល់វា គ្មានអ្វីក្រៅពីចង្កោម បាល់—បាល់នៃ
ជំងឺ។ តើវាបានធ្វើអ្វី? វិទ្យាសាស្ត្រ!

101 មើល! វាបណ្តាលឱ្យហ្វូនរាង—បុរសនិងស្ត្រីចុះខ្សោយ ភាពទន់ខ្សោយ
ខាងរាងកាយរបស់មនុស្ស តាមរយៈហ្វូន ហើយការកើនឡើងនៃកុមារដែលស្លឹក
គឺប្រហែលសាមសិបភាគរយ។ ម៉ុងហ្គោលីកំពុងឡើងភ្នំដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយភាព
ទន់ខ្សោយនៃការបង្កាត់ពូជនៃអាហារដែលយើងកំពុងញ៉ាំអស់មួយជីវិត កំពុងធ្វើ
ឱ្យរាងកាយចុះខ្សោយ ដែលបណ្តាលឱ្យមានជំងឺមហារីក បញ្ហាផ្លូវចិត្ត និងជំងឺគ្រប់
ប្រភេទកំពុងកើតឡើងលើរាងកាយមនុស្សដោយសារតែភាពទន់ខ្សោយរបស់វា។

វិទ្យាសាស្ត្រ បំផ្លាញខ្លួនឯង គេចចេញពីផែនការរបស់ព្រះ។

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឲ្យគ្រាប់ពូជទាំងអស់បង្កើតផលតាមប្រភេទរបស់វា។”
អ៊ុំ-ហ៊ីម។

102 មើលកន្លែងដែលយើងនៅ? ខ្ញុំអាចបន្តទៅមុខទៀត ពេលវេលារបស់យើង
បានកន្លងផុតទៅហើយ។ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ តើវាកំពុងធ្វើអ្វី? វិទ្យាសាស្ត្របាន
នាំមកនូវការស្លាប់ ជំងឺ និងការបំផ្លាញ។

103 ហើយខ្ញុំបានឃើញនៅថ្ងៃមុន ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំ គឺ
គ្រូពេទ្យ វេល អង្គុយនៅទីនេះ ដែលជាកន្លែងដែលមានអត្ថបទមួយដែលមនុស្ស
ត្រូវបានសម្លាប់ដោយប៉េនីស៊ីលីន។ វាពិតជាមិនមែនជាប៉េនីស៊ីលីនទេ វាជាភាព
កខ្វក់ដែលពួកគេអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅក្នុងវានៅពេលដែលពួកគេកំពុងផលិតប៉េនី
ស៊ីលីន។ វាជាក្រោងការណ៍-រកលុយ លោភលន់។ គ្រូពេទ្យផ្តល់វាពេលខ្លះឱ្យអ្នក
ដែលមិនស្គាល់រូបមន្តនៃថ្នាំអាស៊ីត ហើយឪពុករបស់ពួកគេបានបញ្ជូនពួកគេ
ទៅបន្តទៅ—អ្នកឯកទេសខាងអ្វីផ្សេងទៀត ហើយមិនដឹងសូម្បីតែវិធីព្យាបាល
ការឈឺពោះសម្រាប់ក្មេង។ ប៉ុន្តែតើយើងបានទទួលអ្វី? ភាពលោភលន់ ទាញ
ខ្លះ ឬអ្វីមួយតិចតួច។ ពួកគេលែងមានគ្រូពេទ្យស្រុកសម័យចាស់ដែលធ្លាប់ចុះ
មកទៀតហើយ និយាយជាមួយអ្នកនិងល្ងង់ចិត្តអ្នកនិងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ពួកគេ
ទុកចោលព្រះចេញពីរូបភាព ពីព្រោះពួកគេបានដើរតាមផ្លូវរបស់ពួកគេ។ ដើម្បីឱ្យ
ព្រះចេញពីរូបភាព ពួកគេបានពន្យល់ពីទ្រង់។ យើងនៅទីនោះ។

104 នោះហើយជាអ្វីដែលយើងបានធ្វើដោយការបង្កាត់ពូជ។ អ្នកឃើញទេ
រាងកាយ...អ្វីដែលធ្វើឱ្យរក្ខជាតិមានសុខភាពល្អ មេជីវិតស្ទើរតែមិនអាចទៅដល់
វាបាន។ វាជារក្ខជាតិក្តៅទាំងនេះ រក្ខជាតិកូនកាត់ទាំងនេះអ្នកត្រូវបន្តបាញ់ថ្នាំ
គ្រប់ពេលវេលា។ ហើយអ្នករាល់គ្នាជាច្រើនបានអានសាររបស់ខ្ញុំអំពីសាសនា
កូនកាត់ បន្តបាញ់ថ្នាំវានិងថែទាំនិងអ្វី—ជាដើម។ ចំណាំ ប៉ុន្តែរក្ខជាតិពិតប្រាកដ
មិនចាំបាច់បាញ់ថ្នាំទេ វាជាធម្មជាតិពិត។

105 តើអ្វីដែលធ្វើឱ្យជំងឺមកលើរាងកាយមនុស្ស? តើរាងកាយ...ដូចដែលខ្ញុំ
ត្រូវបានប្រាប់ដោយមិត្តភក្តិគ្រូពេទ្យដ៏មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំថា ខ្ញុំមិនចង់ហៅឈ្មោះ
គាត់ឥឡូវនេះទេ ប៉ុន្តែគាត់ជាបងប្រុសដ៏ល្អម្នាក់ ដែលអានឱ្យខ្ញុំថ្មីៗនេះចេញពី
ទស្សនាវដ្តីវេជ្ជសាស្ត្រ សៀវភៅនៅក្នុងការិយាល័យរបស់គាត់ជាកន្លែងដែលគាត់

ទុកសៀវភៅល្អៗទាំងអស់នេះ និងរបស់ចុងក្រោយបង្អស់ស្តីពីថ្នាំ។ វាជាភាព
ទន់ខ្សោយ។ អ្នកសម្គាល់ឃើញនរណាម្នាក់ពិតប្រាកដ...អ្នកនិយាយថារាងកាយ
របស់អ្នកធ្លាក់ចុះ អ្នកត្រជាក់ភ្លាមៗ។ តើវាជាអ្វី? វាជាភាពទន់ខ្សោយនៃរាងកាយ
របស់អ្នកដែលផលិតទឹកអិលចេញពីក្រពេញរបស់អ្នក។ ហើយនៅក្នុងនោះ
មេធាតុត្រជាក់ដេកដោយខ្លួនឯង ហើយអ្នកមានជំងឺផ្តាសាយ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើ
រាងកាយនោះរឹងមាំ វានឹងបោះចោលមេធាតុត្រជាក់នោះ វាមិនអាចប៉ះវាបាន
ឡើយ។

106 ដូច្នោះ អ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលព្រះបានបង្កើតមនុស្សតាំងពីដំបូង
គាត់មានភាពស្ងប់ពីជំងឺណាមួយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែការមិនជឿនិងវិទ្យាសាស្ត្រ
វិទ្យាសាស្ត្រនិងការអប់រំគឺជារឿងដំបូង ដែលបានយកមនុស្សម្នាក់ចេញពីព្រះ
ហើយវានៅតែយកគាត់។

107 សូមក្រឡេកមើលអ្វីដែលបារីនិងជីក ហើយស្រាទាំងនេះជាដើម បានធ្វើដល់
ការធ្លាក់ចុះនៃជំនាន់នេះ។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកតែងតែឆ្ងល់...ខ្ញុំនឹងធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍
នៅទីនេះ។ ខ្ញុំនឹងមិនធ្វើវាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងធ្វើ។

108 ឃើញទេ ពួកគេឆ្ងល់ពេលខ្លះ ពួកគេតែងតែប្រាប់ខ្ញុំថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ
អ្វី—អ្វីដែលធ្វើឱ្យអ្នកតែងតែជ្រើសរើសរឿងបែបនោះ? អ្នកមិនឮវាទេ...និយាយថា
អ្នកទៅព្រះវិហាររបស់បុរស ហេតុអ្វី ខ្ញុំអាចយកមនុស្សស្រីរបស់ខ្ញុំ ហើយពួកគេ
មិនអាចបានសូម្បីតែអង្គុយល្ងង់លោមកន្លែងដែលអ្នកកំពុងនិយាយ។ អ្នកតែង
តែជេរប្រមាថពួកគេ អំពីសក់ខ្លីរបស់ពួកគេ និងការស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ទាក់ទង
នឹងបុរស និងរឿងទាំងអស់នេះដូចនោះ។ និយាយថាហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើវា?”
ឥឡូវនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...

109 នេះប្រហែលជាសារចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំរហូតដល់ដូរក្តៅក្រោយ អ្នកដឹង
ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នក។ នៅទីនេះ។ វាជាវិញ្ញាណនៃការយល់ដឹងសម្រាប់ថ្ងៃ
ចុងក្រោយនេះ ដែលដឹងថានោះជារឿងដែលត្រូវបណ្តាសានៅចំពោះព្រះ។ ខ្ញុំ
គ្រាន់តែឆ្ងល់ថាពេលខ្លះអ្នកដឹកនាំម្នាក់មានការយល់ដឹងពីថ្ងៃចុងក្រោយ? ព្រះ
ដែលប្រាប់នៅលើវេទិកានៅទីនេះលក្ខខណ្ឌរបស់អ្នកនិងអ្វីដែលអ្នកបានធ្វើ និង
—និងអ្វីដែលអ្នកនឹងក្លាយជា—និងបញ្ហាដែលអ្នកមាន ព្រះវិញ្ញាណដដែលនោះ
នៅក្នុងអ្នកមើលទៅក្រៅ ហើយអាចដឹងពីសញ្ញានៃពេលវេលា ហើយវាមិនអាច

ទប់ពីការស្រែកយំបានទេ? វាជាព្រះវិញ្ញាណនៃការយល់ដឹង ព្រោះព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធជ្នាល់មានបន្ទូលថា រឿងនោះជាអំពើបាប ហើយអ្នកណាដែលបរិភោគវា នឹងត្រូវវិនាស។ ហើយបន្ទាប់មកតើខ្ញុំអាចរាប់ជាសុចរិតនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះ ដោយរបៀបណា ដោយឃើញបងប្អូនស្រីនិងបងប្អូនរបស់ខ្ញុំស្ថិតក្នុងស្ថានភាព បែបនោះ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនស្រែកប្រឆាំងនឹងវាទេ? ទោះបីពួកគេខឹងនឹងខ្ញុំក៏ដោយ ខ្ញុំនៅតែអំពាវនាវប្រឆាំងនឹងវា។ វាជាការយល់ដឹង។ ពេលខ្លះពួកគេខុសគ្នានៅក្នុង ព្រះបន្ទូលជាដើម ហើយវាខ្វះការរីករាយ។ សូមមកប្រឈមមុខនឹងវាដោយ ព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? ឃើញទេ យើង—យើងដឹងថាត្រឹមត្រូវ។ មែនហើយ វាដឹង ថាវាជាការពិត។ វាជាការយល់ដឹងនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។

110 ឥឡូវនេះយើងឃើញអំពីវិទ្យាសាស្ត្រ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់ទៅឆ្ងាយទៀតទេ ពេលវេលារបស់ខ្ញុំជិតអស់ហើយ។ ឥឡូវនេះសូមក្រឡេកមើលការអប់រំទីពីរ ហើយមើលអ្វីដែលវាត្រូវបានធ្វើ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះយើងមានព្រះវិហារធំពីរ។

111 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាវាគឺជារឿងនោះ វាជាហេតុផល ហេតុផលធម្មតាដែល បានចាប់ផ្តើមបាល់នៃអំពើបាបវិលវិលនៅកន្លែងដំបូង។ វាជាហេតុផលអ្វី? ហេតុផល ប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ នៅពេលដែលព្រះបានប្រាប់អំពីមាតិកានិងអារម្មណ៍ថា “ថ្ងៃដែលអ្នកបរិភោគនៅថ្ងៃនោះអ្នកនឹងស្លាប់” នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ ហើយ ទ្រង់បានពង្រឹងពួកគេប្រឆាំងនឹងសត្រូវ នៅពីក្រោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលអារម្មណ៍ ស្តាប់ហេតុផលរបស់សាតាំង ឃើញទេ វប្បធម៌ ការយល់ ដឹង ការអប់រំ វឌ្ឍនភាព ឃើញទេ នាងបានដើរចេញពីទីនោះ ហើយស្តាប់ ហេតុផលរបស់សាតាំង ហើយបានធ្វើអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថា “កុំធ្វើ។” ហើយប្រសិនបើការរីករាយកម្ម ការស្តាប់ហេតុផលមួយប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល បណ្តាលឱ្យមានភាពរីករាយទាំងអស់នេះ ហេតុផលមួយប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលម្តង ទៀតនឹងមិននាំអ្នកត្រឡប់ទៅកន្លែងដដែល ព្រោះវាល្ងង់ប៉ុណ្ណាដែលព្រះនាំមនុស្ស ត្រឡប់មកវិញ ដោយផ្អែកលើមូលដ្ឋានដូចគ្នាដែលទ្រង់បានបញ្ជូនគាត់ចេញពី។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែមកដល់ការបង្ហាញព្រះលោហិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ និកាយរបស់អ្នកនឹងមិនដំណើរការទេ ហើយហេតុផលរបស់អ្នកនឹងមិនដំណើរការ ទេ។ វាជាព្រះលោហិតនិងកំណើត ហើយវាបង្កើតអ្នកបង្កើតថ្មី ព្រះគ្រីស្ទ ហើយ បន្ទាប់ពីម៉ូដរបស់ព្រះគ្រីស្ទ អ្នករស់នៅ ពីព្រោះជាតិពុលដែលអ្នកបង្ហាញវាសម្លាប់

អំពើបាបនៃការមិនជឿ ប្រឆាំងនឹងអ្វីក្រៅពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

112 ការអប់រំផ្តល់ឱ្យយើង...នៅទីនោះ...យើងមានព្រះវិហារពីរនៅក្នុងដៃនៅព្រឹកនេះ។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាក្រុមជំនុំនៃពេនទីកុស្តដែលត្រូវបានរៀបចំនៅពេនទីកុស្តដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទីពីរគឺជាព្រះវិហាររបស់រ៉ូម៉ាំងកាតូលិកដែលត្រូវបានរៀបចំនៅនីសៀ ទីក្រុងរ៉ូម។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាកំណើតខាងវិញ្ញាណ មួយទៀតគឺជាសមាជិកបញ្ញា។ ពីព្រះវិហារនោះមកប្រូតេស្តង់និកាយទាំងអស់មក។ នោះគឺជានិកាយដំបូង។ និកាយទាំងអស់មកពីនោះហើយទាក់ទងនឹងនិកាយនោះ វិវរណៈ ១៧ និយាយដូច្នោះ “នាងជាស្រីសំផឹង ហើយនាងជាម្តាយរបស់ស្រីពេស្យា។” ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះមិនមានទេ...ផឹងមិនអាចហៅថាកំសៀវទេ ឃើញទេ ព្រោះវា—វាត្រឹមត្រូវ វាតែមួយ។ វាត្រូវបានរៀបចំ វាបាត់ទៅ វានៅទីក្រុងរ៉ូម។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាវាជាអ្វីទេ វាបានបាត់ទៅហើយ! ព្រះគម្ពីរយើងគ្រាន់តែមកតាមរយៈសម័យពួកជំនុំទាំងនោះ ដើម្បីបញ្ជាក់។ មួយគឺផ្នែកលើការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណ មួយទៀតគឺផ្នែកលើទស្សនៈអប់រំនិងបញ្ញា។

113 ឥឡូវនេះ ដែលធ្វើឱ្យយើងត្រលប់ទៅសួនច្បារអេដែនម្តងទៀត នៅកន្លែងដដែល។ ស្រ្តី (ក្រុមជំនុំ) គឺជាអ្នកដែលស្តាប់ មិនមែនអីជាមទេ! ឥឡូវនេះពួកគេចង់ក្លាយជាក្រុមជំនុំម្តាយ សូមបន្ត! ហ្នឹងហើយ។ គ្មានអ្វីហួសពេលទេ។ ពួកគេធ្វើការសារភាពដោយខ្លួនឯង ឃើញទេ។ ឃើញទេ ត្រលប់ទៅរឿងដដែលនេះដែលមិនជឿព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ! នៅនីសៀ ទីក្រុងរ៉ូម នៅពេលដែលសំណួរកើតឡើងអំពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក អំពីរឿងផ្សេងទៀតដូចនោះ និងអំពីពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ—បីស្ស្តីទាំងអស់គ្នាបានរៀបចំអ្វីដែលគេហៅថាព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក ដែលជា “រាជ” រ៉ូម៉ាំង វាត្រូវបានគេហៅថា។ ទើបតែបានឆ្លងកាត់ប្រវត្តិសាស្ត្រកាលពីម្សិលមិញ ហើយស្តាប់វា មើលវាម្តងទៀត។ ហើយវាគឺសម្រាប់តែទីក្រុងរ៉ូមតែប៉ុណ្ណោះ នៅទីក្រុងរ៉ូមគឺជាព្រះវិហាររាជវង្ស។ អ្នកផ្សេងទៀតគ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំប្អូនស្រីតូចប៉ុណ្ណោះ ដែលហៅថាកាតូលិក។

114 ក្រុមជំនុំរបស់យើងក៏ជាកាតូលិក ព្រះវិហារសកល ដែលជា—ជំនឿជាសកលរបស់អ្នកជឿទាំងអស់។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេត្រូវបានកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះហើយមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងវា ហើយវាបង្ហាញដោយជីវិតរបស់វា គោលលទ្ធិ និងសកម្មភាព ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគងនៅទីនោះ ពីព្រោះវាជាជំនួយ

ដែលព្រះគ្រីស្ទ—ព្រះគ្រីស្ទបានសន្យា ធ្វើការនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ធ្វើដូចគ្នា ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅដើមដំបូង។ នោះហើយជារបៀបដែលជាតិពុលនៃសេចក្តី សង្គ្រោះរបស់ព្រះគ្រីស្ទបានធ្វើការនៅដើមដំបូង នោះជាវិធីដែលវាធ្វើការនៅថ្ងៃនេះ នាំមកនូវរឿងដូចគ្នា។

115 មួយទៀតគឺជាគំនិតបញ្ញានៃនិកាយដែលបង្កើតឡើងដោយក្រុមមនុស្ស ដែលមាន “ទម្រង់នៃភាពជាព្រះ” ដូចដែលហោរាបានប្រាប់យើង “ហើយបាន បដិសេធសេចក្តីពិតនៃអំណាចនេះ។” ឥឡូវនេះ វាគ្រាន់តែជាការធម្មតាដូចដែល ខ្ញុំដឹងពីរបៀបធ្វើវា។

116 ឥឡូវនេះ មានព្រះវិហារពីរ។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេកើតនៅនីសៀ ហើយ ម្នាក់ទៀតកើតនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ហើយ—ហើយម្នាក់តែងតែប្រឆាំងនឹងគ្នា ទៅវិញទៅមក។ យើងបានឆ្លងកាត់សម័យក្រុមជំនុំដើម្បីបញ្ជាក់វា មួយប្រឆាំងនឹង មួយទៀត។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេគឺជាក្រុមជំនុំដ៏ល្អ សេចក្តីថ្លៃថ្នូរ ជាមួយនឹង អ្នកប្រាជ្ញដ៏ល្អជាដើម មួយទៀតត្រូវបានចាត់ថ្នាក់ជា “ក្រុមនៃអ្នកសម្តែងភាព បរិសុទ្ធ។” វាគឺនៅដើមដំបូង “ស្រវឹង អ្នកនេសាទមិនចេះអក្សរ” ហើយវាជា រឿងដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ វានៅតែស្ថិតក្នុងចំណាត់ថ្នាក់ដដែល។ មួយក្នុងចំណោម ពួកគេគឺជាវិទ្យាសាស្ត្រ មួយទៀតគឺខាងវិញ្ញាណ។ មួយគឺការរៀបចំវិទ្យាសាស្ត្រ មួយទៀតគឺការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណនៃព្រះបន្ទូល។ មួយត្រូវបានរៀបចំតាមបែប វិទ្យាសាស្ត្រ អ្វីដែលក្រុមមនុស្សនិយាយ បីស្ស្សពបញ្ញវន្ត។ មួយទៀតគឺពិតជា កើតមកពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ហើយរស់នៅដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ហើយវា អនុវត្តនិងធ្វើឱ្យសម្រេចព្រះបន្ទូលដែលព្រះបានសន្យា។ បង្ហាញពីជាតិពុលដែល អ្នកកំពុងទទួល។ តើអ្នកមានជាតិពុលនៃការអប់រំទេ? តើអ្នកបានទទួលជាតិពុល ពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ? ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

117 អូ ភាពទន់ភ្លន់របស់សាតាំង! របៀបដែលវាអាចគូររូបភាពនោះ បញ្ញាអាច ធ្វើឱ្យមនុស្សដែលមិនបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រាន់តែវិលជុំវិញ! ហើយ គ្មានផ្លូវទេ បញ្ញា ដើម្បីទម្លាក់ពួកគេជាមួយវា។ គ្មានផ្លូវទេ។

118 វាគឺជាការយល់ដឹងដោយជំនឿ ឃើញទេ ការយល់ដឹង។ យើងឃើញអ្វីដែល ព្រះបន្ទូលនិយាយ យើងជឿវា។

119 “បន្ទាប់មក បងប្រុសប្រាណាហាំ ពួកគេនិយាយថាពួកគេមានការយល់ដឹង។”

បន្ទាប់មកសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផលិតនូវអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានឹងផលិត
បន្ទាប់មកយើងនឹងជឿវា។ ឃើញទេ? មានភស្តុតាងរបស់វា។

120 តើជាតិពុលធ្វើសកម្មភាពយ៉ាងដូចម្តេចនៅពេលវាយប្រហារមនុស្ស? “ទី
សំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអស់អ្នកដែលជឿ” ទ្រង់មានបន្ទូល។ ប្រសិនបើជាតិ
ពុលបានវាយប្រហារនោះ នោះមិនអីទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះពួកគេនាំយើង...

121 នេះនាំយើងឥឡូវនេះ នៅក្នុងការបញ្ចប់ សម្រាប់ពីរបីនាទីបន្ទាប់ ដូច្នេះនេះនាំ
យើងពីអបិលនិងការអ៊ីន ដល់ការជំនុំជំរះនៅសម័យណូអេ ចាប់ពីសម័យណូអេម
ក។ ឥឡូវនេះ ពួកយើងមានបន្ទាត់អធិស្ឋាន សូមស្តាប់ដោយយកចិត្តទុកដាក់
ខណៈពេលដែលខ្ញុំឆ្លងកាត់បទគម្ពីរមួយចំនួននៅទីនេះ—អត្ថបទតូចមួយ។

122 យើងរកឃើញថាបន្ទាប់ពីពិភពលោកបានទទួលយកគំនិតបញ្ញានៃ
ព្រះបន្ទូល បុរសទាំងនោះក្លាយជាបុរសដ៏អស្ចារ្យ ជាមនុស្សល្អវិញ។ ព្រះគម្ពីរ
និយាយដូច្នោះ លោកុបុត្តិ ៦:៤។ បុរសល្អឈ្មោះរត់តាមស្រ្តីស្អាតពិតនិងអ្វីៗ
ដូចជាយើងមានពិភពលោកទាំងមូល។ គ្រាន់តែឆ្លងកាត់វានៅលើភ្លើងក្រហម
យើងបាននិយាយនៅយប់ផ្សេងទៀត។ របៀបដែលស្រ្តីត្រូវស្អាតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ
របៀបដែលបុរស ល្អឈ្មោះ ដូចជារឿងអាស្រូវនៅក្នុងប្រទេសអង់គ្លេសនិង
សហរដ្ឋអាមេរិក។ ហើយវានឹងនៅតែត្រូវបានរកឃើញនៅថ្ងៃណាមួយ។ ឃើញ
ទេ អ្នកគ្រាន់តែមិនដឹងថាអ្វីទាំងអស់នេះហៅថាក្មេងស្រីនិងអ្វីផ្សេងទៀត។ ឃើញ
ទេ? តើអ្នកដឹងទេថាមានអ្នកបម្រើបីនាក់ទៅម្នាក់ជាងសិស្សវិទ្យាល័យឬមហា
វិទ្យាល័យ? ស្រ្តីមេម៉ាយបីទល់នឹងមួយជាងសិស្សវិទ្យាល័យនិងមហាវិទ្យាល័យ។
តើអ្នកដឹងទេ ភាគរយជាក់លាក់ ខ្ញុំមិនអាចហៅវាឥឡូវនេះបានទេ ព្រោះវាមិនមែន
មុនខ្ញុំទេ ខ្ញុំមិនដែលសរសេរវាចុះ ប៉ុន្តែស្ទើរតែមួយភាគបីនៃសិស្សវិទ្យាល័យ
ទូទាំងប្រទេស ត្រូវបានបង្ហាញថាអស់លធម៌ឬត្រូវទៅផ្ទះដើម្បីធ្វើជាម្តាយ? តើ
អ្នកដឹងទេថាការប្រើថ្នាំប៉េនីស៊ីលីនដើម្បីបណ្តេញជំងឺកាមរោគបានត្រឹមតែប្រព្រឹត្ត
អំពើពុករលួយក្នុងចំណោមប្រជាជន មួយណា រឿងនោះមិនស្លាប់? ប៉ុន្តែ ឃើញ
ទេ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា វានឹងមកដល់ជំនាន់ទីបួន។ វាបណ្តាលឱ្យជនជាតិ
ម៉ុងហ្គោលីនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយកុមារគឺ...អូ អំពើបាប វាល្អិតប៉ុណ្ណា! របៀប
ដែលពួកគេជាមនុស្ស ពួកគេជាអ្នកបម្រើព្រះនឹងឈរហើយមិនអធិប្បាយប្រឆាំង
នឹងពួកវានៅតាមផ្លូវ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេច្រៀងនៅក្នុងក្រុមចម្រៀង និងអ្វីៗ

ដូចនោះ ហើយមើលថានោះជារឿងដែលបានបញ្ជូនជាតិរបស់យើងទៅនរក បានបញ្ជូនការប្រណាំងរបស់យើងទៅឋាននរក។ ហ្នឹងហើយ។ ដូច្នោះឥឡូវនេះយើងរកឃើញថាបន្ទាប់ពីព្រះបានគ្រប់គ្រាន់ដូចខ្ញុំជឿថាទ្រង់មានថ្ងៃនេះ...

123 ឥឡូវនេះខ្ញុំមកដល់អត្ថបទរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានវិធីគួរឱ្យអស់សំណើចក្នុងការនាំយក... ខ្ញុំចូលចិត្តបង្កើតរឿងជាច្រើន ហើយបន្ទាប់មកវាយអត្ថបទរបស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថានៅក្នុងសម័យកាលរបស់លោកណូអេ នៅពេលដែលព្រះនឹងជំនុំជំរះពិភពលោក នៅពេលដែលវាមកដល់ដូចជាឥឡូវនេះ ព្រោះព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា តើទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ទេ? តើទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ទេ? ទ្រង់ពិតជាបានយកព្រះទ័យទុកដាក់។ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ពីអ្វី? ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានប្រាប់រួចហើយថាការជំនុំជំរះនឹងមកដល់ ហើយបានប្រកាសការជំនុំជំរះ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ដល់អ្នកដែលយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយនោះក៏ដូចគ្នាដូចសព្វថ្ងៃនេះដែរ។ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នកដែលមានឆន្ទៈយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយយើងឃើញថាទ្រង់បានបញ្ជូនហោរាម្នាក់ឱ្យមកដឹកនាំពួកគេ ដើម្បីដឹកនាំមនុស្សដែលបានជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់ទៅកាន់ផ្លូវដែលបានផ្តល់ឱ្យសម្រាប់ការតែចខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ឃើញទេ? យើងឃើញថាព្រះបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ [ក្រន្លែងទទេនៅលើកាំសែត—អដ។]

124 យើងនៅទីបញ្ចប់ ហើយយើងឃើញថាយើងនៅចុងបញ្ចប់! គ្មានផ្លូវណាអាចសង់លើអំពើពុករលួយនោះទេ។ តើយើងអាចសង់ទីក្រុងនៅលើប្រាសាទសូដុមនិងកូម៉ូបានឆេះដោយរបៀបណា? តើយើងអាចធ្វើវាដោយរបៀបណា? មានតែជុននិកមួយនៅសល់ ហើយនោះគឺជាការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអូ ខ្ញុំអើយ ការបន្សុតតាមរយៈគ្រាទុក្ខវេទនា ដើម្បីនាំមកនូវការស្តារឡើងវិញនៃផែនដី សម្រាប់មនុស្សដែលគ្រាន់តែនៅក្នុងព្រះនេត្ររបស់ព្រះ ហើយរស់នៅដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

125 សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នកដែលចង់រត់គេចខ្លួននៅសម័យណូអេ ហើយទ្រង់បានចាត់ហោរាម្នាក់មកដឹកនាំពួកគេ។ ហើយហោរានេះបានដឹកនាំពួកគេទៅកាន់ផ្លូវដែលព្រះបានប្រទាន។ ឥឡូវនេះ នោះជាវិធីរបស់ព្រះក្នុងការធ្វើអ្វីៗ។ ឃើញទេ? ព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់ណូអេ ដែលជាព្រះបន្ទូល

(វាមិនមែនជាព្រះបន្ទូលដែលបានសរសេរទេ) ហើយប្រាប់ណូអេឡឺវ៉ូបចំទុកធំ មួយសម្រាប់ការសង្គ្រោះប្រជាជន ហើយដើម្បីព្រមានមនុស្សទាំងអស់ថាទ្រង់មាន “ផ្លូវមួយនៃការសង្គ្រោះ។” ហើយបុរសនេះគឺជាហោរាដែលបានបង្ហាញឱ្យឃើញ ពីផ្លូវនៃការរត់គេចខ្លួន។ សូមកត់សម្គាល់ មនុស្សរាបទាបនិងស្មោះត្រង់បានឮ បុរសនេះ ហើយជឿគាត់ ហើយពួកគេបានរត់គេចខ្លួន។ តើពួកគេបានគេចពីអ្វី? ការស្លាប់នៃលោកិយនៃអំពើបាបដែលកំពុងត្រូវបានបំផ្លាញនៅថ្ងៃនោះ ពួកគេ បានគេចចេញពីផ្លូវមរណៈដែលកំពុងដាក់លើផែនដីទាំងមូល។ ព្រះយកព្រះទ័យ ទុកដាក់ណាស់! (ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមជួយវាឱ្យជ្រៅទៅឥឡូវនេះ មុនបន្ទាត់ អធិស្ឋាន។) ព្រះយកព្រះទ័យទុកដាក់!

126 ទ្រង់ទតមើលលោកិយឥឡូវនេះ ហើយទ្រង់បានត្រាស់ហៅ ហើយទ្រង់បាន ត្រាស់ហៅ ហើយពួកគេបានបដិសេធ ហើយបែរចុះ។ មានឱកាសនៃការប្រែចិត្ត នៅដើមដំបូង។ នៅពេលដែលព្រះបានប្រាប់អសាយឱ្យឡើងទៅដាក់...ប្រាប់ ហេសេគាថាគាត់នឹងត្រូវស្លាប់ ហេសេគាបានប្រែចិត្ត ហើយមានសេចក្តីមេត្តា ករុណា។ នៅពេលដែលព្រះបានប្រាប់យ៉ូណាសឱ្យទៅនីនីវេហើយស្រែកឡើង ពីព្រោះក្នុងរយៈពេលសែសិបថ្ងៃ ទ្រង់នឹងបំផ្លាញទីក្រុង ពួកគេបានស្រែករក សេចក្តីមេត្តា ហើយមានការប្រែចិត្ត។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបដិសេធ វា គ្មានអ្វីនៅសល់ក្រៅពីការវិនិច្ឆ័យទេ! ហើយប្រជាជាតិបានបដិសេធព្រះគ្រីស្ទ។ ពួកគេបានហាជ័យក្នុងការស្តាប់ការហៅ ដូច្នោះគ្មានអ្វីនៅសល់ទេ ប៉ុន្តែយើងកំពុង ប្រឈមមុខនឹងការវិនិច្ឆ័យ។

127 ឥឡូវនេះ តើព្រះយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នកដែលបានប្រែចិត្តទេ? តើទ្រង់បាន បង្កើតផ្លូវសម្រាប់ពួកគេទេ? ឥឡូវនេះយើងនឹងឃើញអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើកាលពី អតីតកាល។

128 សម័យណូអេ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់! ទ្រង់បានចាត់ហោរា ហើយទ្រង់ —ទ្រង់បាននាំផ្លូវ ហើយទ្រង់បានបង្ហាញផ្លូវដល់ពួកគេ ហើយទ្រង់បានបើកផ្លូវ ឱ្យពួកគេរួច ហើយពួកគេបានរួចផុតពីការជំនុំជំរះ។ ទ្រង់ក៏យកព្រះទ័យទុកដាក់ ពួកគេដែរ។ យើងរកឃើញថា ទ្រង់នាំពួកគេទៅកន្លែងដែលទ្រង់ នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ទៅកាន់កន្លែង (ទាំងអស់) មុនពេលការជំនុំជំរះដ៏ធំមកដល់ ទ្រង់បានយកចិត្ត ទុកដាក់ចំពោះពួកគេរហូតដល់ទ្រង់បានរៀបចំផ្លូវដែលពួកគេអាចចូលមកបាន

ហើយនឹងមានសេរីភាពពីការជំនុំជំរះទាំងអស់ដែលនឹងមកដល់។

129 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះចំពោះ—អ្នករើសតាំង។ ឥឡូវនេះ យើងដឹងហើយ។ ទ្រង់បានធ្វើដូច្នោះចំពោះអ្នករើសតាំង តែចំពោះអ្នករើសតាំងឥឡូវនេះ! ពួកគេគឺជាម្នាក់ដែលបានទទួលយកមេរោគនៃជីវិតនេះ។ ពួកគេគឺជាអ្នកដែលត្រូវបានតម្រូវទុកជាមុនដើម្បីមើលវា។ ពួកគេគឺជាម្នាក់។ យើងទាំងអស់គ្នា បើយើងជឿព្រះគម្ពីរ យើងត្រូវជឿលើការកំណត់ទុកជាមុន។ ឃើញទេ? នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ មិនមែនព្រះសព្វព្រះហឫទ័យឲ្យអ្នកណាមេឡេទេ ប៉ុន្តែទ្រង់ដឹងថាអ្នកណានឹងទទួល ហើយអ្នកណាមិនទទួល។

130 ទ្រង់ក៏បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះប្រជាជនដែលបានជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់នៅក្នុងថ្ងៃនៃការបំផ្លិចបំផ្លាញនៃប្រទេសអេហ្ស៊ីប។ ពួកគេបានចុះនៅទីនោះក្នុងប្រទេសអេហ្ស៊ីប ហើយក្លាយជាទាសករ។ ជំនាន់របស់លោកម៉ូសេ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះប្រជាជន។ ទ្រង់បានចាត់ពួកគេអ្វី? ហោរា ម្តងទៀត។ តើវាត្រូវទេ? ហើយទ្រង់បានញែករាស្ត្ររបស់ទ្រង់ចេញពីពិភពអ្នកមិនជឿ ពីការជំនុំជំរះដែលនឹងមកដល់នៅថ្ងៃនោះ។ តើទ្រង់បានធ្វើវាទេ? ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់នៅពេលដែលប្រទេសអេហ្ស៊ីបបានប្រមូលអំពើបាបរបស់ពួកគេខ្ពស់រហូតដល់ព្រះត្រូវបញ្ជូនការជំនុំជំរះ ពីព្រោះទ្រង់បានប្រាប់អំប្រាហាំរូចហើយ “ហើយខ្ញុំនឹងដោះស្រាយជាមួយប្រជាជាតិនោះ។” ដូច្នោះជំនួសឱ្យការបង្ហូរព្រះពិរោធរបស់ទ្រង់លើពួកគេ ទ្រង់បានបញ្ជូនការយកចិត្តទុកដាក់របស់ទ្រង់ទៅពួកគេ។ ទ្រង់បានបញ្ជូនអ្នកកំសាន្តចិត្តដល់ពួកគេ។ ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទៅពួកគេ។ ហើយទ្រង់តែងតែបញ្ជូនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដោយហោរារបស់ទ្រង់ដូចជាទ្រង់បានធ្វើនៅសម័យណូអេ។ ទ្រង់បានធ្វើដូចគ្នានៅសម័យលោកណូអេ។ នៅក្នុងថ្ងៃរបស់អេលី...របស់ម៉ូសេ យើងដឹងថាទ្រង់បានធ្វើដូចគ្នា។ ទ្រង់បានបញ្ជូនហោរារបស់ទ្រង់មក ហើយពួកគេបានញែកខ្លួនចេញពីការមិនជឿ។ ឥឡូវនេះ នោះជាប្រភេទដែលចេញមក។ នោះជាប្រភេទដែលបានជឿវា។ ពួកគេបានជឿលោកម៉ូសេ ថាគាត់ជា...នៅក្នុងព្រះនេត្ររបស់ជាដាន គាត់ជាអ្នកនិយមជ្រុល គាត់ជាគ្រូមន្តអាគម គាត់ជាមនុស្សលាក់ពុត គាត់គឺជាអ្វីដែលគួរឱ្យរន្ធត់។ ប៉ុន្តែចំពោះមនុស្សដែលត្រូវបានជ្រើសរើស ដែលចេញមកតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ (“ខ្ញុំនឹងនាំពួកគេចេញ”) គាត់ជាហោរាសម្រាប់ពួកគេ។ ទ្រង់គឺជាផ្លូវដែលព្រះបាន

ប្រទាន។ ហើយគាត់ក៏...សូមកត់សម្គាល់ ពួកគេបានជឿគាត់ ហើយបានរត់គេចពីការជំនុំជំរះនៅថ្ងៃនោះ។ ពួកគេបានជឿលោកម៉ូសេ។

131 ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ក៏យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះពួកគេដើម្បីនាំពួកគេចេញ ហើយទ្រង់បានថែរក្សាពួកគេក្នុងការធ្វើដំណើរបន្ទាប់ពីពួកគេចេញមក។ អាម៉ែន។ ដូចជានៅក្នុងរូបកាយ នេះគឺនៅក្នុងអាណាចក្រខាងវិញ្ញាណ។ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់! ហេតុអ្វី? ទ្រង់បានផ្តល់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេត្រូវការពេលពួកគេកំពុងធ្វើដំណើរ។ តើមែនទេ? ទ្រង់បានព្យាបាលពួកគេនៅពេលដែលពួកគេឈឺ។ ទ្រង់បានផ្តល់ការព្យាបាល ទ្រង់បានផ្តល់ផ្លូវសម្រាប់ជំងឺរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់បានប្រទាន—សត្វពស់លម្អិនមួយ ដែលពួកគេអាចមើលទៅលើពស់លម្អិន ដែលជានិមិត្តរូបនៃអំពើបាប ហើយបានជាសះស្បើយ។ ទ្រង់បានចិញ្ចឹមពួកគេខណៈពេលដែលពួកគេនៅតាមផ្លូវ ដែលជាកន្លែងដែលគ្មាននំប៉័ង ទ្រង់បានបង្កនំប៉័ងចេញពីស្ថានសួគ៌។ ទ្រង់បានចិញ្ចឹមពួកគេ។ មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបំពាក់ពួកគេ ដោយបង្ហាញថាទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នកដែលយកចិត្តទុកដាក់។

132 ប្រសិនបើពួកគេត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីសារភាពនិងប្រែចិត្តហើយជឿនិងទទួលយក ព្រះយកព្រះទ័យទុកដាក់! ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែយកចិត្តទុកដាក់ជាមុនសិន អ្នកត្រូវតែទទួលយកអ្វីដែលទ្រង់បានបញ្ជូនអ្នក។ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះពួកគេដូច្នោះពួកគេប្រាកដថានឹងមិនមានកំហុសទេ ទ្រង់បានបង្ហាញព្យាករណ៍របស់ទ្រង់ដោយសញ្ញានៃបង្គោលភ្លើង ដើម្បីឱ្យមនុស្សឃើញថាវាមិនមែនគ្រាន់តែជាបុរសម្នាក់ដែលដើរនៅទីនេះទេ ថាវាគឺជាព្រះនៅពីលើគាត់ ទ្រង់គឺជាម្នាក់ដែលកំពុងដឹកនាំផ្លូវ។ ព្រះយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះមនុស្សដែលយកចិត្តទុកដាក់។ ព្រះយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នកដែលយកចិត្តទុកដាក់ពីទ្រង់។ ដូច្នោះទ្រង់បានបង្ហាញបុរសនេះ ហើយបង្ហាញថាគាត់ជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ ដោយបញ្ជូនបង្គោលភ្លើងដើម្បីនាំពួកគេទៅកាន់ទឹកដី។ ហើយពួកគេបានដឹងដរាបណាសញ្ញានៃភ្លើងនេះ សសរពពកនិងភ្លើងកំពុងតាមពួកគេ...ទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់ "មិនបានយកបង្គោលភ្លើងនិងពពកទេ។" ទ្រង់គង់នៅជាមួយពួកគេអស់ជាច្រើនឆ្នាំនៅក្នុងទីរហោស្ថានអស់រយៈពេលសែសិបឆ្នាំ។ តើវាត្រូវទេ? បង្គោលភ្លើងនោះបានដឹកនាំពួកគេ! យើងស្ថិតនៅក្នុងឆ្នាំសាមសិបបីរបស់យើង ដោយទុករយៈពេលប្រាំពីរឆ្នាំ

ទៀតវានឹងវាយដូចគ្នា។ មិនអីទេ បង្គោលភ្លើងបានដឹកនាំពួកគេ។ ទ្រង់បានយក ព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះពួកគេ។ ហើយទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះពួកគេ ខ្លាំងណាស់រហូតដល់ទ្រង់គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេដឹង—ថាវាមិនមែនជារឿង វិទ្យាសាស្ត្រទេ វាមិនមែនជាការអិលខ្លះទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្ហាញសារដែលបាន បញ្ជាក់ដោយបញ្ជាក់វា។

133 ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់សូម្បីតែស្ត្រីម្នាក់ដែលជាអ្នកខាងក្រៅ មិនមែនជា ជនជាតិអឺរ៉ុបទេ។ នាងមិនមែនជាម្ចាស់ទិវបស់ក្រុមទេ ប៉ុន្តែនាងជាអ្នក ខាងក្រៅ ប្រេសប៊ីធើរៀន មេតូឌីស្ត ឬអ្វីមួយ នាងនៅម្ខាងទៀត។ ប៉ុន្តែនៅពេល ដែលនាងបានឮ! នាងឈ្មោះវ៉ាហាប នាងរស់នៅ...នាងជាស្រីពេស្យា។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលនាងបានឮពីរបៀបដែលព្រះគង់នៅក្នុងបង្គោលភ្លើង ហើយកំពុង ដឹកនាំពួកគេ នាងបាននិយាយថាអនុញ្ញាតឱ្យ...អំពាវនាវដល់ព្រះ ហើយនាង បានបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណាចំពោះអ្នកស៊ើបការណ៍ដែលបានមកមើលទឹកដី។ ហើយដោយសារតែនាងយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះនាងនិងប្រជាជនរបស់នាង ព្រះ បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះនាង។ រហូតដល់ស្រីពេស្យានេះដែលនឹងប្រគល់ ជីវិតរបស់នាងដល់ព្រះគ្រីស្ទ ដល់បុព្វហេតុ ព្រោះនាងបានឃើញទិសម្តាល់នៃព្រះ ដ៏អស្ចារ្យ ហើយនាងបានបម្រើព្រះរបស់នាងនៅក្នុងនិកាយរបស់នាងផ្ទាល់។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលនាងបានឃើញទិសគាល់ដ៏អស្ចារ្យនេះ នាងបានស្រែកឡើង ហើយ សុំសេចក្តីមេត្តាករុណា និងសេចក្តីមេត្តាករុណាសម្រាប់គ្រួសាររបស់នាង ហើយ ព្រះបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះនាងរហូតដល់ទីក្រុងទាំងមូលដួលរលំ មួយនៅ លើកំពូលនៃមួយទៀត ប៉ុន្តែមិនមានថ្មមួយនៅលើផ្ទះរបស់នាងទេ។ គាត់ខ្វល់! ទោះបីជានាងជាអ្នកខាងក្រៅក៏ដោយ នាងមិននៅក្នុងក្រុមទេនៅពេលនោះ ប៉ុន្តែ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ទ្រង់តែងតែយកព្រះទ័យទុកដាក់។

ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអេលីយ៉ានៅពេលដែលគាត់ ហើយគាត់ តែម្នាក់ឯងបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះ។

134 ហាលេលូយ៉ា! នោះហើយជាកន្លែងដែលវាមកដល់។ “ចូរដាក់ការយកចិត្ត ទុកដាក់របស់អ្នកទៅលើទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក។” ពេត្រុស និយាយទៅកាន់ពួកចាស់ទុំដែលរើសតាំង អ្នកចាស់ទុំនិងពួកគេនៅក្នុងក្រុមជំនុំ គាត់បាននិយាយថា “ចូរយកចិត្តទុកដាក់លើទ្រង់ ព្រោះទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់

ចំពោះអ្នក។ ដាក់អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅទីនោះ ព្រោះអ្នកស្អាតនៅចំពោះព្រះ។ អ្នក—អ្នកកំពុងដើរជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ។”

135 ព្រះបានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអេលីយ៉ា ពីព្រោះអេលីយ៉ាបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះ។ ត្រូវអធិប្បាយផ្សេងទៀតទាំងអស់បានបាត់បង់និមិត្តនៅថ្ងៃនោះ បានបាត់បង់ឆន្ទៈរបស់ព្រះ និងសេចក្តីស្រឡាញ់នៃព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ហើយវាទំនើប។ ប៉ុន្តែមិនថាយេសេបិលទំនើបមានពួកគេយ៉ាងណាទេ ស្ត្រីទីមួយនៃស្រុក មិនថាពួកគេជាត្រូវអធិប្បាយផ្សេងទៀតអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេធ្វើនិងធ្វើទេ។ អេលីយ៉ាបានស្រែកប្រឆាំងនឹងវា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់។ គាត់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល ហើយព្រះបានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្វីដែលអេលីយ៉ាបាននិយាយនៅពេលនោះ ពីព្រោះគាត់និយាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ព្រះយកព្រះទ័យទុកដាក់នៅពេលអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែយកចិត្តទុកដាក់ជាមុនសិន។ បាទ។

136 សូមកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់នៅពេលដែលទ្រង់ហៅអេលីយ៉ា ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ចេញពីក្នុងចំណោមនិកាយ។ មើលទៅដូចជាគាត់ត្រូវអត់អាហារដល់ស្លាប់ ពីព្រោះវានឹងមិនមានដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់និងដង្ហាយមកដល់គាត់ទេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអេលីយ៉ា ទ្រង់មិនអនុញ្ញាតឱ្យគាត់ឃ្លានក្នុងអំឡុងពេលដែលគាត់កំពុងគោរពតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទេ។ គាត់បានបញ្ជាឱ្យកែចិត្តចិត្តគាត់។ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអេលីយ៉ា ពីព្រោះអេលីយ៉ាបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះទ្រង់ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។

137 គាត់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះដានីយ៉ែលនៅពេលដែលដានីយ៉ែលយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីអធិស្ឋានដោយស្មោះ។ មិនថាស្តេចមានបន្ទូលអ្វីទេ “ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យវាធ្វើទៀតទេ” អេលីយ៉ាគ្រាន់តែបើកទ្វារហើយមើលទៅក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយអធិស្ឋាន។ អេលីយ៉ាយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះ ហើយ—ហើយព្រះយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអេលីយ៉ា។ ដានីយ៉ែលយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយព្រះយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអេលីយ៉ា។ គាត់បានបញ្ជូនបង្គោលភ្លើងដែលបំភ័យសត្វតោចេញពីគាត់ ហើយស្នាក់នៅទីនោះពេញមួយយប់។ ព្រះបានយកព្រះទ័យទុកដាក់ព្រោះដានីយ៉ែល

បានយកចិត្តទុកដាក់។ បាទ មែនហើយ។ អធិស្ឋានដោយស្មោះ ដោយដឹងថា វានឹងមានន័យថាបោះចូលទៅក្នុងរូងគោ ប្រសិនបើគាត់មិនស្តាប់បង្គាប់ លំដាប់ នៃនិកាយ។ ប៉ុន្តែគាត់បានលុតជង្គង់នៅមាត់បង្អួច ដោយមិនខ្លាចអ្វីដែលមនុស្ស និយាយនោះទេ។ គាត់បានបើកបង្អួចពីព្រោះវាជាបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ ហើយគាត់ បានអធិស្ឋានដោយស្មោះត្រង់និងស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះរបស់គាត់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ គាត់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះនិងបញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់ ហើយព្រះបានងាក មកមើលថែជានីយ៉ែលនិងបទបញ្ជារបស់គាត់ ជំហររបស់គាត់។ ជានីយ៉ែល បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះនិងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយព្រះបានយកចិត្ត ទុកដាក់ចំពោះជានីយ៉ែលនិងជំហររបស់គាត់សម្រាប់ព្រះបន្ទូល។ គាត់នឹងធ្វើវា រាល់ពេល។ អាម៉ែន។

138 ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះកូនជនជាតិហេព្រើរនៅពេលដែលពួកគេ គោរពដោយស្មោះនិងយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះជំនឿ ដែលត្រូវបានប្រគល់ឱ្យពួកគេ ម្តង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះពួកគេរហូតដល់ពេល ពួកគេផ្តុំត្រៃ...ពួកគេមានបញ្ញត្តិពីព្រះ “កុំក្រាបនៅចំពោះព្រះរបស់សាសន៍ដទៃ ឬ រូបសំណាកណាមួយ។ កុំខិនក្បាលហើយកុំថ្វាយបង្គំពួកគេ។” នោះគឺជាបញ្ញត្តិ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានផ្តុំត្រៃហើយនិយាយថា “យើងនឹងបោះចូលទៅ ក្នុងគុកអស់អ្នកដែលមិនមាន” ពួកគេយកចិត្តទុកដាក់រហូតដល់ពួកគេបែរខ្នង ដាក់រូបសំណាក។ ហ្នឹងហើយ។ ព្រះបានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះពួកគេ នៅពេលដែលកំដៅមកដល់ ទ្រង់បានបញ្ជូនបុរសទីបួនចុះទៅទីនោះនៅក្នុងគុក ភ្លើង ហើយរក្សាពួកគេឱ្យត្រជាក់។ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ព្រោះពួកគេយកចិត្ត ទុកដាក់។

139 បើអ្នកចង់កាន់តាមគោលលទ្ធិខ្លះ ព្រះមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលអ្នកធ្វើទេ។ បើអ្នក ចង់ធ្វើដូច្នោះ ទ្រង់នឹងមិនខ្វល់ពីអ្នកឡើយ ព្រោះអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីដែលមនុស្សបាន និយាយ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនឹងកាន់តាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ការសារភាពដ៏ ស្មោះត្រង់របស់អ្នក ហើយជឿថាព្រះជាអ្នកព្យាបាល ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត ទ្រង់នឹងយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក។

140 ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះកូន ជនជាតិហេព្រើរ ហើយទ្រង់បានចាត់មនុស្សទីបួនឲ្យមកដើម្បីដោះពួកគេ ដែល

ជាព្រះគ្រីស្ទ។ យើងដឹងហើយ។

141 ពេលមនុស្សឃ្លង់ស្រែកថា “ព្រះអម្ចាស់!” មនុស្សឃ្លង់ដប់នាក់ចេញមកហើយ ស្រែកដោយស្មោះថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាពួកយើង។” ពួកគេ មានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីថែរក្សាការចង់បានរបស់ពួកគេ ទ្រង់មានអំណាចដើម្បីថែរក្សា ពួកគេ។ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះមនុស្សឃ្លង់ព្រោះមនុស្សឃ្លង់បាន យកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការសារភាពរបស់ពួកគេ ហៅទ្រង់ថា “ព្រះអម្ចាស់!”

142 ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ នៅពេលដែលមេទ័ពបានយកចិត្តទុកដាក់ ចំពោះខ្លួនគាត់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ជូនជំនួយពីព្រះយេស៊ូវ។ នៅពេលដែលមេទ័ព ដែលគាំទ្រ...បង្ហាញដោយជំនឿរបស់គាត់ បានបរិហាររូបព្រះរបស់គាត់នៃទីក្រុង រ៉ូម ហើយយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ (ដោយសាក្សីសាធារណៈ) ដើម្បីចាត់ទ្រង់ឲ្យ មកព្យាបាលកូនប្រុសរបស់ទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវបានយកព្រះទ័យទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីព្យាបាលគាត់។ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់នៅពេលអ្នកយកចិត្តទុកដាក់។ អ្នកត្រូវតែយកចិត្តទុកដាក់ជាមុនសិន។ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់។

143 ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ពេលយើងរុំសយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះព្រះយេស៊ូវ គ្រប់គ្រាន់។ គាត់ជាអ្នកជឿដោយសម្ងាត់។ គាត់ជឿថាទ្រង់ត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែ ដោយសារតែជំហាននិកាយរបស់គាត់ គាត់មិនអាចចេញមកសារភាពបានទេ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលកូនស្រីតូចរបស់គាត់លឺហើយស្លាប់ យើងរុំសបានដឹង ដោយ សម្លឹងមើលការស្លាប់របស់កូនស្រីគាត់ ឬដើម្បីបង្ហាញពីការយកចិត្តទុកដាក់ របស់គាត់ គាត់យកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបរិហារអ្នកមិនជឿដែលនៅជុំវិញ គាត់ ហើយពាក់មួកតូចរបស់គាត់ ហើយចេញទៅរកព្រះយេស៊ូវ។ នៅពេលដែល លោកយើងរុំសបង្ហាញថាគាត់យកចិត្តទុកដាក់ ព្រះយេស៊ូវបានបង្ហាញថាទ្រង់យក ព្រះទ័យទុកដាក់ក្នុងការយាងមកប្រោសនាងឲ្យរស់ឡើងវិញ។ បោះការយកចិត្ត ទុកដាក់របស់អ្នកលើទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់! មិនថាវាជាអ្វីទេ ទ្រង់យក ព្រះទ័យទុកដាក់!

144 ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់នៅពេលដែលគ្មានសូម្បីតែបញ្ញត្តិដូច្នោះ គ្មានអ្វីនិយាយដូច្នោះទេ ទ្រង់មិនដែលបាននិយាយអំពីវាទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បានយកចិត្ត ទុកដាក់ព្រោះស្រ្តីតូចមិនអាចចូលទៅក្នុងជួរអធិស្ឋាន ហើយនាងបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំអាចប៉ះព្រំដែននៃសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ខ្ញុំជឿលើទ្រង់។” ទ្រង់បាន

យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះជំនឿរបស់នាងលើការនោះ ដរាបណាទ្រង់បានដាក់ហើយ ហៅនាងចេញនៅក្នុងទស្សនិកជន ហើយប្រាប់នាងថាជំនឿរបស់នាងបានធ្វើឱ្យ នាងជាសះស្បើយ។ គាត់យកចិត្តទុកដាក់ព្រោះស្រ្តីយកចិត្តទុកដាក់។

145 គាត់បានយកចិត្តទុកដាក់នៅពេលដែលសរសៃប្រសាទហៅថាកងពល បានយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ នៅក្រោមការប្រឆាំង ដើរចេញពីក្រោមផ្លូវរបស់ អារក្ស ហើយចេញទៅជួបព្រះយេស៊ូវ ហើយក្រាបចុះ។ ពេលណា កងពល! អារក្សទាំងនោះនឹងមិនមកទេ ប្រសិនបើកងពលមិនបានរុញផ្លូវរបស់គាត់ចេញ នៅទីនោះដើម្បីជួបទ្រង់។ ហើយនៅពេលដែលគាត់យកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ ក្នុងការខិតខំប្រឹងប្រែងនោះ ដែលឈរនៅក្នុងជំនឿរបស់គាត់ ព្រះយេស៊ូវបាន យកព្រះទ័យទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដេញអារក្សចេញពីគាត់ ហើយស្ថានភាព ជំងឺសរសៃប្រសាទរបស់ទ្រង់បានបាត់ទៅ។ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់នៅពេល អ្នកយកចិត្តទុកដាក់។ បាទ មែនហើយ។ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់នៅពេលអ្នក យកចិត្តទុកដាក់។

146 ឥឡូវនេះ ពេលបុរសខ្វាក់ស្រែកនៅមាត់ទ្វារក្រុងយេរិទូ “ឱព្រះយេស៊ូវ!” ក្នុងនាមជាជនជាតិយូដា អូសូដក់ មានជំហរល្អនៅក្នុងសាលាប្រជុំ។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលគាត់បាននិយាយថា “តើសំលេងរំខាននោះជាអ្វីទៅ?”

ពួកគេបាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវនៃណាសារ៉ែតឆ្លងកាត់ ជាហោរា។”

147 បាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវ ព្រះរាជបុត្រាដាវីឌ!” អូ អ្វីដែលជាការស្តី បន្ទោសនោះគឺចំពោះគ្រូគង្វាលនិងបូជាចារ្យរបស់គាត់ដែលឈរនៅក្បែរនោះ។ ប៉ុន្តែគាត់មិនខ្វល់ពីអ្វីដែលគ្រូគង្វាល បូជាចារ្យ ឬអ្វីផ្សេងទៀតនិយាយទេ គាត់ ចាប់អារម្មណ៍! ហើយគាត់យកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ក្នុងការមើលឃើញរបស់ គាត់ ដូច្នេះគាត់បានស្រែក! ហើយនៅពេលដែលបុរសខ្វាក់នោះបានត្រៀមខ្លួន ជាស្រេច ហើយយកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការហៅ ព្រះយេស៊ូវបានយកចិត្តទុកដាក់ គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីព្យាបាលគាត់។ គាត់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជា រៀងរហូត! ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់នៅពេលអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែ យកចិត្តទុកដាក់ជាមុនសិន។ អ្នកត្រូវតែបង្ហាញថាអ្នកយកចិត្តទុកដាក់។

148 ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ខ្លាំងណាស់រហូតដល់ស្រ្តីម្នាក់ រស់នៅជាមួយបុរស ប្រាំមួយនាក់ កំណត់អត្តសញ្ញាណនិងស្គាល់និងទទួលស្គាល់ទីសំគាល់របស់ព្រះ

មេស៊ីនៃការយល់ដឹង ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់រហូតដល់ទ្រង់អត់ទោសរាល់អំពើបាប ហើយផ្តល់ទឹកដល់នាងដែលនាងមិនបានមកដើម្បីដឹង ដោយសារតែនាងបានទទួលស្គាល់។ នាងបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ឃើញថាអ្នកគឺជាហោរា” នៅពេលដែលទ្រង់បានប្រាប់នាងពីអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយនាង។ ហើយពួកគេ នាងកំពុងស្វែងរកថ្ងៃនោះមក មានតែនាងប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវបានក្រុមជំនុំទាំងអស់ជាក្រុម នាងមិនមានឱកាសធ្វើវាទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលនាងបានឃើញបុរសម្នាក់ដែលអាចប្រាប់នាងពីអ្វីដែលជាកំហុសរបស់នាង នាងបាននិយាយថា “លោកម្ចាស់ ខ្ញុំយល់ឃើញថា ទ្រង់គឺជាហោរា។ ខ្ញុំដឹងថានៅពេលដែលព្រះមេស៊ីយ៉ាងមកទ្រង់នឹងធ្វើការទាំងនេះ។”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាទ្រង់។”

149 គ្រប់គ្រាន់ហើយ! នាងបានយកចិត្តទុកដាក់។ នាងបានចាកចេញពីអាងទឹករបស់នាង ហើយចូលទៅក្នុងទីក្រុងនាងបានទៅ ហើយនាងបាននិយាយថា “មកមើលបុរសម្នាក់ដែលបានប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ តើនេះមិនមែនជាព្រះមេស៊ីស៊ីទេឬ?” នាងដូចជាវាហាប នាងបានយកចិត្តទុកដាក់រហូតដល់នាងភ្ញាក់ផ្អើលពេញទីក្រុង។ នាងយកចិត្តទុកដាក់ព្រោះមានអ្វីមួយត្រូវបានធ្វើ បទគម្ពីរដែលបានបញ្ជាក់ ត្រូវបាននាំឱ្យឆ្លងកាត់ហើយធ្វើឱ្យប្រាកដថាជាវិជ្ជមាន ហើយនាងយកចិត្តទុកដាក់! នាងមិនខ្វល់ពីអ្វីដែលបុរសនិយាយឬនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតនិយាយទេ នាងបានឃើញវា នាងនៅទីនោះនៅពេលដែលវាបានកើតឡើង។ នាងបានយកចិត្តទុកដាក់។ ហើយនាងបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះប្រជាជនរបស់នាងរហូតដល់នាងបានប្រាប់ពួកគេម្នាក់ៗថា ហើយវាបានធ្វើឱ្យទីក្រុងទាំងមូលជឿលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នាងយកចិត្តទុកដាក់ ហើយទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ប្រាកដណាស់ ទ្រង់បានធ្វើ។

150 ព្រះយេស៊ូវបានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះសារថ្ងៃនេះ ដើម្បីនាំរឿងដូចគ្នានេះកន្លងផុតទៅ ដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូល រហូតដល់ទ្រង់សុគត ហើយរស់ឡើងវិញ ដើម្បីបញ្ជូនពួកគេដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះដ៏ជាជំនួយ ដើម្បីបង្ហាញពីនូវកិច្ចរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃនេះថាទ្រង់នៅមានព្រះជន្មនៅឡើយ។ គាត់យកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់។ តើយើងមិនខ្វល់ទេឬ? នោះជារឿង តើយើងមិនខ្វល់ទេឬ? គាត់បានស្តាប់សម្រាប់ព័ន្ធកិច្ចនេះ។ គាត់បានសុគតដើម្បីឱ្យព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធអាចគង់នៅទីនេះនៅថ្ងៃនេះ ដើម្បីបង្ហាញរឿងទាំងនេះ។ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់នាំយកវាមកទីនេះ។ គាត់យកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍។ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់អ្នក។ គាត់បានយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើវា ដើម្បីបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកនេះ ធ្វើឱ្យព័ន្ធកិច្ចនេះនៅថ្ងៃនេះ។

151 នោះហើយជារបៀបដែលទ្រង់បានបង្ហាញថាទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់នៅថ្ងៃនោះ ពីព្រោះទ្រង់យាងមកដើម្បីបញ្ជាក់ពីអ្វីដែលព្រះបានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលស្ត្រីបានទទួលស្គាល់ទ្រង់។ នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថានៅពេលដែលព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក ទ្រង់គឺជាហោរា។ នៅពេលដែលព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក ទ្រង់នឹងប្រាប់យើងពីរឿងទាំងនេះ។” ឃើញទេ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់អំពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដើម្បីបង្ហាញវាដល់នាង។ អាម៉ែន។

152 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានបញ្ជូនព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលនៅក្នុងថ្ងៃនៃទស្សនៈបញ្ញានេះ ថាទ្រង់អាចដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដដែលបង្ហាញតាមរយៈយើងថាទ្រង់នៅតែជាព្រះមេស៊ី បង្ហាញវាតាមរបៀបដូចគ្នា។ ទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ឥឡូវនេះសំណួរគឺ តើអ្នកខ្វល់ទេ? តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះវា? វានៅទីនេះ។ វាត្រូវបានបញ្ជាក់ម្តងហើយម្តងទៀត។ តើអ្នកខ្វល់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿវាទេ? តើអ្នកខ្វល់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីសារភាពអំពើបាបរបស់អ្នក ថាអ្នកខុសទេ? សារភាពការមិនជឿរបស់អ្នកហើយទទួលយកវា។ តើអ្នកខ្វល់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទទួលយកវាទេ? ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់នឹងស្លាប់ហើយរស់ឡើងវិញ ដើម្បីនាំវាមកអ្នក។ តើអ្នកខ្វល់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទទួលយកវាទេ? ខ្ញុំគិតថាវាត្រូវបានបញ្ជាក់តាំងពីសម័យណូអេ ពីលោកុប្បត្តិរហូតមក។ យើងមិនមានពេលវេលាដើម្បីទៅដល់វាទាំងអស់។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញថាទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ហើយទ្រង់បានសុគតដើម្បីឲ្យអ្នកអាចខ្វល់ខ្វាយ ដើម្បីឲ្យអ្នកអាចមានជួរ។ ហើយទ្រង់បាននាំជួរនោះ។ ទ្រង់មានបន្ទូលយ៉ាងពិតប្រាកដនូវអ្វីដែលវិធីនោះនឹងធ្វើនឹងធ្វើ ហើយឥឡូវនេះ ទ្រង់កំពុងបង្ហាញវាជាការពិត។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងម៉ោងដ៏អាក្រក់ដែលយើងកំពុងរស់នៅ តើអ្នកខ្វល់គ្រប់គ្រាន់អំពីវាដោយអស់ពីចិត្ត ជឿទេ?

153 មិនថាអ្នកវាយបន្ទាត់អធិស្ឋានឬអ្វីក៏ដោយ វាមិនមែនទេ តើអ្នកខ្វល់ទេ? សូមដាក់ការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកទៅលើទ្រង់ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។ ចូរស្មោះត្រង់អំពីវា។ អ្នកយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីស្មោះត្រង់ ដ្បិតទ្រង់បានបង្ហាញដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថាទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងបញ្ជូនវា ទ្រង់បានធ្វើវាហើយ! ទ្រង់បានសន្យានៅក្នុងព្រះបន្ទូល វាគឺនៅទីនេះ! ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ហើយ ចុះអ្នកវិញ? អ្នកគួរតែយកចិត្តទុកដាក់បន្ទាប់។

154 ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ ទ្រង់យកព្រះទ័យគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីយកឈ្នះគ្រប់ខ្មាំងសត្រូវសម្រាប់អ្នក អ្វីដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺស្មោះត្រង់និងជឿវា។ ទ្រង់បានយកឈ្នះសេចក្តីស្លាប់។ សេចក្តីស្លាប់គ្មានអ្វីសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីយកឈ្នះបានទេ វាត្រូវបានយកឈ្នះរួចហើយ។ ជំងឺមិនមែនសម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីយកឈ្នះទេ វាមិនមែនសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទដើម្បីយកឈ្នះទេ វាត្រូវបានយកឈ្នះរួចហើយ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿវា។ តើអ្នកខ្លាចអ្វីដែលនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀតបានប្រាប់អ្នកទេ? តើអ្នកខ្លាចការធ្វើធាតុវិនិច្ឆ័យរបស់វេជ្ជបណ្ឌិតទេ? តើអ្នកខ្លាចអ្វីដែលក្រុមជំនុំនឹងនិយាយទៅកាន់អ្នកទេ? តើអ្នកខ្លាចក្នុងការឈរនៅទីនោះ ពីម្រាមជើងដល់ចុងជើងទៅនឹងអារក្សទេ? និយាយថា “ខ្ញុំបានសារភាពអំពីបាបរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានលះបង់អ្វីៗទាំងអស់។ ខ្ញុំបានជឿគ្រប់ព្រះបន្ទូល។ ទូលបង្គំនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់។ បង្កើតការយកចិត្តទុកដាក់នៅក្នុងខ្ញុំ។ ទូលបង្គំ... ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះទូលបង្គំ ទូលបង្គំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះទ្រង់។”

155 ខ្ញុំគិតពីបទចម្រៀងចាស់ដ៏ពិរោះនោះ: “ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។ តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។”

សូមអានក្បាលរបស់យើងឥឡូវនេះ យើងមិនអាចទៅឆ្ងាយបានទេ។

ទ្រង់រក្សាអ្នក
 ទ្រង់រក្សាអ្នក
 តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល
 ទ្រង់រក្សាអ្នក។

ចូរច្រៀងថ្វាយទ្រង់ ដោយឱនក្បាល និងដួងចិត្តរបស់យើង។

ទ្រង់រក្សាអ្នក...

សូមក្រឡេកមើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។

ទ្រង់រក្សាអ្នក

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល

ទ្រង់រក្សាអ្នក។

ទ្រង់រក្សា...

ឥឡូវនេះ បើអ្នកខ្វល់ សូមលើកដៃឡើងពេលអ្នកច្រៀងនោះ។

ទ្រង់រក្សាអ្នក

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល

ទ្រង់រក្សាអ្នក។

156 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ នៅពេលនេះនៅម៉ោងចុងក្រោយនៃថ្ងៃ យើង កំពុងធ្វើការសារភាពពីជម្រៅនៃចិត្តរបស់យើង ដែលយើងដឹងដោយព្រះបន្ទូល ឥឡូវនេះថា ទ្រង់តែងតែយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែបញ្ហា ព្រះអម្ចាស់ អើយ តើយើងខ្វល់ទេ? តើយើងគ្រាន់តែចង់ទទួលបានការអប់រំ និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំមានសញ្ញាប័ត្របណ្ឌិត ឬ—ឬ អិលឌី។” នោះជាការដឹងពីវេជ្ជបញ្ជា ដែលមិនទទួលយកវា។

157 ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាននៅថ្ងៃនេះថា យើងម្នាក់ៗនឹងយកទុក្ខព្រួយ របស់ព្រះគ្រីស្ទមកក្នុងចិត្តរបស់យើង យកការរងទុក្ខរបស់ទ្រង់មកលើយើង ដើម្បី ដឹងថាយើងត្រូវតែរងទុក្ខការពិះដៀលនៃព្រះនាមទ្រង់ ដែលយើងត្រូវតែរងទុក្ខ។ ហើយសូមឲ្យយើងដូចជាពួកសិស្សពីបុរាណ ត្រឡប់មកវិញ ដោយអរសប្បាយ ដែលយើងត្រូវបានរាប់ជាឯកសិទ្ធិ ដើម្បីទទួលបានការពិះដៀលពីព្រះនាមទ្រង់។ ផ្តល់ វា ព្រះបិតា។

158 ទូលបង្គំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ ព្រះអម្ចាស់ ដាក់ដៃលើពួកគេ។ ពួកគេ បានលើកដៃឡើង ពួកគេជាច្រើន ហើយមនុស្សជាច្រើននឹងត្រូវអធិស្ឋាន ហើយ កាន់កាតអធិស្ឋាន។ ហើយអ្នកខ្លះនៅទីនេះដែលមិនបានមកទាន់ពេលសម្រាប់ កាតអធិស្ឋាន ប៉ុន្តែពួកគេ—ពួកគេ—ពួកគេនឹងជឿព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេអាច លើកដៃរបស់ពួកគេ មើលទៅដូចជា សម្រាប់ខ្ញុំ ក្រុមជំនុំទាំងមូល។ ពួកគេជាច្រើន ឈឺ។ នេះគឺជាកន្លែងដៃទាំងនេះដាក់នៅទីនេះ មានអារម្មណ៍ថាវាមានជំទៅ

ភាពរបស់ទ្រង់ដោយព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង សូមព្យាបាលពួកគេ ព្រះអម្ចាស់។ ផ្តល់ឱ្យថាសំណើរបស់ពួកគេនឹងត្រូវបានឆ្លើយតប។

159 ហើយឥឡូវនេះពីកន្លែងដៃ ដល់ទស្សនិកជន ដល់មនុស្សដែលកំពុង អង្គុយនៅទីនោះរងទុក្ខ។ អូ វត្តមានរបស់ព្រះអម្ចាស់ សូមឱ្យវាមក ព្រះវរបិតា ហើយប្រោសពួកគេទាំងអស់គ្នា។ តើអ្នកនឹងនៅព្រឹកនេះនៅក្នុងព្រះគុណដ៏ទេវ ភាព នៅពេលដែលយើងសារភាព ព្រះអម្ចាស់...? ទូលបង្គំជាអ្នកបម្រើរបស់ ទ្រង់ ទូលបង្គំសូមសារភាពពីអសមត្ថភាព។ ទូលបង្គំមិនមានសូម្បីតែរឿងមួយ ព្រះអម្ចាស់ ដែលទូលបង្គំអាចបង្ហាញដល់ទ្រង់ជាគុណសម្បត្តិ។ យើងមិនសក្តិ សមទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងអាចធ្វើបានទេ ព្រះអម្ចាស់ អើយ។ យើងមិនសមនឹងអ្វីដែលយើងនឹងសុំទេ។ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងដឹង ថាព្រះយេស៊ូវបានយាងចេញទៅ ឡើងទៅក្នុងសិរីល្អ ហើយនៅទីនោះបានរៀបចំ កន្លែងសម្រាប់ទទួលយើងទៅឯទ្រង់ផ្ទាល់។ ហើយទ្រង់បានប្រាប់យើងថា ទ្រង់ នឹងបញ្ជូនយើងនូវព្រះដ៏ជាជំនួយ ដែលនឹងក្លាយជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយ ទ្រង់នឹងធ្វើកិច្ចការរបស់ទ្រង់ ហើយនឹងនៅជាមួយយើងជារៀងរហូត។

160 ឱព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ សូមយាង មកជាថ្មីនៅព្រឹកនេះ សណ្ឋិតលើយើង ហើយបង្ហាញវត្តមានរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅក្នុង លក្ខណៈដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលដែលទ្រង់បានយាងមកទីនេះនៅលើ ផែនដី ថាទស្សនិកជននេះអាចដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះដើម្បី បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយដើម្បីបញ្ជាក់ថា “ដូចនៅជំនាន់លោកឡុតដែរ កូនមនុស្សនឹងមកដល់។” ព្រះអម្ចាស់អើយ វាជាកិត្តិយសនិងសិរីរុងរឿងរបស់ទ្រង់ យើងសូមការនេះ ដូចដែលយើងដាក់ខ្លួនយើងចំពោះទ្រង់ជាមួយនឹងការសារភាព របស់យើង។ សំអាតយើងដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះអម្ចាស់។ លាងយើង ដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល ហើយសំអាតយើងដោយព្រះលោហិត។ ហើយបង្ហាញ យើង ព្រះអម្ចាស់ ជា “ឧទាហរណ៍” ដូចដែលពេត្រុសបាននិយាយនៅក្នុងអត្ថបទ ដែលកំពុងអាននៅព្រឹកនេះ ទៅកាន់ពិភពលោកដែលមិនជឿ។ ដ្បិតយើងសូមក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

161 ខ្ញុំនឹងសូររបងស្រីឥឡូវនេះជាមួយ...និងព្យាណូ មួយភ្លែត។ យើងប្រហែលជា យឺតបន្តិចនៅថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែ អូ ខ្ញុំមិនមកញឹកញាប់ពេកទេ។ គ្រាន់តែមានការ

អត់ធ្មត់ជាមួយយើង គ្រាន់តែ អ្នករាល់គ្នានឹងស្នាក់នៅពីរបីនាទីឥឡូវនេះ យើងនឹង
អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នករាល់គ្នា។ បីលី បីលីប៉ូល តើ—តើគាត់នៅទីនេះទេ? តើអ្នក
បានឲ្យកាតអធិស្ឋាននៅឯណា? តើវាជាអ្វី? ខ មួយទៅមួយរយ។ ចូរយើងយក
ខពីរបីហើយមើលថាតើទ្រង់នឹងផ្តល់ឱ្យយើងនូវការយល់ដឹង។ យ៉ាងម៉េចដែរ?
មើលថាតើទ្រង់នៅទីនេះជាមួយយើងឬអត់។ គ្រាន់តែសួរទ្រង់ អ្នកជឿថាទ្រង់នឹង
ធ្វើវា? ខ្ញុំបានអធិប្បាយហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង ប៉ុន្តែឥឡូវនេះខ្ញុំបាន
អធិប្បាយឆ្ងាយពីវា អ្នកឃើញទេ។

162 ហើយសូមឲ្យមនុស្សក្រោកឈរឡើង។ មែនហើយ យើងនឹងអធិស្ឋាន
សម្រាប់ពួកគេទាំងអស់ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមពីលេខមួយ។
អ្នកណាមានខ លេខមួយ? ក្រោកឈរឡើង អ្នកណាមានកាតអធិស្ឋាន។ អត់ទេ
ខ្ញុំនឹងនាំពួកគេមកទីនេះ ពួកគេចេញមកតាមច្រកនេះ ហើយចុះមក។ សូមឱ្យ
ខ លេខមួយ តើអ្នកណាមានវា កាតអធិស្ឋាន លេខមួយ? អ្នកមានន័យថាវា
មិននៅក្នុងអាគារទេឬ? មិនអីទេ យើងនឹងចាប់ផ្តើម...អូ ខ្ញុំសុំទោស ស្រ្តីអើយ។
មិនអីទេ មិនអីទេ។ ខ លេខពីរ បន្ទាប់មកប្រសិនបើយើងបានចាប់ផ្តើមរួចហើយ
ពីមួយ។ សូមឱ្យខ លេខពីរ។ តើអ្នកណាមានវា តើអ្នកនឹងលើកដៃឡើងដូច្នេះ
ដើម្បីយើងអាចមើលឃើញវាទេ? មកទីនេះ ស្រ្តី នៅទីនេះ។ បី តើនរណាមានបី?
ឥឡូវនេះសូមយកបន្ទាត់របស់យើងចុះតាមជញ្ជាំង យើងធ្វើចលនា ឬត្រឡប់ទៅ
កន្លែងណាមួយ។ ដូច្នេះ មិនអីទេ កាតអធិស្ឋានលេខបី តើអ្នកណានឹងមក? តើ
នេះជាស្រ្តីដែលមកទីនេះទេ? ខ្ញុំមិនបានឃើញដែររបស់អ្នកទេ សូមអភ័យទោស
បងស្រី។ លេខបួន តើអ្នកណាមានកាតអធិស្ឋានលេខបួន? តើអ្នកនឹងលើកដៃ
របស់អ្នកដើម្បីឱ្យខ្ញុំអាចមើលឃើញអ្នកជានរណា? បុរសដែលនៅខាងក្រោយ
នោះ បងប្រុសស្បែកពណ៌ តើអ្នកនឹងមកទីនេះទេ លោក លេខបួន។ លេខប្រាំ
តើអ្នកណាមានលេខប្រាំ? សុភាពបុរសដែលនៅទីនោះ តើអ្នកនឹងមកទីនេះទេ
ប្រសិនបើអ្នក—អ្នកនឹងមក? លេខប្រាំមួយ តើអ្នកណាមានកាតអធិស្ឋានប្រាំមួយ
តើអ្នកនឹងលើកដៃរបស់អ្នកទេ? នៅទីនេះ មិនអីទេ ប្រាំមួយ បាទ។ ប្រាំពីរ។
ឥឡូវនេះ វានឹងធ្វើឱ្យអ្នកកុំឱ្យហ្វូងមនុស្សចូល។ ប្រាំពីរ មិនអីទេ មកត្រង់នេះ
ប្រាំពីរ។ ឥឡូវនេះលេខប្រាំបីដូចជាអ្នក...តើអ្នកមកទេបាទ? លេខប្រាំបួន។ មិនអី
ទេ បាទ។ លេខដប់។ មិនអីទេ ក្មេងប្រុសតូច។

163 ខណៈពេលដែលយើងកំពុងគិតរឿងដែលផ្អែមល្អែមបំផុត នៅពេលដែល ខ្ញុំចូលមកទីនោះ ក្មេងប្រុសតូចម្នាក់គ្រាន់តែ—ស្ទើរតែសម្លាប់ខ្ញុំដើម្បីគិតអំពីវា ក្មេងប្រុសម្នាក់បានឈរនៅទីនោះមួយរយៈមុនគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ខ្ញុំទេ?” មានទំហំប៉ុនក្មេងតូចនេះ។

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានការអី កូនប្រុស?”

164 គាត់បាននិយាយថា “អធិស្ឋានសម្រាប់ម្តាយរបស់ខ្ញុំ។” បាននិយាយថា “នាងគ្រាន់តែយកព្រះនាមរបស់ព្រះជាឥតប្រយោជន៍ ហើយនាងមានជីវិតដ៏ អាក្រក់បែបនេះ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នករស់នៅឯណា? នៅទីនេះនៅក្នុងទីក្រុង?”

បាននិយាយថា “បាទ មែនហើយ។”

165 គាត់ចង់ឱ្យម្តាយរបស់គាត់ក្លាយជាស្រ្តីល្អ។ ហើយកុំឆ្ងល់អី អេសាយបាន និយាយថា “ក្មេងម្នាក់នឹងដឹកនាំពួកគេ។”

166 លេខដប់ តើមិនមែនជាលេខដប់ទេឬ? មិនអីទេ លេខ១១។ មិនអីទេ លេខ ដប់ពីរ លេខដប់ពីរ។ មិនអីទេ លេខដប់បី ដប់បួន។ មិនអីទេ ដប់ប្រាំ។ ដប់ប្រាំ ខ្ញុំ មិនបានឃើញវាទេ លេខដប់ប្រាំ។ ដប់ប្រាំមួយ។ មិនអីទេ មកតាមផ្លូវនោះ លោក បើអ្នកនឹង ដប់ប្រាំមួយ។ ដប់ប្រាំពីរ ដប់ប្រាំបី។ ដប់ប្រាំបី ខ្ញុំមិនបានឃើញវាទេ។ មិនអីទេ ស្រ្តី ឬបងស្រី អាយុដប់ប្រាំបី។ មិនអីទេ ឥឡូវនេះចូរទៅតាមផ្លូវនោះ ស្រ្តី អើយ ប្រសិនបើអ្នកចង់ ចេញទៅតាមផ្លូវនោះ។ ឥឡូវនេះមើលទៅ ដូចជាបន្ទាត់ អធិស្ឋាន នោះគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ពួកគេឈរក្នុងពេលតែមួយ។

167 នៅពេលដែលបន្ទាត់អធិស្ឋានចាប់ផ្តើមថយចុះ ឃើញទេ បន្ទាប់មកអនុញ្ញាត ឱ្យប៊ីលីប៉ូលឬពួកគេមួយចំនួននៅទីនេះពីវេទិកា...បងប្រុសនេរីល បងប្រុសនេរីល អនុញ្ញាតឱ្យបងប្រុសនេរីលបន្ទាប់ពីខណៈពេលដែលអ្នកឃើញពួកគេ...ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកឃើញបងប្រុសនេរីលឃើញបន្ទាត់អធិស្ឋានទទួលបាន...គាត់ នឹងធ្វើចលនាដូចនោះ ព្រោះខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ...

168 ឥឡូវនេះ បុរសម្នាក់នេះ អ្នកមានកាតអធិស្ឋាន នៅលើកៅអីរុញមែនទេ? គាត់—គាត់—គាត់មានកាតអធិស្ឋានរបស់គាត់។ មិនអីទេ ឥឡូវនេះអ្នកអាចយក កាត់ចូលទៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន។ ឥឡូវនេះ តើមាននរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត

—នោះ—នោះនៅទីនេះ ដែលអ្នកមិនអាចក្រោកឡើងបានទេ? នរណាម្នាក់ជួយ
ពួកគេប្រសិនបើពួកគេ...នៅពេលដែល—ពេលដែលរបស់ពួកគេមកដល់ ឃើញ
ទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកគ្រាន់តែគិត ចាប់ផ្តើមពីកន្លែងដែលខ្ញុំបានចាកចេញពីទីនោះ
ប្រហែលដប់ប្រាំបីប្តូរម៉ែ នៅកន្លែងណាមួយនៅទីនោះ បន្ទាប់មកអ្នកចាប់ផ្តើមម្តែ
មួយ ម្តែពីរ អ្នកស្គាល់កន្លែងរបស់អ្នកនៅពេលអ្នកចូលមក។

169 ឥឡូវនេះតើអ្នកខ្វល់ទេ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់តែងតែយកចិត្តទុកដាក់ទេ? តើ
អ្នកជឿថាទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ឥឡូវនេះទេ? ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើទ្រង់
—ប្រសិនបើទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់ ទ្រង់នឹងយកព្រះទ័យទុកដាក់ជានិច្ច។ តើ
អ្នកជឿទេ? ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នករាល់គ្នាមានការគោរពពិតប្រាកដ រក្សាកន្លែង
របស់អ្នកហើយអធិស្ឋាន។ ឥឡូវនេះ អ្នកនៅក្នុងទស្សនិកជន សូមអធិស្ឋានផង
ដែរ។ ឥឡូវនេះ តើទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់យ៉ាងណា? ពីព្រោះទ្រង់មិនអាច
ខ្វល់ខ្វាយទៀតទេ ហើយគ្មានអ្នកណាឬគ្មានហោរា គ្មាននរណាម្នាក់អាចទៅ
ហួសពីព្រំដែននៃកិច្ចការសន្យារបស់ព្រះឡើយ។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិន
ខ្វល់ទេ ឥឡូវនេះ អ្នកប្រហែលជាបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់អធិស្ឋានមួយរយដង ប៉ុន្តែ
អ្នកឈរឥឡូវនេះនិងអ្នកដែលកំពុងអង្គុយ ប្រសិនបើមានអំពើបាបនៅក្នុងជីវិត
របស់អ្នក ការមិនជឿសូមសារភាពវាឥឡូវនេះ។ កុំហ៊ានចូលមកទីនេះដោយគ្មាន
វា។ ប្រសិនបើអ្នក—អ្នកអាចមកទីនេះ ហើយមិនថាមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ត្រូវ
បានចាក់ប្រេងតាំង ហើយនឹងឈរហើយដាក់ដៃលើអ្នក អ្នកប្រាកដជាខកខាន
—មួយរយម៉ាយលុះត្រាតែអ្នកជឿវា។ អ្នកត្រូវតែជឿវា។ អ្នកត្រូវតែសារភាពវា។
អ្នកត្រូវតែ...ឃើញទេ បន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នក...មើលនៅទីនេះ របៀបដែលនៅ
ទីនោះ...ខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកទទួលបានរូបភាព។ ឃើញទេ? វាមិនអាចទៅរួចទេដែល
ព្រះមិនរក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ចំពោះអ្នក ប្រសិនបើអ្នកបានរក្សាពាក្យរបស់អ្នក
ចំពោះព្រះ។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកពិតជាជឿវា គ្មានអ្វីអាចធ្វើឱ្យអ្នកសង្ឃឹម
បានទេ។ ពេលវេលា លំហ គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតអាចធ្វើឱ្យអ្នកសង្ឃឹមបានទេ។
អ្នកជឿវា។ តើអ្នកជឿទេ?

170 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមើលបន្ទាត់អធិស្ឋាននេះ។ តាមដែលខ្ញុំដឹង
លុះត្រាតែបុរសនេះនៅទីនេះ ខ្ញុំស្គាល់គាត់ ហើយខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំស្គាល់ជេនសៀលនៅ
ទីនោះ ខ្ញុំស្គាល់គាត់ នៅខាងក្រៅនោះ...ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាជាអ្វី—អ្វីដែលពួកគេ

កំពុងឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពួកគេនៅទីនោះដើម្បីអ្វីទេ។ ព្រះដឹង។ ហើយ ឥឡូវនេះបើអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងថាខ្ញុំមិនដឹងអ្វីអំពីអ្នក សូមលើកដៃឡើង អ្នកឈរ នៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ តើមានទស្សនិកជនប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាខ្ញុំមិនដឹងអ្វីអំពី អ្នក សូមលើកដៃឡើង។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដឹងពី អ្នក?

171 ហើយតើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចង់និយាយរឿងនេះ: “ខ្ញុំជឿដោយ អស់ពីចិត្តថាព្រះយេស៊ូវបានប្រោសខ្ញុំនៅពេលដែលទ្រង់ត្រូវបានគេឆ្កាងនៅ កាលវ៉ារី? ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់បានធ្វើវាច្បាស់ហើយ នោះវាជាជំនឿរបស់អ្នកក្នុងការទទួលយកវា។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់យកព្រះទ័យ ទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើវា តើអ្នកយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទុកចោលរាល់ ការសង្ស័យ ហើយជឿទេ? បោះការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកលើទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់ យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក។

172 ឥឡូវនេះ បើអ្នកឈឺ បើអ្នករងទុក្ខ ខ្ញុំបានឃើញ មែនហើយ អ្នកដឹងទេ រាប់ម៉ឺន ដង រាប់ម៉ឺនដងនៃរឿងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្វើ។ ហើយអ្នកដឹងទេ ផ្លាស្ទិក សូម្បីតែត្រូវស្លាប់។

173 បុរសម្នាក់បានដេកស្លាប់នៅទីនេះនៅលើធីកា នៅទីនេះនៅចំពោះមុខ យើង ប្រហែលបីសប្តាហ៍មុន។ ប្រពន្ធរបស់គាត់គឺជាគិលានុបដ្ឋាយិកាដែលបាន ចុះឈ្មោះអង្គុយនៅទីនេះ។ ហើយបុរសនោះបានចុះទៅក្រោម។ គាត់អង្គុយនៅ ទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ នេះគឺជាប្រពន្ធរបស់គាត់កំពុងអង្គុយនៅទីនេះ ហើយ —ហើយនៅទីនេះគាត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ បាទ នៅទីនេះគាត់កំពុង ឈរនៅទីនេះ។ ភ្នែកបានត្រលប់ក្រោយ ងងឹតដូចនោះ ត្រង់...ដួលហើយខ្ញុំក៏ ចុះទៅ។ នាងបានពិនិត្យគាត់ គ្មានបេះដូងលោត គ្មានដីចរ។ ខ្ញុំដាក់ដៃលើគាត់ (គាត់បានផុតហើយ) ហើយគ្រាន់តែហៅវិញ្ញាណរបស់គាត់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយគាត់បានក្រោកឡើង។ ឃើញទេ? ឃើញទេ?

174 តើវាជាអ្វី? ទ្រង់គឺជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញនិងជីវិត។ មិនមែនជាខ្ញុំទេ។ នោះ គឺជាព្រះដ៏ជាជំនួយដែលបានធ្វើសកម្មភាព ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធធ្វើការអង្វរ សម្រាប់យើង។ ឃើញទេ? យើងបានទទួលយកទ្រង់ ឥឡូវនេះវាអាស្រ័យលើទ្រង់ ក្នុងការអង្វរ។ បន្ទាប់មកតើខ្ញុំអាច...តើព្រះអាចសង្គ្រោះអ្នកប្រឆាំងនឹងឆន្ទៈរបស់

អ្នកបានទេ? ប្រាកដណាស់មិនមែនទេ។ ទ្រង់មិនអាចព្យាបាលអ្នកប្រឆាំងនឹងឆន្ទៈរបស់អ្នកបានទេ។ អ្នកត្រូវតែជឿវា។

175 ឥឡូវនេះ តើនេះនឹងក្លាយជាអ្វី ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើទ្រង់អាចបញ្ជាក់ប្រសិនបើព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំដោយអំណោយដ៏ទេវភាពបង្ហាញអ្នកថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅទីនេះជាមួយយើង ថាអ្នកលូងលោមនេះគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល។” តើវាត្រូវទេ? “ព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានកើតមកជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងនៅក្នុងហេព្រើរ៤ថា “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺមុតជាងដាវមុខពីរ ជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិតនៃចិត្ត។” តើវាត្រូវទេ? ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានធ្វើដើម្បីបង្ហាញថាទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង គឺជាព្រះមេស៊ី។ អូ ខ្ញុំអើយ! តើអ្នកមិនឃើញទេឬ? តើព្រះមេស៊ីជាអ្វី? អ្នកដែលបានចាក់ប្រេងតាំង។ អ្នកចាក់ប្រេងតាំងជាអ្វី? ព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង! “ហើយព្រះបន្ទូលបានក្លាយជាសាច់ឈាម។” ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង! អ្នកឃើញទេ បងប្រុស វេល? ឃើញទេ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង!

176 ហើយឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកប្តេជ្ញាចិត្តខ្លួនឯងចំពោះទ្រង់ បន្ទាប់មកទ្រង់ប្រើអ្នកលើសពីអ្វីដែលអ្នកដឹង បង្ហាញថាទ្រង់នៅតែជាព្រះបន្ទូលដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ជាអ្នកយល់ដឹងពីគំនិតនៃចិត្ត។ អូ តើ តើអ្នកណាសង្ស័យដោយរបៀបណា? គ្រាន់តែជឿ។ កុំសង្ស័យ។ ហើយឥឡូវនេះអ្នកអង្គុយនៅទីនោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានប៉ះប្រធានបទនោះនៅព្រឹកនេះ។ នៅពេលដែលស្រ្តីតូចម្នាក់បានយកចិត្តទុកដាក់ថានាងនឹងមិនចូលទៅក្នុងជួរអធិស្ឋាន ប្រហែលជា ប៉ុន្តែនាងបានប៉ះព្រំដែននៃសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់បានងាកមក។ តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿថាវាអាចធ្វើបានម្តងទៀតនៅថ្ងៃនេះទេ? បាទ។ ឥឡូវនេះ តើអ្នកនឹងប៉ះវាដោយរបៀបណា?

177 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ទ្រង់ជាសម្តេចសង្ឃ ឥឡូវនេះជាសម្តេចសង្ឃ អង្គុយនៅខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ព្រះ ដើម្បីអង្វរតាមការសារភាពរបស់យើង។ យើងសារភាពថាយើងជឿលើទ្រង់ ហើយយើងចង់ប៉ះសម្តេចសង្ឃ។ ហើយយើងប៉ះទ្រង់ តើទ្រង់នឹងធ្វើដូចម្តេច? ទ្រង់នៅទីនេះក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

បន្ទាប់មកទ្រង់នឹងមានបន្ទូលភ្លាមៗ ហើយប្រាប់អ្នកយ៉ាងពិតប្រាកដ។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះអ្នកជឿហើយគ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម រក្សាការគោរពនិងមើល។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើវាយ៉ាងហោចណាស់បីដង នោះនឹងគ្រប់គ្រាន់ហើយ មែនទេ? បីដង ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើវា។ មួយ ពីរ បី ប្រសិនបើទ្រង់នឹងធ្វើវា។

តើអ្នកសុខសប្បាយទេ?

178 ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចាំមួយភ្លែតខណៈពេលដែលយើងគ្រាន់តែអធិស្ឋាន។ ឃើញទេ នេះគឺ ខ្ញុំមិន...នេះគឺជាអ្វីដែលខុសគ្នាបន្តិចឥឡូវនេះ បានអធិប្បាយហើយបន្ទាប់មកដាក់ទៅរករឿងនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបានអំពាវនាវដល់ព្រះអម្ចាស់អស់រយៈពេលជាយូរមកហើយ ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់ជាព្រះទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តខ្ញុំ ហើយសូមទ្រង់ប្រទានការស្នើសុំរបស់អ្នក។ ហើយខ្ញុំជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។

179 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះមានស្ត្រីម្នាក់ យើងជាមនុស្សចម្លែកចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមក។ តាមដែលខ្ញុំដឹង ខ្ញុំមិនដែលឃើញនាងនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ នាងប្រហែលជាបានអង្គុយនៅក្នុងទស្សនិកជននៅកន្លែងណាមួយឬស្គាល់ខ្ញុំដោយអក្សរសិល្ប៍ខ្លះ ប៉ុន្តែព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ទ្រង់ជ្រាប តាមដែលខ្ញុំដឹង ខ្ញុំមិនដែលឃើញនាងក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ នាងជាមនុស្សប្លែកមុខ។

180 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់នៅដដែល នៅទីនេះមានបុរសនិងស្ត្រីជួបគ្នានៅទីនេះដូចជាព្រះយេស៊ូវបានជួបស្ត្រីម្នាក់នៅអណ្តូង ដែលខ្ញុំបាននិយាយអំពីពេលមុន។ ទ្រង់បានយកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះនាង។ ឥឡូវនេះ ស្ត្រីម្នាក់នេះប្រហែលជាមិនមានកំហុសដូចស្ត្រីនោះទេ ប៉ុន្តែមានអ្វីខុស។ ប៉ុន្តែទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះនាងច្រើនដូចដែលទ្រង់ធ្វើចំពោះស្ត្រីនោះ។ ឃើញទេ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ឥឡូវនេះ ហើយនៅពេលដែលនាងបានឃើញវា នាងទទួលស្គាល់វា។ ឥឡូវនេះនៅទីនេះយើងទាំងពីរឈរនៅទីនេះដូចនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនដែលឃើញនាងទេ។

181 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ មើលមិនឃើញ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើវិញ្ញាណនៃសេចក្តីជំនឿនឹងប្រកាសទ្រង់ដល់ខ្ញុំ។ ទ្រង់បាននាំមកនូវអារម្មណ៍នៃសេចក្តីជំនឿ ហើយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់បាននាំមកយ៉ាងជិតស្និទ្ធនៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះរហូតដល់ គាត់មានរូបភាពនៅទីនោះ។ ទ្រង់បាននាំ

វាមកជិតវិញ្ញាណរបស់យើង ចាក់ប្រេងតាំង បានទៅឆ្ងាយហើយបានឃើញ ទ្រង់យាងមកទីនេះហើយធ្វើការនៅក្នុងទម្រង់ជាបង្គោលភ្លើង។ តើមែនទេ? ឥឡូវនេះទ្រង់នៅទីនេះ ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះ។ ជំនឿរបស់ខ្ញុំនិយាយថាទ្រង់នៅ ទីនេះ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើទ្រង់អាចបង្កើតអង្គទ្រង់បានគ្រប់គ្រាន់នៅទីនេះដើម្បី ចាប់យកជីវិតរបស់ស្រ្តីនេះ ឃើញទេ ដូចដែលទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្វើការដូចគ្នាដែលទ្រង់បានធ្វើ។

182 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់និយាយជាមួយអ្នកបន្តិចដើម្បី មើល។

183 ដូចជាទ្រង់បានធ្វើស្រ្តីនៅអណ្តូងនោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “យកទឹកមកឲ្យ ខ្ញុំ។” អ្នកដឹងទេ ទ្រង់គ្រាន់តែ...ទ្រង់ប្រហែលជាកំពុងអង្គុយនៅទីនោះគិតអំពី ពួកគេទៅយកអាហារ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់—ទ្រង់ត្រូវនិយាយជាមួយនាងមួយ នាទី អ្នកដឹងទេ។ ព្រះវរបិតាបានបញ្ជូនទ្រង់ទៅទីនោះ។ ទ្រង់ត្រូវតែទៅ។ ទ្រង់ យាងទៅក្រុងឃើរខ្ញុំ ហើយទ្រង់បានឡើងទៅសាម៉ាវី នោះនៅលើភ្នំ ទ្រង់បាន “ត្រូវ ទៅទីនោះ។”

184 មែនហើយ ដូចម្តេចឬផ្សេងទៀត ខ្ញុំត្រូវការ ព្រះវរបិតាបានបញ្ជូនខ្ញុំពីរដ្ឋ អាវីហ្សូណា នៅទីនេះ ហើយអ្នកចូលមក។ ដូច្នេះវាទាំងអស់គឺដូចគ្នា។ គ្មានអ្វី កើតឡើងដោយចៃដន្យទេ វាទាំងអស់កើតឡើងដោយហេតុផលមួយចំនួន។ ព្រះគុណរបស់ព្រះគឺត្រឹមត្រូវ។

185 ឥឡូវនេះ មិនស្គាល់អ្នកទេ ហើយអ្នកមើលទៅមានសុខភាពល្អ ហើយ វាប្រហែលជាមិនមែនជាអ្នកនៅទីនេះទេ។ វាអាចជាអ្វីផ្សេងទៀត។ វាអាចជា មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ វាអាចជាហិរញ្ញវត្ថុក្នុងស្រុក។ ខ្ញុំគ្មានផ្លូវដឹងទេ អ្នកដឹង ហើយ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើទ្រង់នឹងពន្យល់ខ្ញុំអ្វីដែលអ្នកនៅទីនេះ អ្នកនឹងដឹងថាវាជា ការពិតឬអត់។ ហើយតើទស្សនិកជននឹងជឿដោយចិត្តតែមួយទេ? ឥឡូវនេះអ្នកឮ យើង ហើយវាត្រូវបានថត ហើយយើងគ្រាន់តែឈរនៅទីនេះនៅលើវេទិកា។

186 ស្រ្តីអើយ ខ្ញុំឃើញនាងកាន់ក្បាលរបស់នាងឡើងដូចនេះ។ នាងមាន នាង ឈឺក្បាលដែលខាននាង ដូចជាការឈឺក្បាលប្រកាំង។ វាជាការឈឺក្បាលជាប់ រហូតមកគ្រប់ពេល។ នោះជាការពិត។ បើត្រឹមត្រូវ សូមលើកដៃឡើង។ ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។ រឿងមួយទៀត នាងមានបញ្ហាក្រពេញទិវ័អ៊ីត ដែលនាងត្រូវបានគេ

ប្រាប់ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ នោះគឺ—ដែលខ្លាចអ្នក ហើយគាត់ត្រូវហើយ វាជា ក្រពេញទីអ៊ីត។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកគ្រាន់តែមានផលវិបាក គ្រាន់តែមានបញ្ហា ជាច្រើនជាមួយអ្នក ភ័យព្រួយ តូចចិត្ត មានភាពច្របូកច្របល់ “ពេលខ្លះឆ្ងល់ថា ខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីណា ហើយថាតើខ្ញុំចូលឬចេញ។” ហើយនោះជាការត្រឹមត្រូវ។ វាជាការពិត។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់ស្គាល់អ្នក អ្នកមិនអាចលាក់ឥឡូវនេះបានទេ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវ។ ឃើញទេ? អ្នកជឿថាទ្រង់អាចប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នក តើអ្នកជា នរណា? មែនហើយ រឺអូឡា អ្នកត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទធ្វើឱ្យអ្នកជា សះស្បើយ។

តើអ្នកជឿទេ?

¹⁸⁷ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដឹងអ្វីៗទាំងអស់។ វាជាមនុស្សចម្លែក ម្នាក់ទៀតសម្រាប់ខ្ញុំ។ ព្រះស្គាល់យើងទាំងពីរ។ តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាហោរារបស់ ទ្រង់ ជាអ្នកបំរើទ្រង់ទេ? តើអ្នកជឿថាជឿទាំងនេះដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយចេញពី ព្រះបន្ទូលនេះគឺជាសេចក្តីពិតទេ? អ្នកជឿ? ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងប្រាប់ ខ្ញុំពីអ្វីដែលអ្នកនៅទីនេះ អ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់។ ហើយទ្រង់ធ្វើដូច្នេះ ព្រោះទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។ ទ្រង់ ការយកចិត្តទុកដាក់របស់ទ្រង់គឺ សម្រាប់អ្នក ទ្រង់កំពុងធ្វើដូច្នេះដោយសារតែទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះ អ្នក។ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នកផ្សេងទៀតដែលចូលមកក្នុងផ្លូវ។ ទ្រង់យក ព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះពួកគេ។ អ្នកមានបញ្ហា គ្រោះថ្នាក់ គ្រោះថ្នាក់រថយន្ត។ អ្នក ទាំងអស់គ្នាភ្ញាក់ផ្អើលនឹងវា។ ហ្នឹងហើយ។ អ្នកមានបញ្ហាជាមួយអរវរៈរបស់ អ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ វានឹងជាសះស្បើយ ហើយភាពភ័យព្រួយនឹងចាកចេញពីអ្នក ដូច្នេះគ្រាន់តែទៅផ្ទះ អរព្រះគុណព្រះអម្ចាស់ ហើយនិយាយថា “សរសើរតម្កើង ព្រះអម្ចាស់!”

“ប្រសិនបើអ្នកអាចជឿ អ្វីៗទាំងអស់គឺអាចទៅរួច។” ត្រូវហើយ។

¹⁸⁸ តើអ្នកជឿទេ? ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ អ្នកជាមនុស្សចម្លែកសម្រាប់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែព្រះ ស្គាល់អ្នក។ តើអ្នកជឿថាទ្រង់អាចប្រាប់ខ្ញុំពីហេតុផលដែលអ្នកនៅទីនេះ ឬអ្វី ផ្សេងទៀតអំពីអ្នក? តើអ្នកជឿទេ? ស្រ្តីនិយាយថា “ចាស”—អដ។ មានស្រ្តី ម្នាក់ទៀត។ មែនទេ ឃើញទេ? ទេ វាមិនមែនទេ។ វាគឺជាអ្នក អ្នកនៅទីនេះសម្រាប់ នរណាម្នាក់។ អ្នកសម្រាប់អ្នកខ្លះ វាជាម្តាយរបស់អ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ នាងមានអ្វី

ខុសជាមួយដៃជើងរបស់នាង ផងដែរ។ ហ្នឹងហើយ។ នាងមិននៅទីនេះទេ។ នាងនៅជិតកន្លែងដែលមើលទៅ មើលទៅខ្ញុំដូចជាភាសាអង់គ្លេស ប្រហែលនៅកន្លែងណាមួយនៅទីនេះ។ អ្នក នោះត្រូវហើយ តើអ្នកជឿទេ? មិនអីទេ បន្ត។ នាងបានជាសះស្បើយ។ គ្រាន់តែបន្ត។

189 មានស្ត្រីពីរនាក់។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេមានអាយុច្រើន ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើវានៅឯណា។ ខ្ញុំបានក្រឡេកមើលកន្លែងដែល—តើវានៅឯណា។ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះជ្រាបអ្វីៗទាំងអស់ មែនទេ? ហើយទ្រង់អាចធ្វើអ្វីៗទាំងអស់។ តើអ្នកជឿទេ? អាម៉ែន។ តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ទ្រង់ជាជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ទ្រង់ជាអ្វីដែលខ្ញុំមាន។ ទ្រង់ជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់បាន។ គ្រាន់តែទៅមុខ ទ្រង់បានធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយ។

190 ការចាក់ប្រេងតាំងបានធ្វើតាមស្ត្រីនោះ។ មានស្ត្រីម្នាក់ទៀតអង្គុយនៅទីនោះដែលខានដោយភ័យ ហើយនាងមានដុះសាច់នៅក្រោមដៃ។ តើវាត្រូវទេ? នៅពេលដែលនាងដាក់ដៃលើអ្នក នោះអ្នកមានអារម្មណ៍គួរឱ្យអស់សំណើចណាស់។ ត្រូវទេ? នោះហើយជាពេលដែលទ្រង់បានព្យាបាលអ្នក។ អ្នកនឹងជាសះស្បើយ។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ រកមើលកន្លែងដែលនាងនៅ។ ស្ត្រីដែលកំពុងអធិស្ឋានឬនៅទីនេះ ឃើញទេ? តើអ្នកបានកត់សម្គាល់នៅពេលដែលនាងកំពុងអធិស្ឋាន ខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នាង តើមានអ្វីកើតឡើង? ឃើញទេ? ខ្ញុំបានឃើញស្ត្រីម្នាក់ទៀត ហើយខ្ញុំមើលទៅបែបនោះ។ មានអារម្មណ៍អស្ចារ្យ។ ពួកគេត្រូវតែស្គាល់គ្នាទៅវិញទៅមក អ្វីមួយ ឬពួកគេស្គាល់គ្នា ព្រោះស្ត្រីនោះមានអារម្មណ៍ចំពោះស្ត្រីនេះនៅទីនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកស្ត្រីម្នាក់នេះចុះទៅប៉ះនាង ហើយនៅពេលដែលនាងធ្វើ ខ្ញុំមើលហើយខ្ញុំបានឃើញអ្វីមួយនៅត្រង់នេះ ហើយនៅទីនោះនាងកំពុងឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញស្ត្រីនោះនៅក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ ព្រះនៅស្ថានសួគ៌ទ្រង់ជ្រាប។ អូ ខ្ញុំអើយ! ហេតុអ្វីបានជាអ្នកសង្ស័យ?

191 ប្រសិនបើអ្នកអាចជឿ ទ្រង់អាចដកទម្លាប់ចេញពីអ្នក។ តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? ទៅមុខ អ្នកនឹងបញ្ឈប់វាឥឡូវនេះ ហើយកុំជក់បារីទៀត។ ចូរទៅចុះ ហើយជឿដោយអស់ពីចិត្ត។ មានជំនឿលើព្រះ។ កុំសង្ស័យ។

192 តើអ្នកជឿទេ? តើយើងមានបីនាក់ហើយឬនៅ? មានជំនឿលើព្រះ។ កុំ

សង្ស័យ។ គ្រាន់តែជឿ។ តើអ្នកជឿថាការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ទ្រង់នៅទីនេះទេ? អាម៉ែន។ កុំសង្ស័យ។ ជឿ!

193 ខ្ញុំនឹងដាក់ដៃលើអ្នក ហើយជឿ។ តើអ្នកនឹងជឿជាមួយខ្ញុំទេ? [បងប្រុស និយាយថា “បាទ លោក។”—អដង្ស] នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ បងប្រុសនេះបានជាសះស្បើយ។ អាម៉ែន។ ចូរមានជំនឿឥឡូវនេះ កុំសង្ស័យ។ ចាំ មួយភ្លែត។

194 មានអ្វីមួយបានកើតឡើងនៅទីនោះនៅក្នុងទស្សនិកជន ហើយខ្ញុំមិនអាច មើលឃើញវាទេ វាត្រលប់មកទីនេះវិញ។ ខ្ញុំគិតថាវាត្រូវបានលាក់ពីខ្ញុំឥឡូវនេះ។ នៅទីនេះ។ ខ្ញុំឃើញវានៅក្នុងស្រមោល។ វាជាបុរសម្នាក់ ហើយគាត់កំពុងរងទុក្ខ ដោយភាពភ័យ។ គាត់មានក្មេងប្រុសម្នាក់ដែលមានជំងឺឆ្លុះឆ្លុះ។ ជឿដោយ អស់ពីចិត្ត បាទ។ មែនអត់? នោះហើយជាវា។ មិនអីទេ ដាក់ដៃរបស់អ្នកលើ ក្មេងប្រុសនោះហើយគាត់នឹងមិនអីទេ។ អាម៉ែន។ សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។

195 តើអ្នកជឿទេ? អារក្សនោះគិតថាវាអាចលាក់ខ្លួនពីរឿងនោះ ប៉ុន្តែវាបាន បរាជ័យ។ តើអ្នកជឿទេ? រឿងនោះនៅតែផ្លាស់ទីទៅកន្លែងណាមួយ។ អូ ខ្ញុំអើយ សម្រាប់ព្រះគុណនិងការយកចិត្តទុកដាក់! មានជំងឺឆ្លុះឆ្លុះមួយទៀតនៅទីនេះ។ បាទ នៅទីនេះវានៅទីនេះ។ តើអ្នកជឿទេ? មានជំនឿ។ តើអ្នកជឿថាព្រះស្គាល់អ្នក ទេ? អ្នកអាចត្រឡប់ទៅរដ្ឋអូហៃយ៉ូវិញ ឲ្យបានជាសះស្បើយ លោក ណិលសុន ជី ហ្គ្រែន។ នោះជាឈ្មោះរបស់អ្នក។ បើអ្នកជឿ នោះរឿងទាំងនោះនឹងចាកចេញ ពីអ្នក ហើយមិនរំខានអ្នកទៀតទេ។ ខ្ញុំមិនដែលឃើញបុរសនោះក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ មិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីគាត់។

អ្នកមិនអាចលាក់វាឥឡូវនេះបានទេ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះ!

196 ចូរយើងអានក្បាលចុះហើយសរសើរតម្កើងព្រះ។ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ យើង សូមអរគុណទ្រង់។ អ្នកគឺដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ព្រះគុណរបស់ទ្រង់មិនដែលបាត់បង់ឡើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ វានៅតែដដែល គ្រប់ពេលវេលា។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាសេចក្តីមេត្តាករុណានិងភាពល្អដ៏អស្ចារ្យ របស់ទ្រង់នឹងសណ្ឋិតលើមនុស្ស។ ទ្រង់បានយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ហើយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដើម្បីមកបង្ហាញអង្គទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាព្រះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះដ៏វិសុទ្ធ ដ៏អស្ចារ្យ ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះ សូមឲ្យមនុស្សទាំងនេះជឿ

ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់ទីនេះ ហើយពួកគេម្នាក់ៗបាន
ជាសះស្បើយ។ ក្នុងនាមជាភារចាក់ប្រេងតាំងរបស់ទ្រង់នៅទីនេះ ទូលបង្គំបាន
ដាក់ខ្លួនខ្ញុំនៅលើកន្លែងទាំងនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះអម្ចាស់ ដែលទ្រង់នឹង
ផ្តល់សំណើទាំងនេះ ព្រះបិតា។ សូមផ្តល់វា ព្រះអម្ចាស់អើយ ទាំងពីរនៅទីនេះ
នៅក្នុងទស្សនិកជន។

197 ហើយសូមឲ្យមនុស្សគ្រប់រូបដែលនៅក្នុងវត្តមានដ៏ទៃភាពយកចិត្តទុកដាក់
គ្រប់គ្រាន់ឥឡូវនេះដើម្បីជឿថាទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីរស់ឡើង
នៅថ្ងៃចុងក្រោយក្នុងចំណោមរាស្ត្ររបស់ទ្រង់ និងដើម្បីបញ្ជាក់! ទ្រង់មិនអាច
ព្យាបាលពួកគេបានទេ ព្រះអម្ចាស់ ទ្រង់មិនអាចធ្វើអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើរួចហើយ។
ទ្រង់បានព្យាបាលពួកគេរួចហើយ។ ហើយនេះគឺជារឿងតែមួយគត់ដែលអាចធ្វើ
បាន ដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេជឿ។ ហើយទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ ទោះបី
យើងមិនជឿក៏ដោយ ទ្រង់នៅតែយកព្រះទ័យទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបង្ហាញខ្លួន
ឯងថាមានជីវិតនិងរស់ឡើងវិញក្នុងចំណោមពួកយើង។ សូមយើងដាក់ការ
យកចិត្តទុកដាក់របស់យើងលើទ្រង់ ហើយមនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុងវត្តមានដ៏ទៃ
ភាពបានជាសះស្បើយទាំងព្រលឹងនិងរាងកាយរបស់ពួកគេ។ តាមរយៈព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

198 មិនអីទេ មកតាមផ្លូវនេះ អនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សមកតាមផ្លូវនេះ។ មិនអីទេ បីលី
នឹងហៅពួកគេតាមផ្នែក។ កុំ ឥឡូវកុំនិយាយតទៅទៀត—ការចាក់ប្រេងតាំងលើ
ខ្ញុំ ឃើញទេ? ខ្ញុំចង់ដាក់ដៃលើគាត់ខណៈពេលដែលនៅទីនេះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិន
អាចបញ្ឈប់លើការយល់ដឹងនោះទេ។ បើខ្ញុំ...តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ
ដែលត្រូវអធិស្ឋាន សូមលើកដៃឡើង។ ប្រហែលចិតសិបភាគរយ។ ឃើញទេ?
ឥឡូវនេះវាមានរយៈពេលដប់នាទី។ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកកើតឡើងបន្ទាប់ពីនេះ។
ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ ប៉ុន្តែអ្នកអាចជឿបាន។ ប្រសិនបើទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់
គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបង្ហាញអង្គទ្រង់ អ្នកគួរតែយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿ។
តើវាត្រូវទេ? មិនអីទេ សូមឱ្យទស្សនិកជនទាំងមូលអធិស្ឋាន។ ហើយបីលីបូង
ប្រុសនៅវិល ម្នាក់នឹងប្រើទាំងនេះ នឹងប្រើមីក្រូហ្វូននេះ។ ចូរយើងរក្សាក្បាលចុះ
ហើយអធិស្ឋានខណៈពេលដែលពួកគេឆ្លងកាត់បន្ទាត់។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋាន
សម្រាប់អ្នករាល់គ្នាឥឡូវនេះ សូមដាក់ដៃលើអ្នក ហើយសុំគ្រប់របស់ដែលអ្នកមាន

អំពើអាក្រក់នឹងកន្លងផុតពីអ្នកនៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់កន្លែងចាក់ប្រេងតាំងឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវដាក់វាដូចនោះ។ ការចាក់ប្រេងតាំងត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ ដូចគ្នានឹងវានៅទីនេះដែរ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំធ្វើវាសម្រាប់ជំនឿរបស់អ្នក និងយាយបែបនោះ។ អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋានឥឡូវនេះ។

199 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យក្មេងប្រុសតូចនេះបាន ជាសះស្បើយ។ អាម៉ែន។ ព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ បងប្រុសរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទូលបង្គំកំពុងគោរពតាមបញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទីសំគាល់ទាំងនេះនឹងធ្វើតាមអ្នកជឿ។” អ្នកជឿ យើងទាំងពីរ។ “ប្រសិនបើពួកគេ ដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ ពួកគេនឹងជាសះស្បើយ។” ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ខ្ញុំធ្វើកិច្ចការ នេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំដាក់ដៃលើបងប្រុសនេះ។ អាម៉ែន។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំដាក់ដៃលើបងប្រុសរបស់យើង សម្រាប់ ការព្យាបាលរបស់គាត់។ អាម៉ែន។

200 ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក បងស្រី។ ខ្ញុំយកចិត្តទុកដាក់ក្នុងការ ដាក់ដៃលើ។ តើអ្នកយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿទេ? អាម៉ែន។ នៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបងស្រីរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។

201 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបងប្រុសរបស់យើងបាន ជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបងប្រុសរបស់ យើងបានជាសះស្បើយ។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យប្អូនស្រីរបស់ យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបងប្រុស របស់យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ បងប្រុសរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ ប្អូនស្រីរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ បងប្រុសរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបងប្រុសរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យបងប្រុសរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ ក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យប្អូនស្រីរបស់យើងបានជាសះស្បើយ។ នៅក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ ព្រះអម្ចាស់។ នៅក្នុងព្រះនាម

ព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោស
បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមព្យាបាលប្អូនស្រី
របស់ខ្ញុំនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។
នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាម
នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

បងប្រុស ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់។ មែនអត់? ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូម
ប្រោសឲ្យជា!

202 អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋានឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋាន។ នេះគឺជាមនុស្សរបស់
អ្នក។

203 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ។ អាម៉ែន។ នៅក្នុងព្រះនាម
នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រី
របស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីតូចរបស់ខ្ញុំ។ នៅក្នុង
ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាម
នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ ព្រះអម្ចាស់។ នៅក្នុងព្រះនាម
ព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ
សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។ ព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ។
សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះផង ព្រះអម្ចាស់។ សូមព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ
ខ្ញុំអធិស្ឋានក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះបិតាអើយ
ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

204 បងស្រី ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់។ មែនអត់? នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ
សូមទទួលការព្យាបាលរបស់អ្នក។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមទទួលការ
ព្យាបាលរបស់អ្នក បងស្រី។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមទទួលការព្យាបាល
របស់អ្នក។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមទទួលការព្យាបាលរបស់
អ្នក។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ។ សូម
ប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ ជាព្រះវរបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោស

បងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសបងស្រីម្នាក់នេះ ក្នុង
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះវិបាកអើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោស
 បងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុង
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសក្មេងប្រុសតូចនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសបងប្រុស
 ក្រេច ព្រះអម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង
 នេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើងនេះ ក្នុងព្រះនាម
 នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមប្រោសពួកគេឲ្យជា ព្រះវិបាកអើយ ក្នុងព្រះនាម
 ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

205 សូមព្រះប្រទានពរដល់បងប្អូន។ តើនោះជាកូនរបស់អ្នកទេ? ប្រពន្ធរបស់
 អ្នក? មែនហើយ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់បងប្អូន។ សូម
 ប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ
 នេះ ជាព្រះវិបាក ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុង
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមប្រោស
 បងប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូម
 ប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សូមប្រោសបងប្រុស
 របស់ខ្ញុំនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ សូមប្រោសពួកគេឲ្យជា ព្រះវិបាក ក្នុង
 ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

206 ខ្ញុំអធិស្ឋានដោយស្មោះ ម្នាក់ៗ។ អ្នកយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ។ ព្រះយេស៊ូវ
 យកព្រះទ័យទុកដាក់។ ព្រះយេស៊ូវបានបញ្ជូនសារ។ ព្រះយេស៊ូវបានបញ្ជូន
 ព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវបានបញ្ជូនព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ព្រះយេស៊ូវ
 បានចាត់អ្នកបម្រើរបស់ទ្រង់។ យើងទាំងអស់គ្នាយកចិត្តទុកដាក់។ ឥឡូវនេះតើ
 អ្នក? ប្រសិនបើអ្នកខ្វល់ ជឿវា ទទួលយកវាដោយស្មោះត្រង់ វានឹងសម្រេចបាន។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។

207 ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសអ្នកនេះ ប្អូនស្រី របស់ខ្ញុំ។ ផ្តល់វា ព្រះបិតា។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

ព្រះអម្ចាស់អើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសការនេះ បងប្រុស របស់ខ្ញុំ។

208 ឱព្រះនៃស្ថានសួគ៌អើយ សូមប្រោសឲ្យជាផង ផ្តល់ឱ្យវា ព្រះអម្ចាស់។ សូមឲ្យ សាច់ឈាម និងកម្លាំងមកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសការនេះ បងប្រុស របស់ខ្ញុំ។

ព្រះជាម្ចាស់ ប្អូនស្រីរបស់យើងនៅទីនេះនៅលើកៅអី ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូម ឱ្យទ្រង់ព្យាបាលនាងនិងធ្វើឱ្យនាងជា ព្រះអម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

209 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើងនៅទីនេះ ក្នុងសកម្មភាព សប្បុរសធម៌ដ៏ល្អរបស់នាង ជួយស្ត្រីនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសអ្នកនេះ ប្អូនស្រី របស់ខ្ញុំ។

ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំអធិស្ឋាន ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសស្ត្រីចំណាស់នេះ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប្រោសស្ត្រីនេះ។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវប្រោស...?...

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសអ្នកនេះ ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោស...?...ព្រះអម្ចាស់។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសមួយនេះ ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសអ្នកនេះ ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោស...?...
 សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
 ព្យាបាលបងប្អូននៅ...?...[កន្លែងទេនៅលើកាសែត—អដង។]

210 មកដោយភាពស្មោះត្រង់ទាំងអស់ កុំសង្ស័យអ្វីទាំងអស់ គ្រាន់តែជឿវា។
 អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋានឥឡូវនេះ។ នេះគឺជាប្រជាជនរបស់យើងដែលឆ្លងកាត់ទីនេះ
 កូនរបស់ព្រះ។ ជឿ។

សូមប្រោសប្អូនស្រីតូចរបស់យើង ព្រះបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 211 សូមប្រោសមិត្តដ៏មានតម្លៃរបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់។ ព្រះអង្គអើយ ទ្រង់
 រង់ចាំជាយូរមកហើយ ប្រហែលជាម៉ោងនោះ។ អាម៉ែន។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។
 ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...?...
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសនាងឲ្យជា ព្រះបិតា។
 នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ...?...
 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមព្យាបាលនាង ឱព្រះវរបិតា។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមព្យាបាលការនេះ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។
 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះបិតាអើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ខ្ញុំ។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសការនេះ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់។
 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះបិតា។
 ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...?...

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ព្រះជាម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ។

212 ព្រះជាម្ចាស់អើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមយកអ្នកពិការពីបងប្រុសរបស់ ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមទ្រង់ប្រោសគាត់ឲ្យជា ព្រះបិតា។

ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសការនេះ បងប្រុស របស់ខ្ញុំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសអ្នកនេះឲ្យជា ប្អូនថ្លៃរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ អធិស្ឋាន។

213 នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះព្យាបាលនាង ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ជាព្រះវរបិតា ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...?...

214 បពិត្រព្រះអង្គអើយ ឥឡូវនេះ នេះជាសំណើមួយចំនួន សូមប្រទានឱ្យវាដូច្នោះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

215 ឥឡូវនេះ នោះជាវិធីដើម្បីទទួលវា បងប្រុស។ ឥឡូវនេះ ដ្បិតព្រះអម្ចាស់បាន ធ្វើវាហើយ។

216 អ្នកឃើញទេប្រសិនបើក្មេងនោះមិនមែន...? ឥឡូវនេះ គាត់អនុញ្ញាតឱ្យ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកមានបញ្ហាអ្វី។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនហៅវាចេញ...? នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...

217 ឱព្រះអង្គអើយ នៅទីនេះ...? នាងឈរនៅទីនេះសម្រាប់អេឌីត។ យើងគិត ពីរឿងតូចតាចនោះ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ នាងនៅទីនេះដើម្បីត្រូវបានរុញ ដោយ គ្រាន់តែឥឡូវនេះ។ ប្អូនស្រីរបស់នាងឈរនៅកន្លែងរបស់នាង ព្រះអម្ចាស់។ សូម ប្រទាន ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រទានការស្នើសុំទាំងនេះ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សម្រាប់នាង។

218 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាបងប្អូនរបស់យើង ហើយប្រោសគាត់ជា ព្រះវរបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

219 ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប៉ះនេះ បងប្រុសជី មានតម្លៃរបស់ទូលបង្គំ ហើយធ្វើឱ្យគាត់ជាព្រះវរបិតា។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ យើង។

សូមប្រោសបងប្អូនរបស់យើង ព្រះបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់យើង។

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសការនេះ...?...

ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសក្មេងប្រុសតូចនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសយើង...?...

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ យើង។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោស...?...

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង...?...នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសអ្នកនេះឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់យើង ខ្ញុំអធិស្ឋាន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសបងស្រីរបស់យើងផង ដ្បិតខ្ញុំអធិស្ឋានក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ព្រះអង្គអើយ ធ្វើឱ្យនាងជាសះស្បើយ សូមប្រទានវាមក ព្រះអម្ចាស់ ក្នុង ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

220 ព្រះជាម្ចាស់ ប៉ះបងប្អូនរបស់យើង វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានសន្យា ថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយយើងនឹងមកជឿវា នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

221 នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់ នាងបានមកដោយភាពស្មោះត្រង់ ជឿឥឡូវនេះ សូមឱ្យនាងទៅនិងបាន ជាសះស្បើយ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមឱ្យនាងទៅ ហើយបានជាសះស្បើយ ព្រះអម្ចាស់។

222 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមដាក់ដៃនៃការព្យាបាលរបស់ទ្រង់លើ...?...សូមឱ្យ ពួកគេត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់នាងវិញជាមួយនឹងសំណើរបស់នាង។ ឱព្រះជាម្ចាស់ អើយ សូមប្រោសឲ្យជា។

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ជាព្រះវិបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

ព្រះនៃស្ថានសួគ៌ សូមប្រោសបងប្រុសខ្ញុំ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ហើយប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

ព្យាបាលនេះ...?...នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ដុលតុន ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ ព្រះវិបិតាអើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សូមប្រោសបងប្រុសទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

223 ឥឡូវនេះ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ អ្នកក៏ដូចគ្នាដែរ បងប្រុស។ ចូរ ទៅថ្វាយការសរសើរដល់ទ្រង់ ហើយអរព្រះគុណទ្រង់ ក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...?...សូមប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់អើយ បន្ទុកជាច្រើនរបស់ ទ្រង់ បំភ្លឺពួកគេឥឡូវនេះ ព្រះវិបិតា ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោស បងប្អូនរបស់យើង។

224 សូមមេត្តាអាណិតនាងផង...?...

225 ព្រះជាម្ចាស់ ប្រទានការព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះ។ ឃើញនាងឈរ នៅមាត់ទ្វារ រង់ចាំ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅជុំវិញនាង។ ព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យនាង ទៅជឿទ្រង់។ ផ្តល់វា ព្រះវិបិតា។

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមឲ្យទ្រង់មានសេរីភាព ព្រះវិបិតា។

ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...?...

ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងព្យាបាលប្អូនស្រីរបស់ ទូលបង្គំ។

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជា ប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ។

ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់ ទូលបង្គំ។

ព្រះនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...?...

ព្រះអង្គអើយ សូមប្រោសបងប្រុសទូលបង្គំឱ្យបានជាសះស្បើយ ក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ព្រះ...?...មកដោយ...?...អំណាចនឹងធ្វើឱ្យគាត់ជាសះស្បើយ។

226 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោស...?...ហើយបង្ហាញនាង...?...កន្លែងនៅ ទីនេះ។ ធ្វើឱ្យវាចុះទៅព្រះអម្ចាស់ ហើយសូមឱ្យនាងមានអារម្មណ៍ថាមានអំណាច នៃព្រះនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ...?...

ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសបងប្រុសរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយ សូមឱ្យគាត់ជាសះស្បើយ។

នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ព្រះជាម្ចាស់។

227 ព្រះអង្គអើយ ព្យាបាល...?...នាងបានឃើញទ្រង់ធ្វើជាច្រើន។ ផ្តល់ឥឡូវនេះ ពួកគេទាំងអស់គ្នានឹង...?...

សូមប្រោស...?...ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសុំសេចក្តីមេត្តាករុណា ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

228 ព្រះអង្គអើយ ព្យាបាលការនេះ...?...ធ្វើឱ្យនាងជាសះស្បើយ...?... ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយមនុស្សជាច្រើនមានទុក្ខព្រួយរបស់នាង ហើយយើង ចែករំលែកពួកគេ។ ឥឡូវនេះ នាងអាចជា...?...

នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមប្រោសឲ្យជាប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់។

សូមប្រោសបងប្អូនទូលបង្គំ ក្នុងព្រះនាម...?...

ព្រះអង្គអើយ សូមប្រោសបងប្អូនប្រុសរបស់ខ្ញុំនេះឲ្យជាសះស្បើយ...?...

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់យើង ព្រះអម្ចាស់ ក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...?...

សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

សូមប្រោសប្អូនប្រុសតូចរបស់ទូលបង្គំ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមព្យាបាលការនេះ បងប្រុសរបស់ទូលបង្គំ នៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ព្រះជាម្ចាស់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមប្រោសការនេះ បងប្រុស របស់ទូលបង្គំ។

ព្រះអង្គអើយ សូមប្រោសប្អូនស្រីខ្ញុំផង។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ សូមឲ្យនាង បានជាសះស្បើយ។

229 ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសការនេះ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ សូមឲ្យគាត់នៅក្នុង ព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ...?...

ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ទូលបង្គំ ក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

230 សូមប្រោសប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សូមឲ្យ នាងទៅ...?...

231 ព្រះអង្គអើយ សូមប្រទានការស្នើសុំរបស់នាង ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមទ្រង់ប្រទានសំណើនោះ។

232 ព្រះជាម្ចាស់ បងស្រីស៊ីម៉ូន សូមឲ្យព្រះគុណ និងសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ព្រះ សូមឲ្យដូចដែលនាងបានរង់ចាំសម្រាប់ម៉ោងនេះ ពេលវេលាដែលនាងអាចបោះវា ចោលបាន...?...ហើយសូមឲ្យនាងបានជាសះស្បើយ...?...

233 ព្រះអង្គអើយ បងប្រុស អ៊ីងធីន...?...ព្រះអង្គមានសំឡេងមាស ត្រែ ដំណឹងល្អ។ រក្សាគាត់ឱ្យបានល្អ ព្រះជាម្ចាស់ ផ្តល់វា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

234 ព្រះជាម្ចាស់ បងស្រីយីដរបស់យើងកំពុងហៅឈ្មោះនោះ...?...ទូលបង្គំ អធិស្ឋានថា ព្រះចេស្ដារបស់ទ្រង់នឹងដោះលែងនាងឥឡូវនេះ...?...ដោយភាព

ស្មោះត្រង់ម្តាយតូចនេះ...?...ក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរថ្ងៃនាងគួរតែនៅជាមួយម្តាយរបស់នាង។ សូមប្រទានវាមក ព្រះបិតា ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

235 ព្រះអើយ សម្រាប់កូនរបស់នាង ឱព្រះអង្គអើយ ពួកគេរំដួង ហើយពួកគេជាច្រើនឈឺ ហើយក្មេងស្រីនោះឈឺ និង...?...ឱព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងប្រទានវា តាមរយៈព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

236 ដូច្នេះសូមអរគុណចំពោះបងប្រុស ថម ព្រះអម្ចាស់ សូមអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងព្យាបាលគាត់និងជួយគាត់។ សូមថ្វាយព្រះពរ...?...

237 មានបុរសម្នាក់នៅទីនេះ...?...អ្នកក៏ចង់អធិស្ឋានដែរ បងប្រុស? ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ...

[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]

ទ្រង់រក្សាអ្នក

ទ្រង់រក្សាអ្នក

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល

ទ្រង់រក្សាអ្នក។

ទ្រង់រក្សាអ្នក

គ្រាន់តែដាក់ការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកលើទ្រង់ បន្ទាប់មក។

ទ្រង់រក្សាអ្នក

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល

ទ្រង់រក្សាអ្នក។

238 តើអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះទ្រង់ទេ? តើអ្នកខ្វល់នឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ? អាម៉ែន។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ សូមឲ្យយើងអានក្បាលបន្តិច។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានឆ្លើយតបសំណើទាំងនេះ។ ខ្ញុំបានឆ្លើយតបសំណើរ មែនទេ អ្នកទាំងអស់គ្នា។

239 មួយរយៈមុនខ្ញុំបានធ្វើកំហុសបន្តិចនៅក្នុងការប្រជុំ ខ្ញុំប្រាកដថាមាននរណាម្នាក់បានកត់សម្គាល់វា។ ហើយព្រះអម្ចាស់បានចង្អុលបង្ហាញខ្ញុំឥឡូវនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ ខ្ញុំបាននិយាយអ្វីមួយនៅលើនរណាម្នាក់នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយវាសម្រាប់នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ ខ្ញុំមិនអាច—មិនអាចមើលឃើញ

មនុស្សដែលវានៅ ប៉ុន្តែវាគឺជានរណាម្នាក់ដែលខ្ញុំបានដាក់ពរលើពួកគេសម្រាប់
 នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត។ ហើយខ្ញុំ...ពួកគេមកយ៉ាងលឿន ហើយខ្ញុំមិនបាន
 កត់សម្គាល់ទេ។ ហើយខ្ញុំមិនបាន...បាទ វាគឺ ខ្ញុំឃើញវាឥឡូវនេះ។ វាជាបុរស
 និងស្រ្តីអង្គុយនៅទីនេះ។ បើខ្ញុំមិនច្រឡំទេ ខ្ញុំបានចាប់ដៃពួកគេកាលពីយប់មិញ
 នៅក្នុង—ក្នុង—ក្នុងបន្ទប់ជួរសំណាក់ ឬអ្វីផ្សេងទៀត នៅក្នុងទីធ្លាជួរសំណាក់
 នៅទីនេះនៅជេហ្វីសានវីឡា។ ខ្ញុំបាននិយាយអ្វីមួយទៅកាន់បុរសនោះ ហៅវាថា
 “បងស្រី” ជំនួសឱ្យ “បងប្រុស” នៅពេលអ្នកឆ្លងកាត់។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់
 ទេ? ខ្ញុំមានន័យសម្រាប់ប្រពន្ធរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ នាងមានបញ្ហាមួយរយៈ មាន
 បញ្ហាពោះវៀនជាយូរមកហើយ។ អ្នកមកពីរដ្ឋអ៊ីលីណយ។ លោកស្រីម៉ុងហ្គាលែន
 ត្រូវហើយ នោះជាឈ្មោះរបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងថាខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ ប៉ុន្តែ
 អ្នកកំពុងទាក់ទងឥឡូវនេះ។ អ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តរបស់អ្នក ហើយនឹងមានការ
 លុបបំបាត់ទាំងស្រុង គ្រាន់តែជាធម្មតាដូចវាតែងតែមាន ប្រសិនបើអ្នកនឹងជឿ។
 ដើម្បីឱ្យអ្នកបានឃើញវាគ្រប់ពេល ឥឡូវនេះខ្ញុំ...

240 រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹង យប់មិញខ្ញុំចាំបានថាបុរសនោះ ខ្ញុំគិតថាគាត់
 មានសក់ស្អាតបែបនេះ ចែកសក់របស់គាត់នៅកណ្តាល បុរសសក់ពណ៌ប្រផេះ
 អង្គុយនៅទីនេះ។ ខ្ញុំទើបតែមើលទៅ ហើយមានពន្លឺចាំងនៅជុំវិញកំពូលរបស់
 ពួកគេដូចនោះ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលវាគឺជា។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានឃើញ
 និមិត្តលេចចេញមក។ ខ្ញុំមិនដឹងថាពួកគេជានរណាទេ ហើយក៏គ្មានអ្វីអំពីវាដែរ។
 ស្រ្តីនោះនៅទីនោះកាលពីយប់មិញ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកមកប្រជុំទេ?” នាង
 បាននិយាយថា “ចាស។” ប៉ុន្តែព្រះគុណរបស់ព្រះបានទាញវាមកវិញម្តងទៀត
 ហើយនោះជានរណា។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់វានៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន បងប្រុស
 ថាមានអ្វីមួយត្រូវបាននិយាយថាឆ្លងកាត់ទេ? វាគឺសម្រាប់បងស្រីជំនួសឱ្យអ្នក។
 ហ្នឹងហើយបានទៅ—ទៅបងស្រីនៅទីនោះ។

241 ឥឡូវនេះអ្នកអាចដឹងថា តាមរយៈបន្ទាត់អធិស្ឋាននោះ ទេវតារបស់
 ព្រះអម្ចាស់នៅទីនោះ។ វាអាចហៅបាន។ ប៉ុន្តែដូចដែលអ្នកហៅវាចុះខ្សោយ ចុះ
 ខ្សោយ ចុះខ្សោយ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក ហើយ
 ខ្ញុំ—ខ្ញុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។ ខ្ញុំអាចបន្តបួនឬប្រាំទៀត ហើយបន្ទាប់មក
 រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង បីលើបាននៅទីនេះនាំខ្ញុំចេញពីវេទិកា។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានគិតថា

ប្រសិនបើ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានរស់នៅទីនេះជាមួយអ្នកអស់ជាច្រើនឆ្នាំ និងនៅជុំវិញនិងទូទាំងប្រទេស អ្នក—អ្នកដឹងថាខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ អូ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកដូចជាអ្នកជាកូនរបស់ខ្ញុំ ហើយអ្នកគឺជាកូនរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំបានបង្កើតអ្នកទៅជាព្រះគ្រីស្ទ តាមរយៈដំណឹងល្អ។ ហើយឥឡូវនេះខ្ញុំគិតថាទាំងនេះសំណើនេះជាដើមនៅទីនេះ ខ្ញុំបានឆ្លើយវា។

242 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា ប្រសិនបើខ្ញុំទៅដាក់ដៃលើអ្នក ហើយអ្នកបានឃើញថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងធ្វើការនោះ ហើយបន្ទាប់មកមានជម្លោះមួយចំនួនបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងការប្រជុំតាមបន្ទាត់ដូចនោះ។ ខ្ញុំខកខានវា ឆ្លងកាត់យ៉ាងលឿន ហើយប្រកាសពរមួយទៅម្នាក់ទៀត ហើយបន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបើកជុំវិញបន្ទាប់ពីការប្រជុំចប់ហើយបង្ហាញវាម្តងទៀត។ ឃើញទេ? តើអ្នកមិនឃើញទេ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់! ឥឡូវនេះតើអ្នកខ្វល់ទេ? តើអ្នកខ្វល់គ្រប់គ្រាន់ទេក្នុងការនិយាយថា “ចាប់ពីពេលនេះតទៅ មានអ្វីមួយនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំប្រាប់ខ្ញុំថាបញ្ហារបស់ខ្ញុំចប់ហើយ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំសុខសប្បាយ ខ្ញុំនឹងជាសះស្បើយ?” តើអ្នកជឿទេ? លើកដៃឡើង “ខ្ញុំជឿ!” ព្រះប្រទានពរអ្នក។

តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល
ទ្រង់រក្សាអ្នក។

243 នេះគ្រាន់តែជាបុណ្យនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ធំមួយ។ ចូរច្រៀងវាហើយចាប់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក។

ទ្រង់រក្សាអ្នក
ទ្រង់រក្សាអ្នក
តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃឬស្រមោល
ទ្រង់រក្សាអ្នក។

244 ខ្ញុំបានរក្សាអ្នកនៅព្រឹកនេះរហូតដល់ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...គ្រូគង្វាលរបស់ខ្ញុំមិនអធិប្បាយដរាបណាខ្ញុំអធិប្បាយ។ គាត់នឹងព្យាយាមនាំសារសម្រាប់អ្នកនៅយប់នេះ ហើយយើងនឹងប្រាប់អ្នកអំពីថាតើនឹងមានកម្មវិធីសម្រាប់ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយក្រោម... ចំណងជើងនោះ។ បើខ្ញុំមិនធ្វើទេ នឹងមានសេវាកម្មដូចគ្នា។ ដូច្នេះអ្នកទាំងអស់គ្នាសូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នកគ្រប់គ្នា។ ខ្ញុំគិតថាមានកម្មវិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនឹងមកដល់ឥឡូវនេះ។

245 ដូច្នោះប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែក្រោកឈរមួយភ្លែត សម្រាប់ការចាកចេញ។ តោះ ច្រៀងម្តងទៀត។ “ចូរដាក់ការយកចិត្តទុកដាក់របស់អ្នកទៅលើទ្រង់ ដ្បិតទ្រង់ យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក។” ហើយឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកយកចិត្តទុកដាក់ ចំពោះទ្រង់ ចូរនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំ...” នៅពេលអ្នកធ្វើបែបនេះ អ្នក—អ្នក កំពុងធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះ: “ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំដឹងថាទ្រង់យកព្រះទ័យ ទុកដាក់ចំពោះទូលបង្គំ។ ហើយទូលបង្គំលើកដៃ ទូលបង្គំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះ ទ្រង់។” ហើយសូមលើកដៃឡើងឥឡូវនេះនៅក្នុងពិធីបុណ្យនៃសេចក្តីស្រឡាញ់នៃ សេចក្តីសប្បុរស ដូចដែលយើងច្រៀង។

ទ្រង់រក្សាអ្នក
ទ្រង់រក្សាអ្នក
តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃប្រមោល
ទ្រង់រក្សាអ្នក។


246 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលយើងឱនក្បាល និងនិយាយថា...[បងប្រុស ប្រាណហាំ ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ចំពោះអ្នក—អេដ។] អូ ភាពផ្អែមល្ហែមរបស់ព្រះអម្ចាស់! តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ថាមានសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់គ្រាន់តែទាញអ្នកឱ្យ ចូលទៅជិតទ្រង់ទេឬ? និងនិយាយថា “ហើយព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់។ ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់។ ទ្រង់ បានយកចិត្តទុកដាក់យ៉ាងខ្លាំងរហូតដល់ពេលដែលទូលបង្គំជាមនុស្សមានបាប ទ្រង់បានសុគតជំនួសទូលបង្គំ។ ទ្រង់បានងរហូសដោយសារអំពើវិលងរបស់ ទូលបង្គំ ដោយស្នាមរហូសរបស់ទ្រង់ ទូលបង្គំបានជាសះស្បើយ។”

ទ្រង់រក្សាអ្នក
ទ្រង់រក្សាអ្នក
តាមរយៈពន្លឺថ្ងៃប្រមោល
ទ្រង់រក្សាអ្នក។

247 គ្រាន់តែចាំថាឥឡូវនេះនៅពេលអ្នកអានក្បាលរបស់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងសួរបង ប្រុសអេដវីដនៅទីនេះថាតើគាត់នឹងបញ្ចប់យើងដោយពាក្យអធិស្ឋាន។ ប៉ុន្តែ ជាដំបូង ចូរយើងស្រែកម្តងទៀត។ សូមចាំថា ពន្លឺព្រះអាទិត្យប្រមោល ទ្រង់ នៅតែយកចិត្តទុកដាក់។ គាត់បានយកចិត្តទុកដាក់។ តើអ្នកខ្វល់ទេ? និងនិយាយ

ថា “បាទ ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំសន្យាថាទូលបង្គំយកចិត្តទុកដាក់។ ខ្ញុំកំពុងបន្ត ឥឡូវនេះ។ ពីទីនេះទៅ ខ្ញុំខ្វល់។ ខ្ញុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះទីបន្ទាល់របស់ខ្ញុំ។”

ទ្រង់យកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក។

បងប្រុសអេដវីដ។ 

63-0721 ទ្រង់យកព្រះទ័យទុកដាក់ ចុះអ្នកវិញ?

រាងខ្មោចសថប្រាណហាំ

ជេហ្វឺសាន់វីល, អ៊ីនឌៀរអាយណា ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅផ្ទះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការរស្មីសំឡេងនិមិត្តដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង៖

VOICE OF GOD RECORDINGS
P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.
www.branham.org